
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 15/03/2018
CELSE NO : 70.

BAŞKAN : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Alihan ORHAN  137439
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 70. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ramazan AKYÜREK, Ali ÖZ, Metin YILDIZ, Muharrem 

DEMİRKALE ve Yavuz KARAKAYA'nın Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumundan getirildikleri 
görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.

Tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS 
aracılığıyla hazır olduğu görüldü.

Sanıklar Resül Kütükoğlu ve Şeref Ateş müdafii Av. Ata ÖVER geldi,
Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Kübra EMER geldi, 
Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi, 
Sanık Yusuf Bozca müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi, 
Sanık Mustafa Küçük müdafii Av. Mehmet Emin UÇBAĞLAR geldi, 
Tutuksuz sanıklar Ali Barış SEVİNDİK, Mustafa KÜÇÜK, Ecevit EMİR, Metehan 

Kadir YILDIRIM, Rahmi ÖZER, Emre CİNGÖZ, Musa YILDIRIM, Şeref ATEŞ, Yusuf 
BOZCA ve Mikdat ÖZBEK geldiler, 

Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Sebu ASLANGİL ve Av. Havva 
Hülya DEVECİ  geldiler, başka gelen olmadı.

Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
SEGBİS çözümü tamamlanan 60, 61, 62 ve 63.celse duruşma tutanaklarının sanıklar Hamza 

Celepoğlu, Ogün Samast ve Özkan Mumcu'ya tebliğine ilişkin tebliğ tebellüğ belgelerinin 
Mahkememize gönderildiği anlaşıldı.

Sanık Yavuz Karakaya müdafii Av. Oktay Çağan'ın tahliye talepli dilekçesini UYAP 
üzerinden gönderdiği anlaşıldı, okundu, dosyasına konuldu. 

 64, 65, 66 ve 67. celselerde okunan delil mahiyetindeki belgelerin sanıklar Hamza 
Celepoğlu ve Özkan Mumcu'ya tebliği için yazılan yazı cevaplarının geldiği, düzenlenen 
tebliğ-tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği anlaşıldı.

Sanık Metin Yıldız müdafii Av. Arif Onur Korkmaz'ın savunmalarını ve tahliye talebini 
içerir dilekçesini UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu.  
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63. celse 32.3.2 numaralı ara kararı gereğince, 13/09/2005-31/12/2008 tarihleri arasında 
Jandarma Genel Komutanlığınca sanık Ali Öz'e tahsis edildiği bildirilen telefon numaralarına ait 
HTS kayıtlarının gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazılan ve 23/07/2006 
tarihinden önceki HTS kayıtlarının gönderilmesi için Turkcell ve Türk Telekom'a gönderildiği 
bildirilen yazı cevabının geldiği, ancak 0462 248 26 58 ve 0462 248 27 90 nolu telefon 
numaralarının 13/09/2005-23/07/2006 tarihleri arasına ait kayıtların gönderilmediği anlaşılmakla 
HTS kayıtlarının gönderilmesi için Türk Telekom A.Ş. Genel Müdürlüğüne yazı yazıldığı, yazı 
cevabının gelmediği anlaşıldı. 

Sanık Şükrü Yıldız'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda bulunan SEGBİS 
odalarının dolu olması nedeniyle hazır edilemediği anlaşıldı.

Sanık Ecevit Emir 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 
alındı. 

SEGBİS kaydına 11:12 itibariyle başlandı.
Bu sırada sanıklar Musa Yıldırım, Murat Bayrak ve Önder Araz  müdafii Av. 

Mahmut Beşer (11:18), sanık Şükrü Yıldız müdafii Av. Ahmet Alper Doğan (11:20), sanık 
Ercan Gün müdafii Av. Uğur Güner (11:27) ile tutuksuz sanık Abdullah Dinç'in (11:31) 
geldikleri görüldü, yerlerine alındılar.

Bu sırada sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. Emine Kurt (12:01), katılanlar vekili 
Av. Emel Ataktürk Sevimli (12:04) ve sanık Rahmi Özer müdafii Av. Murat Özdemir'in 
(12:11) geldikleri görüldü, yerlerine alındılar. 

SANIK ECEVİT EMİR SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti 
önce hepinizi selamlarım. Bana iddia edilen iddianamenin 109. sayfasında Hrant Dink cinayetinin 
önlenmesi konusunda ihmali bulunan kamu görevlileri ile ilgili yürütülen 2014/40810 sayılı 
soruşturma kapsamında 23.01.2015 tarihinde ifadesi alınan Ogün Samast, Hrant Dink cinayeti 
günü Agos Gazetesi çevresinde keşif yaparak cinayeti işlemek için bulunduğu sırada, kendisini 
birden çok şahsın sürekli takip etmesi nedeniyle Trabzon'da bulunan Yasin Hayal ile ankesörlü 
telefonla görüştüğünü, cinayetin azmettiricisi Yasin Hayal'in kendisine; "Merak etme onlar bizden" 
demesi üzerine rahatladığını beyan etmesi, kendisine izlettirilen Saray Kumaşçılık ve Akbank 
Pangaltı Şubesine ait kamera görüntülerini kendisi de izleyerek takip eden şahısları teşhis etmiştir. 
Ogün Samast’ın ifadelerin ve güvenlik kamera görüntüleri ve şüphelilere ait HTS kayıtları ve 
sinyal bilgileri bu anlamda örtüşmektedir iddiasında hakkımızda bulunulmuştur. Biz orada 
değildik. Kesinlikle takip görevi yapmadık. Cinayetin işlendiği 19.01.2007 günü baz ve sinyal 
kayıtlarında Şişli bölgesinde cinayet mahallinde bulunmadığım tespitli olmasına rağmen, İstiklal 
Caddesinde Eminönü'ndeki görüşmelerimizi olay mahallinde göstermeye çalışıyorlar. Benim saat 
13:20’de Eminönü bölgesinde olduğum emniyetin HTS ve tutanaklarda tespitlidir. İfademin 5. 
sayfasında mevcuttur. Biz takip görevi yapmadık. İddianamede Ogün Samast'ın cinayeti kendisini 
takip eden şahısları teşhis ettiği ve ifadesinde bu şahısları görse tanıyabileceğini söylemiştir. Teşhis 
ettiği şahısların birisinin kısa boylu şişman ve diğerinin uzun boylu kel ve sakallı olduğunu tarif 
etmiştir. Bu eşkal de bize uymamaktadır. Yine iddianamenin 112. sayfasında 8.9.2016 tarihinde 
yazılı ve görsel medyada yayınlanan görüntülerden olay mahalli ve çevresinde Hrant Dink 
cinayetinden bir gün önce Ogün Samast’ın cinayeti işlemek için İstanbul'a geldiği 18.01.2007 
tarihinde Ogün Samast’ın İstanbul'a geldiği bilgisinin Trabzon Jandarma İstihbarat Şube 
Müdürlüğü görevlilerince bildirilmesi üzerine şüpheli Muharrem Demirkale’nin Tim Komutanı 
olduğu Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri şüphelilerce keşif yapıldığı iddia 
edilmiştir. Ben 17.01.2007 günü iş yerinde nöbetçi olmamdan dolayı 18.01.2007 günü sabah 9’dan 
19.01.2007 günü sabah saat 9’a kadar Bahçeköy’de bulunan ikametgahımdan ayrılmadım, HTS 
kayıtlarımdan mevcuttur anlaşılmaktadır. Benim olay mahallinde keşif ve gözetleme yapmam söz 
konusu olamaz. Ben 18.01'de izinliyim ne jandarmaya ne Şişli bölgesine gitmedim. Evdeyim 
nöbetçi olduğum kurum kayıtlarından anlaşılacaktır. Yine iddia makamının iddianamenin 112. 
sayfasında "Emri altında bulunan şüpheliler Yavuz Karakaya, Bekir Yokuş, Emre Cingöz, Ecevit 
Emir, Hacı Şefik Şimşek ve Eyüp Temel görev kayıt defterinde farklı yerlerde bulunmaları 
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gerekirken cinayet mahalli ve çevresinde bulundukları, cep telefonu sinyal baz bilgileri ve güvenlik 
kamera görüntüleri ile tespit edilmiştir. Bu iddialar doğru değildir, bizim görevlendirme defterinde 
Taksim ve Eyüp bölgesi yazılıdır, 457. sıra numarasında. O da kayıtlarda mevcuttur. Biz sıralı 
amirlerimizin bilgisi dahilinde brifing çalışması için Taksim'de bulunan KÜRT-KAV derneğinin 
adres tespiti ve resim çekimi için mutat olarak çıkış yaptığımız yazılıdır. Yine iddia makamının 
112. sayfasında şüpheli Muharrem Demirkale,  şüpheliler Yavuz Karakaya, Bekir Yokuş, Emre 
Cingöz, Ecevit Emir, Hacı Şefik Şimşek ve Eyüp Temel’in 19.01.2007 tarihinde maiyetinde görev 
yaptıkları iddia edilmiştir. Ben Muharrem Demirkale’nin emrinde çalışmam bir güne mahsus 
değildir, 19.01 gününe mahsus değildir. 2005-2007 yılları arasında amirimdir ve emrinde çalıştım. 
Bizim emrinde çalıştığımızı suç olarak göstermektedirler. Biz bunu zaman mefhumu gözetmeksizin 
sürekli ararız ve gerektiği zaman da kısım amiri ve şube müdürümüzü de arayabiliriz, bunlarda 
mesai mefhumu gözetilmez. Yani gecenin saati 2’si olabilir 3’ü olabilir, HTS kayıtlarımıza 
bakıldığında anlaşılacaktır yani. Benim 13:03 ve 15:27’deki aramalarım sanki suç gibi 
gösterilmektedir. 11:03'te gösterilen HTS kayıtlarında mevcuttur. KÜRT-KAV derneğinin 
bulunduğu yerde resmi çektiğimiz anda, HTS kayıtları da aynı yeri vermektedir, amirime bilgi 
veriyorum. Komutanım resim çekişini yaptık başka bir emriniz var mı, yok. Sanki bunu Şişli 
bölgesine çekmeye çalışıyorlar. 15:27’de görevden dönmüşüm, iş yerine, HTS kaydım  Maslak İl 
Jandarmadadır, komutanım görevden döndük emriniz var mıdır. Bizde emirler, amir yerinde ise 
sözlü alınır amir yerinde değilse telefon ile bilgi verilir, bu şekilde gerekmektedir. Yine 
iddianamenin 113. sayfasında 113, baz ve cep telefonu sinyal bilgileri şüpheliler Ecevit Emir ve 
Emre Cingöz’ün 19.01.2007 günü Agos Gazetesi yakınlarında bulundukları sırada saat 11:03 ve 
14:35’te amirleri olan şüpheli Demirkale ile Ogün Samast olay yeri ve çevresinde ve bulunduğu 
sırada telefon görüşmesi yaptıkları tespit edildiği iddia edilmektedir. Yine bir önceki konuda 
belirttiğim gibi 11:03’te görevimi yaptığım için bilgi verdim ve o bölgede de olay mahalli 
bölgesinde bulunmadığım HTS’lerimden anlaşılmaktadır. Ben evet Jandarma Yüzbaşı Muharrem 
Demirkale’yi aradım. 11:03’te gittiğim görev ile ilgili aradım. Aradığım gerekçe KÜRT-KAV 
resminin ve adresinin tespitini yaptığımız içindir. HTS’lerimizden nerede olduğumuz bellidir. 
Şişli’de değildim ve Şişli bölgesine geçmedim, benim o gün güzergahım HTS kayıtlarımdan 
anlaşılmaktadır. İddianamenin 110. sayfasında güvenlik kamera görüntüleri ile eşleşen HTS 
kayıtları baz ve sinyal bilgelerinden dolayı olay yerinde cinayet öncesi ve sonrasında bulunarak 
Ogün Samast ve Hrant Dink’i izleyen, Hrant Dink'in öldürülmesine nezaret eden İstanbul Jandarma 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince Emre Cingöz, Ecevit Emir, Yavuz Karakaya, Bekir 
Yokuş, Yusuf Bozca, Kadir Yıldırım, Eyüp Temel, Hacı Şefik Şimşek, Niyazi Malkoç isimli 
şüpheliler oldukları tespit edilmiştir. Güvenlik kamerasındaki görüntüler bize ait değildir. Bizim 
olay öncesi ve olay sonrası bulunduğumuz yerler HTS’lerde mevcuttur, Şişli bölgesinde geçmedim, 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığından hiçbir personelin orada olduğuna inanmıyorum. Böyle bir 
olay ile ilgili kimseden emir almadım, alsaydım da yapmazdım. Sayın Mahkeme Heyeti, ben 
19.01.2007 günü şube müdürüm, kısım amirim, Tim komutanımın bilgisi dahilinde Maslak İl 
Jandarma Komutanlığında görevlendirme defterinde 457. sıra numarasını yazarak Taksim 
Tarlabaşı’nda bulunan KÜRT-KAV dernek binasının adres tespiti ve resminin çekimi için saat 
10.00 sıralarında mutat olarak iş arkadaşım olan Hacı Şefik Şimşek ile beraber çıkış yaptık. 4 
Levent, oradan metro ile Taksim’e geçtik. Burada zaman zaman legal basın açıklamasını takip 
ederek kendi isteği ile bizlere bilgi veren İsmail Altan adlı şahıs ile görüştüm, HTS kayıtlarımda 
mevcuttur ve görülmektedir. Fitaş Sineması'nın önünde İstiklal Caddesi'nde buluştuk, HTS’mde 
mevcut oradan anlaşılıyor. Görüşmenin ardından bir KÜRK-KAV’ın bulunduğu Dolapdere tarafına 
geçtik. 11:08 buranın resmini çekimine müteakiben ben çekim yaptığımızı bildirmek için Tim 
komutanımı aradım ve bilgi verdim, saat 11:08, HTS kayıtlarımızda mevcuttur. Buradan İstiklal 
Caddesi'ne doğru geçtik. Saat 11:06’da Emniyet Güvenlik Şubeden Mustafa Şengül isimli devamlı 
cuma günleri görüştüğümüz şahıs, çünkü İstanbul genelinde basın açıklamaları sürekli cuma 
günleri yapılırdı. O arkadaşımız da cuma günleri Emniyet Güvenlik Şubede olduğu için ondan bilgi 
alırdık, İstanbul'un neresinde basın açıklamaları var, bu bize bilgi verirdi. Emniyet, arkadaşlar 
bütün her şeyi HTS’mize geçmişler iddianameye ama polis arkadaşla görüştüğümüzü geçmemişler. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 15/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Basın açıklaması hakkında bilgi aldığımız telefonla görüşme yapardık. Günlerden cuma olması ve 
bütün basın açıklamaların cuma günü olmasından dolayı. Oradan Karaköy’e indik. İş arkadaşım 
Hacı Şefik Şimşek Karaköy bölgesinde çalışan kız arkadaşı ile 12:00-13:00 arasında yemek 
yiyeceğini belirterek benden ayrıldı. Ben Unkapanı Müzikçiler Sitesi arkadaşım olan İber Müzik 
şirketi İbrahim Yılmaz’ın yanına gittim. Kendisinin yerinde olmadığını beyan etmesi üzerine 
VakıfBank Beyazıt Şube Müdürü Hayrettin Bakar’ı arayarak yerinde olduğunu belirtmesi üzerine 
onun yanında gittim, HTS kayıtlarımdan hepsi anlaşılmaktadır. 12:51 de unsur komutanım, ben 
Beyazıt VakıfBank Şube Müdürünün yanında otururken Emre Cingöz unsur komutanım beni 
arayarak, nerede olduğumuzu ve KÜRT-KAV resmini çekip çekmediğimizi sordu. Ben de 
Beyazıt'ta olduğumu, çekimi yaptığımızı belirtmeme rağmen, kendisinin babasının şirketinde 
olduğunu, İstiklal Caddesi'nde buluşmamızı söylemesi üzerine tamam diyerek arkadaşım olan Hacı 
Şefik Şimşek’i aradım. O da tamam, işinin bittiğini belirtmesi üzerine tramvay ile Eminönü Galata 
Köprüsünün Galata ayağında buluşma sağladık. Bunlar HTS’lerimizde mevcuttur. Saat 13:20’de, 
özellikle belirtiyorum Sayın Başkanım, Ali Gücen isimli şahsı arıyorum 13:20'de telefon ile 
Eminönü deniz otobüslerinde görüşme yapıyorum, Hacı Şefik Şimşek yanımda. Peki 13:20’de 
Pangaltı Akbank kamera kayıtlarına düşen Ecevit Emir kimdir acaba ve Hacı Şefik Şimşek... Bir 
kişi iki kişi olamaz, ya Ecevit olabilir ya Hacı olabilir. Ben Eminönü’nde görüşmelerim kayıtlı ve 
emniyet tutanaklarında belirtilmesine rağmen aynı şahıslar Pangaltı olay yeri bölgesinde 
göstermeye çalışıyorlar. Zaten Adli Tıp raporlarında da bunlar olumsuz gelmiştir. Saat 13.57’de 
unsur komutanım Emre Cingöz arayarak nerede olduğumuzu, kendisinin Beyoğlu İş Bankasının 
önünde beklediğini söyledi. Ben de birkaç dakikaya kadar geliyorum diyerek Beyoğlu İş 
Bankasının önünde buluşma sağladık. Kendisine KÜRK-KAV derneğinin resmini gösterdik. 
Binanın yerini kendisine tarif ettik. Eyüp bölgesinde görüşülen şahıs olan Ercan Aybek isimli şahıs 
kendisiyle, Emre Cingöz Tim Komutanım kendisini görüşme yapacağını ve bizim iş yerine 
dönebileceğimizi belirterek bizden ayrıldı. Biz oradan Beyoğlu Caddesinde bulunan Çetinkaya 
Mağazasını gezdik, burada istihkak alacağımızdan dolayı, şimdi sivil istihkaklarımızı Çetinkaya 
Mağazasından vereceklerdi o sene, mağazayı gezdik, daha sonra 14:25-14:30 gibi Taksim metro 
durağına geldik. Oradan metroya binerek 6 durak sonra 4 Levent’e geldik. Burada 14.55’te evimi 
aradım. Çünkü arama sebebim her zaman 4 Levent’e çıktığım zaman 4 Levent metro durağında 
fıstık, kavrulmuş fıstık satarlardı. O zaman oğlum vardı küçük üç yaşında, sürekli benden fıstık 
isterdi. Arama sebebim odur başka bir sebep değildir. Gün içinde dikkat ederseniz hiçbir zaman 
evimi aramamışım. Eşime diyorum ki fıstık alayım mı oğluma almayayım mı? Peşinden iş yeri 
arkadaşım 14:56'da Rahmi Özer beni arıyor nöbetçi olduğu için. Bizim bu görüşmelerimiz Emniyet 
kayıtlarında Taksim bölgesinde gibi gösteriliyor. 4 Levent’te olduğumuz HTS kayıtlarımızdan 
bellidir. Ben AVEA Genel Merkezine dilekçe yazmama rağmen bana cevap verilmedi. Aradan 20 
dakika sonra 15:16’da Eminönü'nde görüştüğüm şahıs olan Ali Gücen isimli şahıs ile tekrar telefon 
görüşmesi yapıyorum ve bazımızın 4 Levent’te olduğu... Bazımın Maslak İl Jandarma Komutanlığı 
içerisinde olduğu bellidir. Yani Taksim’de olan bir insan, 15 dakika içerisinde Maslak İl Jandarma 
Komutanlığına giriş yapabilir mi? Sayın Başkanım bunu size, burada bulunan bütün herkese 
soruyorum İstanbul şartlarında. Ben (??? Anlaşılamadı 10:35) Tim Komutanım olan Jandarma 
Yüzbaşı Muharrem Demirkale iş yerinde olmadığından dolayı kendisini cep telefonu ile arayarak 
görevden döndüğümüzü, herhangi bir emrimin olup olmadığını sordum. Benim bu aramam suç gibi 
gösteriliyor. Bizde göreve çıkış ve dönüşlerde amir yerindeyse yanına gidilir  ve emir alınır, amir 
yerinde değilse telefon ile bilgi verilir. Burada herkes asker ve emniyet kökenli, herkese 
sorabilirsiniz. Yanlış bir şey varsa düzeltsinler. Bizde işleyiş tarzı budur. Bu da mesai mefhumu 
gözetilmez, mesai bitimine kadar iş yerinde çalışmaları yaptıktan sonra mesai bitiminde 17.30’da 
Sarıyer Bahçeköy’deki evime geçtim. Yolda giderken iş arkadaşım Hacı Şefik Şimşek Taksim’e 
gideceğini belirtti. Kendisine Taksim bölgesine gideceksen İsmail Altan isimli şahısın basın 
açıklaması ile ilgili evrak vereceğini, onunla buluşup almasını söyledim. Kendisi bana kendinin 
telefonunun olmadığını ve ben İsmail Altan’ın telefonunu Hacı Şefik Şimşek’e mesaj ile 
gönderdim, bu da HTS kayıtlarımdan hepsi anlaşılmaktadır. İddia makamı... Bu iddianamedeki 
şahsım ile ilgili konuya ilişkin savunmamı yaptım. İddianamenin kendi içerisindeki çelişkileri 
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mahkeme heyetinizce, mahkemenizce iddianameyi iadesine 8.5.2017 ve 24.5.2017 tarihli kararında 
belirtilmiştir. Mahkemenizce iddianame iki kez iade edilmiştir. Sonrasında Adalet Bakanlığından 
kamu yararına bozulma talebinde bulunmuştur, bu kararların gerekçesi. Görüntü kayıtları 
incelenerek buradaki şüpheli kişilerin tespitine ilişkin TEM Şube Müdürlüğü görevlileri tarafından 
düzenlenen 06.05.2016 ve 15.07.2016 tarihli tutanaklardaki tespitler birbiri ile çeliştiği gibi kısmen 
HTS kayıtları itibari ile anılan şüphelilerin baz istasyonu sinyal bilgileri ile de uyuşmayan durumlar 
ortaya çıkmıştır. Anılan tutanakları düzenleyen kişilerin görüntü kayıtları üzerinden inceleme ve 
teşhis işlemi yapabilecek uzmanlıklarının bulunup bulunmadığının tutanak kapsamından 
anlaşılmadığı gibi tutanak içerisinde de kesinlik arz eden bir tespit bulunmamaktadır. Sayın 
Mahkeme Heyeti savunmamda açıkladığım üzere olay günü ve bir gün öncesinde ne yaptığım HTS 
ve kurum kayıtlarında net olarak görülmektedir. İddianamede şahsımı suçlayan hususlara ilişkin 
net olarak bir somut delil yoktur. Delil olduğu gibi ileri sürülen kamera kaydı, HTS kaydı ve olay 
zamanının birbirleri ile örtüşmediği mahkemenizce de iade kararında açıkça belirtilmiştir. Olay 
anında ve sonrasında nerede olduğum çok net olarak görülmektedir. Gün içerisinde ve olay 
sonrasında telefon ile görevimle ilgili yaptığım görüşme suç gibi gösterilmektedir. Benim 
19.01.2007 günü sabah 00:24’e kadar olan 5053465241 ve 5332331931 nolu GSM hatlarımın 43 
AVEA ve 31 Turkcell olmak üzere toplam 74 adet görüşmem mevcuttur. Bunların hiçbirisinin 
içerisinde Şişli bölgesini gösteren kayıt yoktur. Ne benim bazımda, ne karşı görüştüğüm bazlarda 
hiçbir Şişli bölgesinde kayıt, baz bulunmamaktadır. Polisin kendi düzenlediği evraklar ve 
tutanaklar bile çelişkilidir. Biraz önce de örnekte söyledim; 13:20’de özellikle altını çizerek tekrar 
söylüyorum, Eminönü'nde olduğumu kendi tutanaklarında belirtiyorlar diyorlar ki, şu saatler 
arasında Eminönü bölgesindesin. Peki 13:20 de Akbank Pangaltı kamera kaydına düşen vatandaş 
kim? Ben Ecevit Emir Eminönü'deyim. Pangaltı’ndaki Ecevit kim acaba? Benden iki tane mi var 
üç tane mi var onu anlayamadım. Bir de diyor ki yanında Hacı veya Ecevit olabilir. Ha üçüncü bir 
şahıs olsaydı diyecektim Mehmet de olabilir. Ya bir kişi iki kişi olamaz ki. İstiklal Caddesi'ndeki 
görüşmelerimiz, özellikle diyor ki Şişli olay mahallinde. Ya Taksim’den, İstanbul'u herkes biliyor, 
Taksim’den yukarı geçmedik, Taksim’den aşağı, yukarıda bir sürü baz sinyal var oradan niye 
almamış da hep İstiklal Caddesi'ni gösteriyor? 14:55’te Levent’te evimi arıyorum yine benim ev 
telefonumla görüştüğüm yere farklı bir telefon numarası yazılıyor, yani bu da işin ciddiyetsizliğini 
anlatıyor. Yani tutanağı birisi yazmış, telefon görüşmeleri farklı bir memur yapmış. Bundan da 
anlaşılan bu ki ben evimi arıyorum benim evimin telefonunun yerine farklı bir numara, hiç alakası 
olmayan bir numara yazılıyor. 14:55’teki görüşmemdeki HTS’lerimde mevcuttur yani iddianamede 
belli. Sayın Başkanım, biz amirlerimizi sürekli gece ve gündüz mesai mefhumu göstermeksizin 
ararız. Bunun örnekleri 17-18 Mart 2007 tarihinde Nevruz Bayramı öncesi örneğin gece Tim 
Komutanım olan Muharrem Demirkale’yi 23:08, 00:04, 01:34 üç sefer aramışım. Peşinden kısım 
amirim olan Ali Barış Sevindik’i 02:08’de aramışım. Demek ki amirlerimi gece de mesai mefhumu 
gözetmeksizin aramam gerekiyormuş ve arayabiliyormuşum. Sadece gündüz mesai saati içerisinde 
değil yani. Bunlar HTS kayıtlarımızda mevcuttur. Sayın Başkanım görüntüdeki şahısların hiçbiri 
Jandarma İstihbarat personeli değildir. Görev safahatımı soracak olursanız, ben 91 yılından 97 
yılına kadar Mardin İl Jandarma Komutanlığı, 97-2000 Ankara Genel Komutanlık İçişleri 
Bakanlığı, 2000-2004 Diyarbakır İl Jandarma Komutanlığı, 2004-2007 İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı, 2007 ,ben bir uzman jandarma çavuşum TSK personelinin en ast limitinde bulunan 
bir personelim. 14 sene doğu ve güneydoğu görevim var. Arkada çalışan herkes TSK personeli. Bir 
sorun, hiçbir uzman jandarma çavuşun bir yıl bir yıl doğuya tayin olduğunu gören var mı, bilen var 
mı? Hepimiz devlet memuruyuz, içinizde bir yıllığına doğuya giden var mı? Ha birinci sefer 
2007-2008 Ağrı’ya gittim. Neymiş, eksik kadrom varmış gittim, tamamladım geldim. Peşinden 
Rize’ye atandım. Benden bir sene önce atanan vatandaş doğu görevine atandı Rize'de, ben ondan 
bir sene yaptım batı görevi yaptım. İkimiz aynı anda çalıştık o doğu görevi yaptı, ben batı görevi 
yaptım. Üç yıl Rize'de kaldım. Yine çocuğum lise sona geldi, benim bir yıl Şırnak’a tayinim çıktı, 
neymiş, yanlış hesaplamış. Ya bu yanlışlık hep mi beni buluyor? Hep mi bize denk geliyor, bu 
başka istasyonda durmuyor mu? Niye, ben kimsenin doğrusuna yanlış demem kimsenin yanlışına 
doğru demem, bunu benimle çalışan arkadaşlarım ve amirlerim hepsi bilir. Bizde doğru tektir, 
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doğru neyse odur, başka doğru olamaz. Şırnak'a atandık, niye atandık? Şırnak'tan geldik, 
Kayseri'ye atandım. Çocuklarım Ankara'da okuyor, defalarca dilekçe yazmama rağmen, atama 
istek talebinde bulunmama rağmen dilekçelerimin hiçbirisi kabul görmedi. Neymiş, Ankara'da 
çalışmışım. Peki İstanbul'da sekiz sene çalışmam gerekiyor niye üç sene çalıştım. 8 sene niye 
çalıştırmadınız beni, 8 sene çalıştırın. Arkadaşlarım 8 sene çalıştı, ben 8 senede 4 tane il gezdim; 
Ağrı, Rize, Şırnak, Kayseri. Tayin dilekçe yazmama rağmen Sadık Köroğlu imzalı ret cevaplarım 
var, mahkemenize de belgeyi sundum, mahkemenizde dosyanızda mevcuttur. Sadık Köroğlu bu 
darbeyi yöneten bir numaralı generaldir. Ha benden onların safında olsaydım bugün ben de 
istediğim yerde çalışırdım, bir yıl bir yıl doğuya gitmezdim. Ben doğudan korkmuyorum. Tahliye 
oldum yine gittim Mardin, Şırnak, Hakkari hepsini gezdim, eş dostlarımı gezdim hepsini gezdim. 
Aha çıkacağım yarın yine gideceğim. Çocuklarımdan ayrı kaldım. Vatanımı milletimi sevdiğim 
için hiçbir zaman ailemi birinci plana çıkartmadım. Bunu silah arkadaşlarımın hepsi bilir. Bizde 
önce vatan millet ondan sonra eş çocuk gelir. Ben çocuklarımın nasıl büyüdüğünü hatırlamadım. 
Benim kızım 10 Ocak 94 doğduğu tarihte ben dağda silahlı çatışmadaydım, düşün yani, biz vatanı 
milleti bu kadar seviyoruz. Bunu ilk tahliye talebinde yine belirttim, bizim amacımız insanları 
öldürmek değil yaşatmak. Ben, bana çatışmada kurşun sıkan adamı affediyorum, yaşatıyorum ki, 
bunu istiyorsanız isimlerini size zikrederek vereyim, yazılı olarak vereyim, gidin araştırın sorun. 
Ben kalkıp da hiç tanımadığım  Hrant Dink rahmetli, benim ne işim var ne olur ki? Ne olabilir ki 
yani? Ne olabilir yani, ben Hrant Dink’i tanımam görmem yani Agos Gazetesini öldükten sonra 
duydum. Ne olmuş, gazetede basın yayında böyle bir şahıs çıkmış. Dün gittim İber Müzik sahibi de 
Ermeni idi, o da bir Ermeni vatandaş Tuncelili idi. Gidebilirsiniz yani Unkapanı İMÇ müzik 
şirketinin kendi sahibidir yani. Sayın Başkanım savunmamı yaptım, iddianamedeki hiçbir suçlar 
bize ait değildir. Görüntü ve HTS kayıtları tutmamaktadır. Beraatimi talep ediyorum, arz ederim 
efendim.

MAHKEME BAŞKANI:  Başka ekleyeceğin bir şey var mı?
SANIK ECEVİT EMİR: Arz ederim efendim yoktur.
MAHKEME BAŞKANI: Avukatı?
SANIKLAR ECEVİT EMİR VE VEYSAL ŞAHİN MÜDAFİİ AV. KÜBRA EMER 

SÖZ ALDI: Müvekkilin savunmalarına katılıyoruz, yazılı beyanlarımızı tekrar ederiz. Müvekkilin 
cinayetin işlendiği 19.01.2007 günü saat 13:20’de Şişli bölgesi olay mahallinde bulunduğu iddia 
edilmektedir. Ancak müvekkilin saat 13:20’de Eminönü bölgesinde olduğu HTS kayıtları ile 
sabittir. Kriminal inceleme raporunda da olay yerinde görülen şahısın müvekkille benzerlik 
göstermediği tespit edilmiştir. Dolayısı ile iddia edildiğinin aksine müvekkilin olay günü cinayet 
mahallinde veya yakın çevresinde olmadığı HTS kayıtları ve kriminal inceleme raporu ile sabittir. 
Müvekkilin FETÖ/PDY Terör Örgütü ile hayatının hiçbir döneminde hiçbir bağlantısı olmamıştır. 
Atılı suçlardan müvekkilin beraatini talep ediyoruz. 

SANIK ECEVİT EMİR:  Başkanım bir şey ekleyebilir miyim? Şimdi çocuklarım bir 
tanesi Ankara Üniversitesini bitirdi, bir tanesi üniversiteye hazırlanıyor. Hiçbir yurt ve cemaatlerde 
kalmadı. Ankara'da özel yurtta kaldı, TSK yurdunda kaldı ve evi Ankara'ya taşıdım dışarıda 
kalmaması için. Cemaat yurtları 200-300 bin liraya bırakıyordu, ben 700 bin liraya TSK yurdunda 
kaldırdım 2012 yılında, bu kadar kendimi zorladım. Yaşam tarzıma uyan bir şey değil, görüş 
tarzıma uyan bir fikir değildir. Hiçbir zaman cemaat ve abi kardeş ile bağdaşmadım. Ne ailemde ne 
kendimde öyle bir şey yoktur. 2016 yılı Ocak ve Şubat ayında Diyarbakır Hendek operasyonunda 
45 gün kaldım. Kayseri'de bulunmama rağmen gönüllü olarak gittim. Yani bu da vatanını seven bir 
insanın demek ki gitmesi gerekiyor. Biz vatanımızı sevmeseydik demek ki burada yatardık aşağıya 
derdik şey yapardık. Yani hiçbir cemaat bağlantımız yoktur. Zaten paramız yok bankaya koyacak, 
kredi kartı kullanmıyorum, cebimde para varsa harcıyorum, harcamazsam kredi kartım dahi yoktur 
yani. Arz ederim Sayın Başkanım.

MAHKEME BAŞKANI:  Ecevit Emir.
SANIK ECEVİT EMİR: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Halil ve Meryem oğlu, 1968 doğumlu, Uşak, Eşme, Yeleğen 

kasabası nüfusuna kayıtlı.
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SANIK ECEVİT EMİR: Evet efendim doğru.
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicil kaydın yok, arşiv kaydın yok. Soruşturma safhasında 

da şu an beyan ettiğin ifadelere benzer ifadelerde bulunmuşsun. 
SANIK ECEVİT EMİR: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Tekrar ediyorsun?
SANIK ECEVİT EMİR: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi ben bir şey sorayım sana. Sen BÖF’tesin, bölücü...
SANIK ECEVİT EMİR: Evet bölücü faaliyetlerde efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bölücü faaliyetlerdesin.
SANIK ECEVİT EMİR: Kayıtlarda ASAF diye geçiyor ama bölücü faaliyetlerde çalıştım. 

Yani evrak yazışmalarında ASAF diye gözüküyor evet.
MAHKEME BAŞKANI: Hacı Şefik ve Emre ile beraber  çalışıyorsun.
SANIK ECEVİT EMİR: Emre Cingöz unsur komutanım, Hacı Şefikle beraber çalışıyoruz 

evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Herhalde onlardan daha tecrübelisin istihbarat branşında.
SANIK ECEVİT EMİR: Efendim ben 91 yılından beri bu işte çalışıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Onlardan tecrübelisin.
SANIK ECEVİT EMİR: Tabi pratik olarak evet efendim. Bunu Tim komutanım da 

doğrulayabilir arkada.
MAHKEME BAŞKANI: Bu arada yine gündeme geliyor bu İstihbarat Personeli 

Görevlendirme Kayıt Defteri.
SANIK ECEVİT EMİR:Evet efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Bu defteri kim tutar Ecevit?
SANIK ECEVİT EMİR: Efendim şimdi İDAM, İstihbarat Değerlendirme Merkezimiz 

vardır. Burada görevli astsubay ve uzman çavuş arkadaşlarımız vardır. Şimdi ben göreve 
çıkıyorsam Hacı ile beraber çıkart defteri kendimiz yazarız.

MAHKEME BAŞKANI: Çıkarken?
SANIK ECEVİT EMİR: Çıkarken ya ben yazarım ya Hacı yazar. Birimiz araçla 

uğraşırken, mesela araçla çıkmamız gerekiyorsa birimiz araçla uğraşır, birimiz defteri yazar. Ha 
araçla çıkmamız gerekmiyorsa durum ve şartlara göre yazar, kendimiz yazar kendimiz çıkarız. 
Çıkış ve dönüş saatlerini kendimiz belirtiriz. Kendi el yazımız da mevcuttur yani Hacı Şefik 
Şimşek’in el yazısı mevcuttur orada.

MAHKEME BAŞKANI: O olay gününde Eyüp-Taksim görünüyor.
SANIK ECEVİT EMİR: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Hacı Şefik şey demişti biz Taksim civarındayken Emre Cingöz 

bizi aradı, Eyüp’e gitmememiz gerektiği minvalinde bir şeyler söyledi. Sen vakıf mısın buna?
SANIK ECEVİT EMİR: Biraz önce de anlattım efendim. İstiklal Caddesi İş Bankası 

önünde buluşma sağladık yani fotoğraf makinesinden binanın görüntüsünü kendine gösterdik, 
şimdi Eyüp bölgesinde bilgi veren görüşülen şahısla görüşmemiz gerekiyordu, Tim Komutanım 
dedi ki ben dedi ben dedi Beylikdüzü tarafına geçeceğim, araç vardı çünkü, biz yaya geldik biz 
yani mutat gittik biz, onda araç var, ben giderken görüşürüm siz Alaya geçebilirsiniz dedi. Biz 
tamam dedik kendisine, biz metro ile alaya geçtik o giderken Eyüp’de de, kendisi de beyan 
edecektir Tim komutanım, şahısla görüşüp oradan devam ediyor Beylikdüzü’ndeki evine, 
ikametine geçiyor yani. Yani şahısla telefon HTS’lerinde mevcuttur yani, Tim komutanım da 
kendisi izah edecektir size. 

MAHKEME BAŞKANI: Bu Muharrem Demirkale’yi de her görev bitiminde ararım 
diyorsun?

SANIK ECEVİT EMİR: Efendim aramak zorundayım, burada hepimiz askeriz, hepimiz 
emniyet kökenliyiz. Yani biz göreve çıkış ve dönüşlerde amir yerinde ise çıkarız karşısına 
komutanım biz görevden döndük.

MAHKEME BAŞKANI: Tekmil veriyorsun.
SANIK ECEVİT EMİR: Konumuzu arz ederiz, yaptığımız faaliyeti arz ederiz, emrinin 
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olup olmadığını sorarız. Ha yerinde yoksa da telefon ile arar bilgi veririz, ha sonradan kısım 
amirim Ali Barış Sevindik de burada, şimdi Tim Komutanımızı arardık, peşinden kısım amirimizi 
de arardık; "Komutanım biz döndük, bilginiz olsun." Yani bu HTS kayıtlarımızda mevcuttur 
efendim. Yani bu da nedir, komutanın kimlerin dışarıda olup olmadığını bilgi maksatlıdır. Yani bu 
telefonla biz bilgiyi vermek zorundayız, yoksa kimse kimseyi İstanbul'da takip edemez yani. 

MAHKEME BAŞKANI: Katılan taraftan soru var mı, toplu mu alacağız?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Biz sonrasında, daha önce 

beyan etmiştik bütün ifadeler savunmalar alındıktan sonra sorularımızı yönelteceğiz Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI: Savcı Bey?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: O dönem Trabzon Jandarma'da 

çalışan sanıklardan tanıdığın var mıydı?
SANIK ECEVİT EMİR: Şimdi Sayın Savcım tanıdığım vardı derken Okan Şimşek ile 

Diyarbakır’da aynı garnizonda çalıştık, yani aynı yıl, bir iki yıl dönemlerde o bölgedeydi, ben 
Alayda idim. Ama bir telefon trafiğimiz veya şeyi yoktur HTS’lerimizden de mevcuttur yani. 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA:  Sadece Okan Şimşek mi?
SANIK ECEVİT EMİR: Yok Ali Öz Albayım Mardin’de İstihbarat Şube Müdürümüzdü. 

Kendisini de tanırım ama bir telefon trafiğim yine yoktur. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Ergün Yorulmaz’ı tanıyor musun?
SANIK ECEVİT EMİR: Onu da tanırım efendim o da Diyarbakır'da idi, doğrudur evet 

efendim. Ergün Yorulmaz, Okan Şimşek Diyarbakır’dalardı, evet efendim. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Yine olay tarihinde kaç tane 

telefon hattı kullanıyordun?
SANIK ECEVİT EMİR: Efendim ben iki tane telefon hattı kullanıyorum. 

5332331931-5053465241halen mevcut olan da 5241 şu anda kullanmaktayım. Yani Turkcell ilk 
çıktığı zaman aldım, ilk telefon çıktığı zaman Turkcell aldım Ankara'da çalıştığım dönemde...

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: 505’li numaran geçici olarak 
kullandın?

SANIK ECEVİT EMİR: Yok şu anda mevcut aktif şu anda. Yani cezaevine girdim, 18 ay 
yine parasını ödedim aktif yani hiç kapatmadım yani, sürekli aktif numara. Çünkü bizde telefon bir 
ofis gibi efendim biz istihbaratçı bir adamız, bizi şimdi bugün öldürsen de yani biz nefes aldığımız 
sürece o telefonlara cevap vermek zorundayız. Bu bizim içimizde bir ruhtur, bir vatan sevgisidir. 
Ben şimdi bugün elim ayağım tutmasın oturayım aşağıya o telefon ile yine irtibat kuracağım, 
Şırnak'taki arkadaşım beni arayacak, Hakkari'de arkadaşım beni arayacak, Mardin'deki arkadaşım 
beni arayacak. Diyecek ki buradaki irtibat görevliye ulaşamıyorum, bana bir aracılık yap diyecek 
ve ben bunu yapmak zorundayım, bu benim görevim. 

MAHKEME BAŞKANI: Peki bir şey soracağım.
SANIK ECEVİT EMİR: Sorun efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Muharrem Demirkale dedi ki, ben dedi savunmasında,  görev 

yerim değiştiğinde irtibatlarımı taşımam, telefonlarımı kullanmam dedi. Bu kişisel bir tercih mi 
veya bir yorumun var mı buna?

SANIK ECEVİT EMİR: Kişisel tercihidir efendim, kişisel tercihidir. Yani ben hiçbir 
zaman kendimi saklamadım, adım Ecevit Emir, telefonum aynı, memleketim Uşak Eşme, hiçbir 
zaman kendimi saklamadım. Bugün Mardin’in 870 tane köyü var, gidin en ufak bir köydeki ücra 
çobana sorun, deyin ki Ecevit Emir kimdir, diyecek ki bizim çavuş. Bize söyleyeceği kelime budur 
yani, diyecek bizim çavuştur.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: İşe ilişkin görüşmelerini bu 505’li 
hattan mı yapıyordun yoksa..?

SANIK ECEVİT EMİR: Evet efendim şu anda aktif telefonum.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA:  Genelde ondan yapıyorsun.
SANIK ECEVİT EMİR: Ben şirket veya kurum telefonu kullanmadım efendim. Ben 

çünkü uzman çavuş olduğumuz için ilk zamanlarda bize verilmiyordu, Tim komutanlarına 
veriliyordu, unsur komutanlarına. Ben sürekli kendim alanda olduğum için irtibatımı kesmedim 
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yani sürekli vatandaş irtibatım devam etti ve HTS kayıtlarım da çıktığı zaman cezaevinden çıkalı 
da ne kadar trafik yaptığım bellidir zaten anlaşılacaktır efendim. Bazım da Şırnak'tan çıkacak, 
Hakkari'den çıkacak, her yerden çıkaracak yani. 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Başka sorum yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafilerinden? Sanıklardan? SEGBİS soru var mı? Yok 

herhalde. Var mı? 
SANIK RAHMİ ÖZER SÖZ ALDI: Efendim, 19.01.2007 tarihinde saat 11:00 sıralarında 

Ecevit Emir ile bir görüşmemiz var. İddia makamı bu görüşmede Ecevit Emir’in Şişli bölgesinde 
olduğunu iddia etmektedir. Ben kendisine sormak istiyorum. O saatte neredeydin?

SANIK ECEVİT EMİR: O saatte 4 Levent metro durağındayım çünkü ben eşimi arıyorum 
bir dakika sonra siz beni arıyorsunuz. 4 Levent’teyim ve peşinden 15 dakika sonra Maslak İl 
Jandarma Komutanlığından Ali Gücen isimli şahısla görüşüyorum. Yani bu da HTS kayıtlarıma 
baktığınızda anlaşılacaktır efendim.

SANIK RAHMİ ÖZER: Teşekkür ederim efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Kimi alıyoruz şimdi sıradan? 
SANIK ECEVİT EMİR: Saygılar efendim. 
Sanık Emre Cingöz 49. celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 

alındı.
SANIK EMRE CİNGÖZ SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Saygıdeğer Heyeti saygı 

ile selamlıyorum. Ben 1999 yılında Jandarma Astsubay sınıf okulundan mezun olarak 18 yaşında 
Aydın İl Eğitim Taburunda takım komutanı olarak mesleğe başladım. Sırası ile 99-2001 yıllarında 
Aydın ilinde, 2001-2003 yıllarında Hakkari’nin Şemdinli ilçesinde, 2003 Temmuz-2004 Kasım 
arasında İstanbul İl Jandarma, Beylikdüzü Jandarma Karakol Komutanlığında, 2004-2011 arasında 
İstanbul İstihbarat Şube BÖF Unsur Komutanı, 2011-2014 yılları arasında Iğdır İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube BÖF Unsur Komutanı olarak görev yaptıktan sonra kendi istediğimle 
istifa ederek meslekten ayrıldım. Olay tarihinde İstanbul İl Jandarma İstihbarat Şube Bölücü Örgüt 
Faaliyetleri Unsur Komutanı olarak Avrupa yakası PKK terör örgütünün faaliyetlerinden sorumlu 
idim. İddialara geçmeden önce adımın böyle bir cinayette geçirilmesinden duyduğum üzüntüyü 
bildirmek isterim. Bu kumpasa dahil edilme sebebim sanırım o dönem İstanbul Jandarma İstihbarat 
Şube personeli olmamdır. Bu yeterli görülmüştür. Hiçbir derinlemesine inceleme yapılmadan, 
aslında kim olduğumuz, çalışma şeklimiz ve o günkü faaliyetimiz irdelenmeden yaşadığım rutin 
sıradan bir gün cımbızlanmış ve kurgulanan bir planın içerisine monte edilmeye çalışılmıştır. 
Dosyanın sulandırılması için kurban seçildiğimiz, özensiz, delilsiz ithamlardan, sahte, gerçek dışı, 
tek amacı kafa karıştırmak olan gazete haberlerinden anlaşılmaktadır. Hakkımdaki iddialardan 
bahsedecek olursak, zaten ana iddia da budur; olay günü saat 13:00'da -ki bu çok büyük bir hata 
olarak zaten birazdan arz edeceğim- 13:00’da Halaskargazi Caddesinde baz bilgim olduğu, o gün 
Ogün Samast’ın takip tarassut altına aldığı iddia edilen şahıslardan güvenlik kamera görüntüleri 
üzerinde hazırlanan tespit tutanağında X2 ile gösterilen şahsın ben olduğum hususudur ve diğer 
personelin de İstanbul İl Jandarma personeli olduğu hususudur. Ben 1981 yılında İstanbul Şişli’de 
doğdum. Ailem de 1945 yılından beri -evrakları sunduk zaten size mahkememize- Şişli Gültepe’de 
ikamet etmektedir. Şu anda da annem aynı adrestedir, ben de o adresten buraya geldim yani 
mahkeme için burada bulunduğum sürede de ben aynı yerlerde baz verdim. Ki o dönem de hayatım 
boyunca hep buralarda baz verdim. Sadece mevcut CD’leri incelediğimde 365 gün içerisinde 250 
gün zaten ben o bölgelerde baz vermişim yani hayatımı zaten sürdüğüm bir yer orası. 19.01.2007 
günkü faaliyetlerimi arz edeceğim.: Saat 08:29’da babam beni aramış, ulaşamamış muhtemelen, 
ben kendisini 09:03’te aramışım. Müteakiben sinyal baz bilgilerim annemin ikameti olan Çağlayan 
civarında, Gültepe civarında gözüküyor. Aile bireylerimden amcam ve kuzenlerimle çok sayıda 
görüşme yapmışım o sırada. Ben içeriğini hatırlamamakla o dönem boşanma davası olan ailemle 
ilgili bir sorun olduğu ve bu husus nedeni ile göreve çıkmadan önce amirlerime de haber vererek 
önce özel işimi halledip sonra faaliyetime devam etmiş olduğumu değerlendiriyorum. Annemin 
ikametinden babamın iş yeri olan Mecidiyeköy Ortaklar Caddesi’ne geçtiğim baz kayıtlarında 
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mevcuttur, Ortaklar Caddesinde saat 12:51’e kadar o bölgedeyim Ortaklar Caddesindeyim tam 
olaraktan. Ortaklar Caddesinde kaldıktan sonra unsur personelim olan Ecevit Emir’den faaliyetleri 
ile ilgili bilgi aldıktan sonra, tam 12:51’deki görüşmemiz kendisini arıyorum, yanımda personelim 
Eyüp Temel ile birlikte bulundukları Taksim’de buluşmak için hareket ettiğimi HTS kayıtlarımdan 
anlıyorum. Benim için rutin bir görevin ayrıntılarını hatırlamam mümkün değildir. Ortaklar 
Caddesinden Taksim istikametine hareket ederken yolun fiziki durumu gereği Halaskargazi 
Caddesine direkt geçiş yapılamamaktadır, yani direkt sol tarafa dönülemez, yani Şişli Meydanı'nın 
karşısından...  düzeltiyorum Mecidiyeköy’deki o eski otobüs duraklarının olduğu yerden, her 
zaman da kullandığım Şişli Emniyet Müdürlüğü önünden E5 yan yoldan, şu andaki Trump 
Tower’in olduğu yan yoldan oradan Kuştepe Mahallesi'nin çıkısının karşısından Rum mezarlığının 
yanından- orada da bazım var zaten- Abide-i Hürriyet Caddesine çıkıp arkadaki o Kurtuluş 
istikametine giden bir kısmı Pangaltı'ndan da sola dönüş var ama genelde Kurtuluş'un aşağısından, 
çünkü biz oradaki otoparklardan Trafik Vakfına ait olanı kullanırdık her zaman, İstiklal Caddesinde 
bir işimiz varsa oradaki otoparka bırakırdık aracımızı valiliğin izni olduğu için, ücret ödememek 
için, yönünden Taksim’e gittiğimi, cinayet mahalli olan Ogün Samast’ın takip tarassut altına aldığı 
iddia olunan yerden bırakın bu faaliyetin icrasını, transit olarak bile geçmeden Taksim'e 
geçmişimdir. Ayrıca meslek hayatım boyunca yaptığım HTS incelemelerinde hep sonraki hareketi 
incelemişimdir.  Benimle ilgili yapılan incelemede ise sadece cımbızlanan bir baz alınmıştır tek bir 
baz alınmıştır o da Şişli Camiinin olduğu yerdir Halaskargazi Caddesi olarak gözükse dahi, o da 
olay yerine 4 kilometre mesafede bir yerdir, orası cımbızlanmış. İşte tam da burada bu hatalı 
yaklaşım nedeni ile doğru tespitler yapılamamıştır. Açıklamam gerekirse, saat 12:51’de, yani her 
zaman yaptığım HTS incelemesi beni hep bu şekilde olmuştur, 12:51 Ortaklar Caddesindeyim, 
12:55’te Rum mezarlığı civarındayım, 13:00’da Şişli Camii mevki Halaskargazi Caddesi No 190, 
düzeltiyorum Halaskargazi Caddesi -ki olay yerine 4 kilometre mesafededir- baz kaydım buradadır 
13:00'da, en önemli kısma geçiyorum; 13:20’de Beyoğlu ilçesi Taksim İstiklal Caddesi Mis 
Sokaktayım. Yani araç ile intikal halinde olduğum bellidir. Mesafe, trafik durumu, trafiğe kapalı 
olan İstiklal Caddesi Mis Sokak'a ulaşmam için 20 dakika hiçbir yerde durmadan Taksim’e 
gittiğimi gösteren makul ve yeterli bir süredir. Yani atılı suçun işlenebilmesi için, yani orada bir 
takip tarassut yapılabilmesi için bu kadar kısa bir sürede benim oraya geçmem mümkün değildir. 
Yani bu atılı suç bu şekilde gerçekleşmediğinin kanıtıdır. İddia edildiği gibi Ogün Samast'ı takip 
tarassut altına alan kişilerden birisi olmadığım, araçla intikal ettiğim ortaya çıkmaktadır. 
Mecidiyeköy'den Taksim’e 20 dakikada geçip arada da istikamet dışı bir yer olan Saray 
Kumaşçılık önünde fiziki takip yapmış olmamız akla ve mantığa aykırıdır. Ayrıca güvenlik kamera 
görüntülerden yapılan teşhis tutanaklarında X2 ile belirtilen şahısın saat tam 13:20’de Agos 
Gazetesi arkasında bulunan Şafak Sokaktaki Saray Kumaşçılık önünden geçtiği görülmektedir. 
Benim o saatte Mis Sokakta olduğum HTS kayıtlarından açıkça görülmektedir. Daha sonraki 
faaliyetimizde de personelim Ecevit Emir ve Hacı Şefik ile İstiklal Caddesinde buluştuğum HTS 
kayıtlarımda görülmektedir, orada da birçok HTS kaydım vardır, orada olduğum yani bir yerden o 
mesafe olarak da hesaplanırsa zaten ortaya çıkacaktır. Kendilerinden ayrıldıktan sonra PKK terör 
örgütü ile ilgili bilgi aldığımız ve benim kendi görüştüğüm aslında şahıs olan -HTS kayıtlarında da 
mevcuttur bir tek o güne mahsus değildir- dönem dönem bize faaliyetlerle ilgili bilgi veren bir 
şahısla görüşmek için Fatih ilçesine, sırası ile Eyüp ve Büyükçekmece ilçelerine gittiğim, ikametim 
olan Beylikdüzü’nde inip gün boyunca yanımda olan, savunmasında da yanımdan hiç ayrılmadığını 
beyan eden Eyüp Temel’i İl Jandarma Komutanlığına gönderdiğim, cinayetten önce, olay anında 
ve sonrasında Fatih ilçesinde olduğum, bu HTS inceleme kayıt raporunda da mevcuttur, aslında o 
57 sayfalık raporda tek doğru yazılan konu da odur kanımca, yani olay yerinde olay öncesi, olay 
anı ve sonrasında orada olmadığım HTS kayıtlarından orada mevcuttur. Görüştüğüm kişilerden 
anlaşılacağı üzere PKK terör örgütünün faaliyetlerinin önlenebilmesi için çalışma yaptığım HTS ve 
baz bilgilerimden görülmektedir. Yani Mecidiyeköy'den Taksim’e giderken Şişli’de baz vermemle 
yanlış değerlendirilerek başlayan bu dosyaya dahil edilmem için yapılan her şey çürümüştür. 
Bazlar doğru incelendiğinde bazların benim lehime olduğu, ki dosyada tek delil olarak, sözde 
aleyhimde delil olarak gösterilen konular aslında benim lehime olan şeyler, bu olayla ilgili hiçbir 
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bağlantımın olmadığının kanıtı olduğu görülmüştür. Kaldı ki görüntülerdeki şahıslar 18.01.2007 
tarihinde de olay yeri çevresindeler, aynı şahıslar 18’inde de oradalar, onunla ilgili bir rapor var. 
Benim ayın 18’inde o bölgede olmadığım Gaziosmanpaşa, Arnavutköy’de -o zaman 
Gaziosmanpaşa’ya bağlıydı Arnavutköy- olduğum HTS kayıtlarımdan görülmektedir. Olay 
gününde aynı kişiler olay öncesi, olay anı ve sonrasında da oradalar. Yani bizim hiç alaka... 40-50 
kilometre uzakta olduğumuz dönemde de o kişiler oradalar. Baz bilgilerim o şahısların olay yerinde 
görüldüğü saatlerinde olay yerinde olmadığımı göstermektedir. X2 ile gösterilen... Düzeltiyorum, 
burada bir ekleme yapmam gerekiyor. Ayrıca dosyayı incelediğimizde 68. klasörün 44 ve 58. 
sayfalarında görülen 6 Mayıs 2016 tarihli ilk tutanakta farklı bir kişi, 71. klasörün 46 ve 91. 
sayfasındaki Temmuz 2016 tarihli tutanakta farklı bir şahıs olduğum iddia edilmiştir, tespit edilmiş 
gibi yazılmıştır. İlginç olan, irdelenmesi gereken her iki tutanağın da altında aynı görevlilerin 
imzası vardır. Yani bunlar ya ehil kişiler değil ya da sadece o yanlış baz değerlendirmesini -ki onu 
farklı bir birim yapmış- o baz değerlendirmesini hedef alarak şahsım üzerine böyle bir tespit 
yapmaya çalışmışlardır. O da zaten hem HTS kayıtları ile hem Adli Tıp raporu ile hem de diğer 
beyanlarla o kişi olmadığım, ki yüzeysel olarak, hem yaş itibari ile, onları da ayrıca anlatacağım, 
ben olmadığım da zaten bellidir. Yaptıkları hatayı da sanırım düzeltmek gereği duymamışlar, 
gerekli teknik çalışmayı da yapmamışlar, her iki tutanağın altında aynı görevlilerin imzası vardır. 
En iyimser bakış açısı ile bile hata ötesinde bir zorlama yapıldığının, doğrular dışında bir kurgu 
hazırlandığının bu tutanaklar kanıtıdır. Sonuç itibari ile 1 Ağustos tarihli Yusuf Bozca isimli 
personelimize imzalatılan teşhis tutanağı ayan beyan bu iki tespit tutanağının kopyasıdır. Yani 
tespit edemeyeceği kadar birebir birbiri ile örtüşen, hatanın hata ile kapatılmaya çalıştığını gösteren 
bir kanıttır. X2 ile gösterilen şahıs olmadığım, olamayacağım HTS kayıtlarından anlaşılmaktadır. 
Ayrıca Adli Tıp raporu X2 nolu şahıs ve benim olaydan on yıl sonra çekilmiş görüntülerim 
arasında analiz karar ölçeğinin en düşük değeri olan +1 oranında bir benzerlik olduğu yönünde 
rapor hazırlamıştır, ben bu raporu da kabul etmiyorum. Adli Tıp uzmanlarının elinde 
değerlendirme için yeteri kadar veri olmasına rağmen en alt seviyedeki benzeşme dışında bir 
tanımlama yapamamışlardır. Ben de X2’deki şahıs olmadığımı yaş, boy, yürüyüş, beden yapısı ve 
farklı kişiler olduğumuzu arz edeyim. Raporda benim ile ilgili saç yapısı, kaş yapısı, burun yapısı, 
ve çenesi yönlerinden benzerlikler görülmektedir denmiştir, en alt seviyede de olsa. Benim kaş 
yapım belirgin şekilde farklıdır, kıyas yapılan X2 numaralı şahısın kaş yapısı düz ve sivri olarak 
yanlara uzamışken benim kaş yapım ise daha oval, yay şeklinde aşağı inmektedir ki bir 
dondurulmuş kareden yapılan bir şey on yıl sonraki benim cezaevinde alınan sadece yüz 
fotoğrafımla kıyaslanmıştır. Videolar izlendiğinde, yani o durdurmanın dışında videolar 
izlendiğinde zaten o şahıs olmadığım bellidir. Burun yapım farklıdır, benim burun ucum, belirgin, 
sivri aşağıya doğru iner, X2 nolu şahsın burnu daha toplu şekildedir. Yine yanak yapım, çene 
yapım, dudak yapım ve kulak yapım da farklıdır, bunlara hiç girilmemiş bile zaten farklı olduğu 
için sanırım yazılmamış. Ben X2’de görünen kişi değilim. 20 kadar arkadaşıma sorulup üçü 
tarafından yapılan benzer, andırıyor şeklindeki tespitleri kabul etmiyorum. Kendileri de 
savunmalarında net görüntüleri izlediklerinde İl Jandarma personelinin olay yerinde olduğu iddia 
edilen şahıslara benzemediklerini mahkemeniz huzurunda beyan etmişlerdir. Ben yanlış 
değerlendirilen baz bilgilerim dolayısı ile kolluğun teşhis için yönlendirme yaptığını düşünüyorum 
bu konuda, yani yoksa özel olarak bir durumum söz konusu değil. Yine iddianamede birinci sicil 
amirim olan Tim Komutanım Muharrem Demirkale’yi de görev gereği yaptığım telefon 
görüşmelerim cinayetle iltisaklandırılmaya çalışılmıştır. Oysa bakılırsa ben elimizdeki HTS 
kayıtlarını süzdüğümde, bu çok basit de bir işlem, daha ayrıntılı programları var kolluğun elinde 
yapmamışlar, gördüm ki hemen hemen her gün Muharrem Demirkale ile görüşmüşüm. İncelediğim 
HTS kayıtlarında benim dışımdaki unsur komutanlarının benden daha fazla görüşmeleri var kendisi 
ile. Onlara da baktım özellikle Anadolu yakası unsur komutanı, hem hepimizden de kıdemli olduğu 
için, dönem dönem de Tim...

MAHKEME BAŞKANI: (??? Anlaşılamadı 00:40:31)
SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet Caner Başçavuş, dönem dönem TİM komutanımıza 

vekalet ettiği için, tabi daha fazla konulara da vakıf olduğu için, kendisinin de görüşmeleri var yani 
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bir tek şahsıma ait değil. Bu işimiz gereğidir ve gayet doğaldır. Bana mahsus bir durum değildir. 
Amiri olduğu tüm personeli ile de Muharrem Demirkale görüşmüştür. Olay günü konuşma 
saatlerimize bakıldığında da ilçe değiştirmeden önce bilgi vermek maksadıyla olan konuşmalar 
olduğu görülmektedir. Bu hususta bir tespit yapmak istiyorum uygun görürseniz. 19.7.2007, 
iddianamede geçen saat olduğu için sadece onu irdeleyeceğim, yoksa 5 görüşmemiz var, saat 
14:35’te Taksim meydanı Mete Caddesinden Tim Komutanım ile yaptığım görüşme iddianamede 
olay yerinde yapılmış geçmektedir, burası Taksim Meydanıdır. Oysa olay yerinden yapılmamıştır. 
Taksim Meydanından yapılan bir görüşmedir ve görüşmenin başlangıç noktası Taksim, yani HTS 
bence böyle incelenmeliydi, başlangıç noktası Taksim meydanı, 215 saniye sürüyor bu görüşmem, 
bitmesine müteakip görüştüğüm buluşmaya gittiğim şahsı arıyorum, saat tam 14:39’da başlıyorum, 
başladığımda Tarlabaşı’ndayım. Görüşme bitiyor, 14:52’de yaptığım Aksaray’dayım, yani  yine bir 
araçla olay yeri ile hiçbir alakası olmayan Taksim’de başlayıp Fatih’te biten bir görüşmeler zinciri 
düşünün, ki orada buluşmaya dönüşüyor ve Fatih’teyim zaten, olaydan önce Fatih’teyim. Esasında 
Tim Komutanımı Fatih ilçesinde yapacağım buluşma ile ilgili bilgilendirmek için aradığım, araç ile 
hareket halinde olduğum, istikametimin Şişli değil Fatih olduğu baz bilgilerimden görülmektedir. 
Yani bakış açısındaki hatayı anlatıyorum. Yine iddianamede yanımda Eyüp Temel ile birlikte olay 
yerinde mavi renkli Fiat Albea marka araç ile bulunduğum tespit edildiği yazmaktadır. Aracımız 
mavi renkli değildi, beyazdı ve bu hususta olay yerinde olduğumuza dair dosyada bir delil yoktur. 
Bu aracın orada olduğuna dair de bir delil yoktur. İddia Makamı İl Jandarmadan benim görev 
arabamın bilgilerini istemiş. Gelen evrakta muhtemelen yanlışlıkla sehven mavi yazılmış, İddia 
Makamı da olay yerinden mavi araç tespit edilmiştir demiştir. Bu çok acı bir şeydir, çünkü 
yanlışlıkla mor yazsa mor, kırmızı yazsa kırmızı araç tespit edilmiştir denilecekti. Yani hakkımızda 
bu kadar ağır suçlamalar varken ne kadar gayriciddi bir hazırlık yapıldığı bu husustan bile ortaya 
çıkmaktadır. Sözde deliller hep bu mantıkla yanlış kanaatlerle değerlendirilmiştir, hani kumpas 
demiyorum ama yanlış kanaatlerle değerlendirilmiş. Bakış açısında bir hata var. Yine görev 
defterinde yazılı yerde olmadığım iddiası. Bunu amirlerimiz, komutanlarımız herkes izah ettiler 
ama ben de değinmek istediğim konu şu, dün komutanlarımız işimizin doğası gereği göreve 
çıktıktan sonra kendilerine bilgi vererek ya da gün içerisinde gelişen durumlar gereği, hatta özel 
işlerimiz için bile defterde yazılı yer dışına gitme inisiyatifimiz olduğunu belirttiler. Yani bu durum 
o güne mahsus bir şey değildir. İnanın bugün dahi İstihbarat Şube görev defterindeki 
arkadaşlarımızın HTS’lerine bakılsın, gün içerisinde gelişen olaylara göre farklı ilçelerde bulunmuş 
olabilirler. Bugün dahi, çünkü hiçbir istihbaratçı gün içerisinde ne yapacağını bilemez yani bu 
önleyici hizmet devriyesi gibi bir pozisyonumuz yok, gelen telefona göre veya adam işine göre 
veya adam abi burada hemen birisinden rahatsız oldum şuraya gelin demesine göre değişecek 
konular. Bunlar görev sonuçla neticelendirdiğimiz şeyler, hiç kimse de o gün ne ile karşılaşacağını 
bilemez. Bugünkü görevli arkadaşlarımız da aynı şartlardadır. Ben sadece HTS kayıtları ile görev 
defterinin iki sayfası vardı onları farklı farklı unsurları değerlendirdim, tamamı o defterde o gün 
göreve çıkanların, hatta bir kısmı da göreve çıktığını yazmayı unutmuş deftere, çünkü görev 
sonuçla amirlere bilgi verilir bir de şifahen verdiğimiz bilgiler yeterlidir değerlendirmiştik hep o 
dönemde, özellikle 2007 yılındaki istihbarat yapısı için söylüyorum. Buna rağmen ben 19.01.2007 
günü gitmeyi planladığım her yere gitmişim. Benim maiyetim olan Ecevit Emir’in bulunduğu, yani 
benim emrimdeki personel, Taksim’e faaliyetlerini kontrol için ya da Eyüp ilçesinde buluşma 
yapacağım şahısla ilgili bir konu ilgili görüşmeye gitmiş olabilirim Taksim’e, ki yaptığım telefon 
görüşmesinde belki söyledikleri şey beni tatmin etmemiş olabilir. Çünkü o dönemde biz bir brifing 
çalışması yapıyorduk, ben de en genç ve aslında yetiştirilmeye, PKK ilgili konularla yaptığımız 
faaliyetlerin dışındaki, angarya demeyelim de bilgi notu hazırlanması, bilgisayarda hazırlanacak 
brifinglerin hazırlanmasından da sorumluydum, unsurumla beraber tabi. Bu brifing çalışması da o 
dönemde Türkiye hiç örneği olmayan KCK manifestosu yayınlanmıştı ama KCK’nın ne olduğu 
bilinmiyordu, biz de onunla ilgili içerisinde geçen PKK’ya müzahir yerler nelerdir diye onların 
tespiti için bir çalışma yapıyorduk. Orada da bir önceki faaliyette bir hata olduğunu iyi hatırlıyorum 
şimdi Ecevit arkadaşımız çok yeteneklidir ama teknik konularda da beni zor duruma düşürmüştü 
yanlış bir fotoğraftan dolayı iyi hatırlıyorum. Belki onu kontrol etmek için yani gideyim de 
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fotoğrafı yerinde göreyim demiş olabilirim, kesinlikle içeriğini hatırlamıyorum ama Taksim’de 
buluştuğumuz nettir. İstiklal Caddesinde buluştuğumuz orada üç dört görüşme yaptığımız, hatta 
tünele doğru yürüyüp geri geldiğimiz, muhtemelen yeri göstermiş olabilir bana, bu HTS 
kayıtlarından anlaşılıyor. Dolayısı ile Taksim’e gitmem de görev ile ilgilidir. Olmayadabilirdi ama 
görev ile ilgili gitmişim. Onun dışında defterde yazılı olan her yere de gitmişim, Eyüp'e gitmişim, 
Gaziosmanpaşa’ya gitmişim HTS kayıtlarımda var, Büyükçekmece’ye de gitmişim. Fatih ilçesinde, 
bir buluşmayı Fatih ilçesine almış olabilirim, yani o görüşeceğim şahısın pozisyonuna göre Fatih’te 
bulunma sebebim o olmuş olabilir çünkü Fatih’te buluşuyoruz. Görüştüğüm kişi ile PKK ile ilgili 
görüştüğüm kişi ile Fatih’te buluşuyoruz. Hiçbir toplayıcı personel akşama kadar nasıl bir konu ile 
karşılaşacağını, istihbarat toplayıcı personeli akşama kadar nasıl bir konu ile karşılaşacağını net 
bilemez. O yüzden defterde yazılan yerlere çoğu zaman gün içinde değişir, neticesi görev sonuca 
yazılır. Defter amirlerimizin yazılı emri ile değil, göreve çıkarken kendimiz tarafından o gün 
değerlendirme, biz buralara gideceğiz, dememizle ilgili bir şeydir. Defterin de asıl yazılma amacı, 
hiç kimse de buna değinmedi unutmuş olabilirler bilmiyorum, araç kilometrelerinin tespitidir. 
Çünkü yakıt sarfı ile ilgili sorun yaşanmaması için görev sonuçları...

MAHKEME BAŞKANI: Ayrıca formu yok mu onun araçla ilgili?
SANIK EMRE CİNGÖZ: Araç görev kağıtları mevcuttur ama araç görev kağıtları araçta 

kalır, çoğu zaman da kaybolurdu. Şöyle olur, defterle örtüşür defterin fotokopisi Lojistik Şubeye 
gider, zaten mahkememize de gelen evraklar Lojistik Şubeden bulunabilmiştir. Onun takibini, 
evrakta gördüm Lojistik Şubeden bulunup gelmiştir. Ve bir de bir yanlış hatırlamıyorsam Valiliğin 
bize bir tazminatı vardı, göreve çıkan personele günlük verilen, onun tespiti için de ağırlıklı olarak 
hassasiyet gösterilmiştir ama yazılı emir defteri değildir. Yani bir amirimiz bize şuraları şunları 
gideceksin, şu faaliyetleri yapacaksın diye defteri bizzat kaleme almaz. Biz değerlendiririz unsur 
olarak, sorarız arkadaşlar bugünkü faaliyetimiz nerelerdedir, işte Gaziosmanpaşa’da vesaire 
yerdedir, onları yazarız ama gün içerisinde bu değişir amirimize bilgi vererek, ki ben de zaten 
bakıyorum hep bir ilçe değiştirirken aramışım Muharrem Demirakale’yi. Bu hususu da böyle arz 
etmek istedim. Yine iddianamede olmasa da benim emniyetteki sorgumda çok rahatsız eden bir 
konu geçmişti, aynı konular birçok arkadaşımız için geçmiş, ben burada arz etmek istiyorum; görev 
yaptığımız dönemde Emniyet Bölücü Faaliyetlerde amir olan yani PKK konusunda ortak faaliyetler 
yaptığımız, faaliyetlerimiz de nettir, HTS kayıtları ile de o faaliyetler örtüşmektedir, İstanbul İl 
Emniyet TEM Şube görevlisi Ertan Erçıktı ve İstihbarat Şube görevlisi Metin Canbay ile yaptığım 
görüşmelerdir. Hiçbir görüşme de olay günü değildir, alakasızdır, çok sonraları zaten ben herhalde 
birazcık daha tecrübelenip operasyon faaliyetlerini yönetmeye başladığım dönemlerde 
görüşmüşüm hep, Ağustos ayı gibi falan. Hiçbir görüşme de olay günü değildir, Metin Canbay ile 
9, Ertan Erçıktı ile tüm hayatım boyunca 11 irtibatım olduğu yazılmaktadır bu raporda. Ama 
görüşme zamanlarına bakılırsa Metin Canbay ile üç farklı günde sadece, yani aramışım dönmüş 
olarak değerlendirseniz üç farklı günde, o da olaylar da net bir şekilde bellidir, basına da yanmıştır 
açık kaynaklarda da vardır operasyonlar. Ertan Erçıktı ile de 6 farklı günde konuşmuşum. Bu 
konuşmalar PKK terör örgütü ile mücadelede yapılan görüşmelerdir. Kesinlikle amirlerimin emir 
ve bilgisi dahilinde, göreve yönelik konuşmalardır. Yaptığımız tüm faaliyetler basına yansıyan 
önemli olaylardır. Ayrıca benim dışımdaki unsur komutanları da, HTS kayıtlarına bakınca gördüm, 
benden çok daha fazla görüşmeler yapmışlardır bu kişilerle, hatta bazı sahada görevli uzman çavuş 
arkadaşlarımız da yapmışlar. Bu şöyle arz edeyim size, kendisi de burada Tim Komutanımız, bazen 
operasyonu hızı ve acil yapılması gereken konularda sahadaki personelin numarasını verip aratırdı, 
Emniyetten birisi bizi arıyor. Biz 2007 yılında bu kişilerin ilerde ne olacaklarını bilemeyiz ki. 
Emniyetten bir kişi arayacak, ona yönlendirin personeli şuraya gitsin gibi düşünün. Çünkü o 
dönemde Sarıgazi, Arnavutköy, Esenyurt bizim bölgemiz örgütün üstlenme bölgesi. Bütün büyük 
bombalama eylemlerinin planladığı, yapıldığı yer, operasyonlarımız hep bu bölgelerde oldu ve iç 
içeydik hep. Baktım ki uzman çavuşlar bile görüşmüşler, yani benim şahsıma özel bir görüşmem 
yoktur. Hiçbir samimiyetim yoktur. Eminim ki beni görseler de tanımazlar bu kişiler. Ben de şu an 
mesela o kişilerin fotoğraflarını getirseler belki hatırlayabilirim. Sonuç olarak...

MAHKEME BAŞKANI: Eski beyanların da o yönde zaten.
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SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet. Sonuç olarak arz ettiğim gibi güvenlik kamera 
görüntülerindeki X2 ben değilim. Ayrıca İstanbul İl Jandarmadan hiç kimse de olay yerinde olduğu 
iddia edilen kişilerden değillerdir. FETÖ Terör Örgütü ile hiçbir ilgim alakam yoktur. Meslekten 
ayrılmamda hakkımda açılan, özel yetkili mahkemede süründüğüm 17-25 sürecinden sonra da 19 
Ağır Ceza Mahkemesinde görülen Mehmet Baransu’nun yasa dışı dinlendiği iddiası ile açılan 
davanın etkisi olmuştur. Dava sürecinde haksız bir tayinle sonuçlanan bir baskı süreci yaşadım ve 
çok sevdiğim mesleğimden ayrılmak zorunda kaldım. En acısı da budur: Şu dosya hazırlanırken 
ben FETÖ'cüler tarafından yargılanıyordum. Ben Mart 2016’da bu iğrenç Mehmet Baransu 
davasından kurtuluyorum, Temmuz 2016’da bu dosya soruşturmasından dolayı gözaltına 
alınıyorum. Hiç bakmamışlar, kim olduğumuza dair hiçbir araştırma yapılmamış çünkü gözaltına 
alındığımda bana inatla görev yerimi soruyorlar. Ben üç yıldır asker değilim diyorum. Farkında 
bile değillerdi. Özensizlik! Ben bu davaya gerçeklerin sulandırılması (??? Anlaşılamadı 52:08), 
yani "Bu kadar da olmaz, bu adamın burada ne işi var" dedirtmek için dahil olduğumu 
düşünüyorum. FETÖ Terör Örgütü ile hiçbir bağım alakam yoktur. Bir mağduruyum FETÖ’nün. 
Ben 500 gün tutuklu kalarak çok ağır maddi ve manevi bedeller ödedim, ödemeye de devam 
ediyorum. Basında çıkan sahte haberlerin bana ve aileme verdiği zararları anlatmak bile 
istemiyorum. Benim merhum Hrant Dink cinayeti ile yakından uzaktan hiçbir ilgim ve alakam 
yoktur. Dosya dahili şahısların hiçbirisini de yani devlet memurlarının da hiçbirisini tanımam, 
geçmişten de tanımazdım. 2007 yılında tek derdi PKK Terör Örgütü ile mücadele olan genç bir 
astsubaydım. Meslek hayatım boyunca bu olay da dahil, hiçbir amirimden kanunsuz bir emir 
almadım, hatta şöyle anlatayım, zaten almış olsam da yapmazdım. Ehil olmayan kişiler tarafından 
yanlış değerlendirilmiş baz bilgileri ile büyük bir hata olarak bu dosyaya dahil edildim. Biraz 
özenli çalışsalardı gerçekleri görürlerdi. Biz de bu kadar mağdur olmazdık. Merhum Hrant Dink 
cinayeti olayı ile ilgili hiçbir bağım bilgim yoktur. Beraatimi talep ediyorum, arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Avukatı? Var mı savunmaya diyeceğiniz bir şey Avukat Bey, 
eklemedik istediğiniz?

SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV.METE 
GENÇER SÖZ ALDI: Müvekkil detaylı bir şekilde süreci, ilk ifadesinde belirttiklerini sonradan 
gelen delillerle birlikte değerlendirerek anlatmıştır. Savunmaya katılıyoruz. Açıkçası biz İstanbul... 
Dosyanın geçirdiği safahat iki yıl oldu, İstanbul Jandarma İstihbarat personelinin ne Trabzon 
Jandarma ile olan bağlantısını anlayabildik ne de bu cinayetle olan bağlantısını anlayabilmiş 
değiliz. Tamamen iddianamede şu var müvekkille ilgili, bir takım sanıklarla ilgili deniliyor ki, 9 
kişi İstanbul Jandarma İstihbarattan bu cinayete nezaret etmişler, koordine etmişler ve olay 
yerindelermiş. Ancak buna ilişkin zaten olay yeri görüntü kayıtları Adli Tıp'tan gelmiştir. Bu da 
mahkemece de bizlerce de lehe yorumlanmıştır. Ayrıca zaten 13:20, müvekkile ait görüntü kaydı 
13:20’de müvekkilin Taksim’de Mis Sokakta olduğu bellidir. Yine müvekkile söylenen bir şey ve 
tüm sanıklara sorulan bir şey; neden amiriniz ile görüştünüz, neden diğer sanıkla görüştünüz, yani 
görüşülmeseydi ve sorulsa idi belki anlayabilirdik, demek ki gizli bir görev peşindeydiniz hiç 
haberleşmediniz farklı hatlardan, patates hat diyorlar galiba, onlardan görüştünüz vesaire 
denilebilirdi ama rutin görüşmelerini kendi telefonlarından, halen kullandıkları telefonlarından 
yapmışlar, amirlerine ilçe değiştirirken bilgi vermişler talimat gereğince, askeri personel olması 
sebebi ile ve biz o gün dışında, 19 Ocak cinayet tarihi dışındaki bazlara da baktığımızda rutin 
olarak müvekkilin, diğer sanıkların birbirleri ile irtibatı gün içi HTS raporlarında görevlendirmeye 
ilişkin genellikle uygun olduğunu, ayrıca şifahi emirlerle taleplerle tabi değişebiliyor, 
görevlendirmeye göre hareket ettiklerini anlamış bulunuyoruz. Yine müvekkil belirtmiştir hani 
Şişli bölgesinde baz verilmiştir vesaire Agos Gazetesi, kendisi o bölgeleri iyi bildiğini söylemiştir. 
Zaten ailesi halen orada ikamet etmektedir. Cinayet tarihinden altı ay önce ve altı ay sonraya ilişkin 
bir araştırma yaptığınız zaman müvekkil 365 günün 170 gününde Şişli bölgesinden geçmiştir. Yani 
Şişli’de doğan büyüyen, ailesi olan bir vatandaş ve aile şirketi olan bir vatandaşın oradan geçmesi, 
bulunması da yani bizim tarafımızdan anlaşılamamıştır nasıl Şişli’de bulunuyor, 13.00 Rum 
mezarlığının yanından geçmiş Şişli Camii’nin etrafından, neden oradan geçtiğini de anlatmıştır ki 
dosyada ilk celse dinlenen, Temmuz 2017’de dinlenen Eyüp Temel belirtmiştir, "Biz araç ile Emre 
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komutanım ile birlikte hareket ettik, Taksim bölgesine gittik, orada Ecevit ve Hacı Şefik’i gördük" 
ki Ecevit Emir ve Hacı Şefik Şimşek’in 19 Ocak’ta Taksim’de KÜRT-KAV’ı fotoğrafladıklarını 
kendileri gerek mahkeme huzurunda söylemiştir gerek ilk ifadelerde söylenmiştir. Tim 
Komutanları Muharrem Demirkale’nin de ifadesinde emniyet ifadesinde 11. sayfasında 
sorulduğunda, o tarihlerde Taksim’de Kürt operasyonlarına dair çalışmalar yapılıyordu, 
muhtemelen Taksim’de görevliler denmiştir, görev kayıt defteri kendilerine gösterilmeden, 
hatırlanarak söylenmiştir bu durum ve hani müvekkillerin Taksim’de bulunduğu zaten cinayet 
yerine de epey uzak bir mesafe ki cinayetten de bir buçuk iki saat önce oradadır. Akabinde ise 
Emre Cingöz yanında Eyüp Temel ile birlikte baz kayıtlarından görüleceği üzere Fatih bölgesine, 
daha sonra da Eyüp bölgesinden Büyükçekmece’ye hareket etmiştir. Cinayet anından 20 dakika 
evvel 14:40’tan itibaren de Fatih bölgesinde olduğu, cinayet anında da Fatih’te olduğu sabittir. 
Hani bu nasıl cinayete iştiraktir, daha önce de söyledik aslında tahliye taleplerimizde ama hiçbir 
sanık cinayet anında orada değil, hiçbiri... Birisi Maslak’ta birisi işte Balmumcu’da birisi Fatih’te 
kimisi Esenyurt’ta kimisi karşıda ancak cinayete nezaret diye bir suçlama var. Biz İstanbul 
Jandarmanın gerçekten şahsen söyleyeyim anlayabilmiş değilim neden bu dosyada olduklarını. 
Tüm sanık ifadeleri de zaten ilk ifade ile uyuşur bir şekilde devam etmektedir, hiçbir şey 
değişmemiştir. Gelen belgelerle de şunlar değişmiştir hatta, siyah ya da mavi araç denilmiştir ancak 
İstanbul Jandarmadan mahkemenizce yazılan müzekkereye cevapta beyaz ve duman grisi araçların 
olduğu, daha önceki Savcılığa verilen cevaptan sehven bir yanlışlık olduğu belirtilmiştir. Savcılık 
da maviyi görüp kurgu iddianameye mavi araç olarak yazmıştır. Müvekkilin de belirttiği gibi 
herhalde mor yazsaymış mor yazacaklardı, onu da öyle düşünüyoruz. Bunun dışında yine Tim 
Komutanlarını neden aradığı vesaire sorularına müvekkil cevap vermiştir, talimat gereği yapılmıştır 
bunlar, meslek icabı. Müvekkille ilgili de üç adet sanığın; Metahan Kadir Yıldırım, Hacı Şefik 
Şimşek ve Yusuf Bozca’nın "benziyor, andırıyor, kesin emin olmamakla birlikte Emre Cingöz'e 
benziyor" şeklinde beyanları vardır ifadelerinde. Kendileri ifadelerin nasıl verdiklerini mahkeme 
huzurunda zaten daha önce söylemişlerdir. İfade kayıtları da zaten çözümler geldiğinde daha iyi 
anlaşılacaktır. Hani biz kesinlikle o demedik, andırıyor dedik ama Emre Cingöz’ü ben tanırım, 
hatta Metehan Kadir Yıldırım iki gün önce pazartesi günü verdiği ifadesinde; "Emre komutan da 
şapkalı giydiği olmuştur ama bu Emre Cingöz değildir ya bak işte o" şeklinde baskı yapılmış, diğer 
dosya sanığı ile ilgili "Biz ona gün yüzü göstermeyeceğiz" şeklinde, emniyette o Ağustos ayında, 
darbeden bir ay sonraki süreçteki yapılan baskıyı bizler de tahmin ediyoruz. Başkaca dosyalarda da 
işitiyoruz. Kendilerine büyük bir baskı ile zorlama ile, ki İstanbul Jandarmadan 18 sanık var 
bildiğim kadarıyla, sadece üç tanesi müvekkille ilgili bu beyanlarda bulunmuştur. Onlar da hani 
Ogün Samast’tır diyorlar Ogün Samast’a ki herkes biliyor, ama müvekkil ile ilgili "Andırıyor, emin 
değilim" şeklinde beyanları var. Yine müvekkil belirtti, FETÖ’ye ait hiçbir aidiyet bir belge, bilgi 
gelmemiştir dosyaya, müvekkille ilgili hiçbir FETÖ üyeliği irtibatı bulunamamıştır ki zaten kendisi 
de söyledi Mehmet Baransu şikayeti ile yargılanmış. 17 Aralık sonrasında da o süreç sonrasında 
özel yetkili mahkemelerin kaldırılması sonrasında beraat etmiştir ki ifadesi alınırken de kendi 
belirttiği özensizlikle halen asker zannedilmiştir. Kendisi o dönemde ve halen aile şirketinin bölge 
müdürlüğünü, İzmir bölge müdürlüğünü yapmaktadır. İdealist bir genç olduğu için o zamanlar 
Jandarma İstihbaratta 14-15 senelik bir çalışması olmuştur. Biz şunu talep ediyoruz sayın 
mahkemeden; İstanbul Jandarmayı dediğimiz gibi Trabzon ile bir bağlantı göremedik ve Hrant 
Dink cinayeti ile ilgili biz bir bağlantı ben göremedim. Bu dosyanın, başka meslektaşlar da talep 
etti, sanık müdafi olarak tefriğini talep ediyoruz ayrılarak İstanbul Jandarma için ayrı bir karar 
verilmesini istiyoruz çünkü hiçbir bağlantı, bilgi, ihmal, vesaire görünmemektedir. Sonuç olarak da 
müvekkil haksız yere 500 gün tutuklu kalmıştır. Hakkında zaten tahliye gerekçesinde de belirtildiği 
gibi hani suç şüphesinin düştüğü ve Adli Tıp kayıtları geldikten sonra da olay yerinde olmadığı 
anlaşıldığından ve cinayet ile hiçbir alakası olmadığı, FETÖ üyeliği ile de hiçbir alakası 
olmadığından beraatini talep ederiz. 

MAHKEME BAŞKANI: Emre Cingöz, Metin ve Şener oğlu. Sivas merkez Akpınar Köyü. 

SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet.

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 15/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

MAHKEME BAŞKANI:1981 doğumlu. Adli sicil ve arşiv kaydın yok. Emniyette de 
benzer ifadeleri vermişsin.

SANIK EMRE CİNGÖZ: İlk günden itibaren evet.
MAHKEME BAŞKANI: Tekrar ediyorsun?
SANIK EMRE CİNGÖZ: Tekrar ediyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Soru var mı Savcı Bey? 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Emniyet İstihbarat veya Terör 

Şube ile o dönem irtibatın var mı idi?
SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, çalıştığım bölge İstanbul Avrupa yakasında özellikle 

kırsaldan gelen teröristlerin faaliyetleri ile ilgili amirlerimizin emirleri ve diyalogları üzerinden 
görüştüğüm, biraz önce de arz ettim ama şahsen değil ama işte emniyetten şununla görüş dediği 
kişilerle görüşüyordum evet. 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Mesela HTS kayıtları 
incelendiğinde 17.11.2006 ile 10.12.2007 arasında İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Terörle 
Mücadele Şube Müdürlüğünde görevli Emniyet amiri Ertan Erçıktı ile 11 adet telefon irtibatın var.

SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet, biraz önce arz ettim rakam olarak, evet.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: 28.08.2007 ile 1.11.2007 arasında 

da İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli Emniyet amiri Metin Canbay ile 9 adet irtibatın var.
SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet. İsterseniz tek tek olay olay da anlatabilirim, çünkü HTS...
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Bu şahısları, şahıslarla...
SANIK EMRE CİNGÖZ: Özel hiçbir ilgim alakam yoktur dediğim gibi görseler beni 

tanımazlar. Sarıyer'de bizim mıntıkamızda çok az da gittiğimiz Zekeriyaköy’de bir faaliyetimiz 
olmuştu daha doğrusu karakol, bir yol araması sırasında bir örgüt mensubu yakalanmıştı çok iyi 
hatırlıyorum olayı, bir bayan örgüt mensubu idi. Yakalama kararı da olduğu için hemen işlem 
yapılacaktı. Biz de gittik orada bir tartışma oldu Emniyetçilerde, Emniyetten TEM Şubeden de 
geldiler çok kritik bir örgüt mensubu olduğunu söylüyorlardı. Veririz vermeyiz, hatta Tim 
Komutanım... Zaten bellidir şöyle arz edeyim, her görüşmemden bir önce Tim Komutanım aramış 
veya Şube Müdürümüz Aycan Oktaylar aramış, kapatmışım şu kişiyi ara demiş veya o kişi beni 
aramış veya ben onu aramışım, kapatır kapatmaz da tekrardan amirimi aramışım, demek ki görevle 
ilgili konular. Çok da ayrıntılı elimde evraklar da mevcut, basına yansıdığı için, tamamı 
operasyonlara ve faaliyetlere yöneliktir, suikast girişimleri devlet büyüklerine, 200 kilo A4 alımı, 
hepsi o günlerdir, tesadüf olacak hali yok ve kişileri tanımam, görev dışında da hiçbir şekilde 
görüşmemişimdir, bazlara bakıldığında da hiç yan yana gelmediğimiz görülecektir. Görevle ilgili 
şeyler, ben Esenyurt’tayım, adam Vatan Emniyetten aramış, muhtemelen ya personelini 
görevlendirmiştir yanımıza veya operatif PKK ile ilgili konulardır. Zaten tam karşılığımızdır bunlar 
yani ne Pasaport Şube görevlisidir, tamamen PKK Masasının görevlileridir. 

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Başka sorum yok Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafilerinden var mı soru? Yok. Sanıklardan? Kendinizi 

tanıtırsanız önce.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SÖZ ALDI: Merhaba Emre. Şimdi jandarma 

İstihbaratının görevlilerine özellikle görev tanım formu vardır bu da bizim ana kitabımızdır, 
Jandarma istihbarat görev ve yönergesidir. Bunda istihbarat Şube Müdürünün, Kısım Amirinin, 
Tim Komutanın, Unsur Komutanına kadar bütün tanımları mevcuttur. Hani arkadaşlar şu an 
depoya kaldırdığı için burada inceleyemedik ama ben komutanım getirdi, bir maddesini 
söyleyeceğim sana şu anda görevle ilgili, diyor ki, istihbarat faaliyetlerinde elde edilen istihbarat 
bilgilerinin teyit ve tekzibini sağlamak maksadı ile diğer istihbarat birimleri olan MİT, Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat birimleri ile mahallinde gerekli koordinasyonu yapar. Yaptık mı? 

SANIK EMRE CİNGÖZ: Çok ayrıntılı bir şekilde açık kaynaklardan da görebileceğiniz, 
tarih tarih de verebilirim çünkü bir tanesinde el bombasını benim bulunduğum araca atmışlardı, 
dolayısı ile o faaliyetimizde Emniyetle başlayan o 2005 sonrası bizim doğru yaptığımız PKK ile 
mücadele konusunda özellikle bizim Jandarma bölgesinin sıkıntılarından dolayı çok sayıda beraber 
faaliyetimiz olmuştur, tamamı da basına yansımıştır, basın açıklamaları da İçişleri Bakanımız 
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tarafından yapılmıştır.
MAHKEME BAŞKANI: MİT ile bir koordinasyonunuz var mı idi?
SANIK EMRE CİNGÖZ: Vardı evet. Özellikle de kırsaldan gelen patlayıcılarla ilgili 

faaliyetlerimiz MİT ağırlıklı olmuştur.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Müsaadenizle ikinci sorumu soracağım efendim. 

Bu arada şunu belirtmek isterim ki, ben kendi personelim için söylüyorum MİT ile Emniyetle olan 
bütün görüşmelerinden haberim vardır, emirlerim doğrultusunda olmuştur. İkincisi de şu Emre, 
mesela emniyet bölgesinde bir olay oldu toplumsal olay emniyet 20 kişiyi yakaladı. Bu alınan 20 
kişinin bilgileri adli işlemleri ağırlık olarak TEM Şube yaptığı için onlarda oluyor. Bu bilgileri 
almanız için ben size emir verdim mi, 20 kişinin isim listesini?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Evet, çoğu zaman, şöyle de bir durum var Avrupa yakası unsur 
komutanı olduğum için ve benden bir kıdemli unsur komutanı da benden en az on yıl kıdemli 
olduğu için bu evrak alım işlerini, bu bilgi toplama işlerini, özellikle şöyle söyleyeyim Emniyetin 
Güvenlik Şubesinin ve TEM Şubesinin yaptığı faaliyetleri de benim unsurum yapardı evet. Yani 
Ecevit, Hacı, ben yapardık evet.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE : Doğrudur. Biz bunu sisteme girmek için yapardık 
doğru mu?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Doğru, sistem özellikle Genel Komutanlık o tür durumlarda çok 
sıkıştırırdı bizi, Genel Komutanlık derken bölge üzerinden (??? Anlaşılamadı 01:06:55) Bölge 
Komutanlığı. Biz de hatta algılayamazdık niye bu kadar çok yoğun istiyorlar diye ama her 
seferinde de çok ayrıntılı bilgi notları hazırlayıp işte şu basın açıklamasında bu kadar kişi gözaltına 
alınmıştır emniyetten alınan bilgiye göre vesaire vesaire hep yazmışızdır.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Peki düzeltiyorum şimdi soruyu değiştiriyorum. 
Jandarma bölgesinde bir sürü olay oldu. Yakalamalarımız oldu 20 kişiyi yakaladık. Listeler var 
elimizde gözaltında. Bu listeler Emniyetin ve MİT’in sistemine girilmesi için ilgili birim tarafından 
bizden talep ediyor muydu? Alıyorlar mıydı?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Ediliyordu, her zaman edilirdi. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam teşekkür ederim. 
SANIK YAVUZ KARAKAYA SÖZ ALDI: Emre merhaba. Bu Emre görev kayıt defteri 

ile alakalı Mahkeme Heyetinde bir şey var, algı var. Aynı uçak otobüs manifestoları gibi Paris’e 
gideceksin direkt Paris’e gidersin kardeşim niye şeye gidiyorsun ya da Çorum’a gideceksin niye 
Çorum’a gitmedin de niye başka yere gidersin diye böyle bir algı var anladığım kadarıyla. Sen de 
gerekli açıklamayı yaptın. Bu görevlerle alakalı, görev kayıt defteri ile alakalı, 10 gün artı ya da 10 
gün eksi olarak bir inceleme yapıldığı ve şeyle HTS  kayıtları ile baz kayıtları ile şey yapıldığı 
zaman, bu tablo, ifade etmiş olduğum bu tablo ortaya çıkacağını söyleyebilir misin?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Ayrıntılı bir şekilde anlattığımı düşünüyorum ama başka bir 
örnekle pekiştireyim o zaman. Ben karakollarda da görev yapmış, karakol komutanlığı yapmış 
birisi olarak söyleyeyim. Şimdi karakollarda hizmet defteri vardır, bunu bizzat karakol komutanı 
yazar. Hangi köye hangi devriye gidecek güzergahı da bellidir, bu emir defteridir.  Dolayısı ile 
emir defteri olduğu devriye komutanı buna uymak zorundadır. İşte bizim İstihbarat Şubedeki defter 
böyle defter değil. Bizzat kendi inisiyatifimizde, şu araçla çıkıyorum, kilometresi budur, şu ilçelere 
gideceğim ama bu değişir, devamlı olarak değişir, hiç kimse de bunu ön göremez ne yapacağını 
bilemez, bugünkü, bakın değil 10 gün gerisi 10 gün ötesini bugünkü arkada göreve çıkan 
arkadaşlarımızın HTS’lerine bakılsın, kesinlikle farklı bir yerde bulunmuşlardır. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Teşekkür ederim, bir başka sorum...
SANIK EMRE CİNGÖZ: Kİ o hizmet defterinin dahi ben daha tuttuğunu görmemişimdir, 

mutlaka ekstra bir şey çıkmıştır. Bir köyde kavga olmuştur, kız kaçırma olmuştur, devriye de başka 
bir köye gitmiştir. Hiç kimse ne olacağını önceden kolluk olarak göremez diyorum. Cevabım budur 
bu konuya. Biraz önce savunmamda ayrıntılı olarak anlattım. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Bir başka sorum, bu Emniyette sorguda özellikle ifadende 
şey yaptın dosya içeriklerini incelediğimde gördüm. Benimle ilgili bu X7 şahsın teşhisi 
yaptırılırken sen ısrarla çok iyi hatırladığını ve benim olmadığımı ifade ettiğin halde böyle bir 
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açıklama gereği hissetmişsin. Orada emniyette bu konu ile ilgili herhangi bir baskı yaşadın mı?
SANIK EMRE CİNGÖZ: Şöyle, bir defa görüntülerle ilgili bize videolar izletilmedi. Onu 

neden yapmadılar bilmiyorum, muhtemelen biz olmadığımız çok kolay bir şekilde ortaya çıkacaktı. 
Şahsım ile ilgili aynı yönlendirmeler diyeyim yönlendirmeler ağır şekilde yapılmış, birçok kişi, Ali 
Barış Albayımızla ilgili de yapıldı, sizinle ilgili de personeliniz olan Bekir Yokuş ile de yapıldı 
ama Bekir Yokuş’u da iyi tanıyorum o kişi değil, sizi de çok iyi tanıyorum, yaklaşık bir 4 yıl 
beraber siz ASAF Timindeydiniz ben BÖF Timindeydim. Yani fiziki olarak bir defa o adam 
kumral birisi siz esmer birisiniz onlara anlattım ben orada, çok bariz bir fark var olduğu için. Hani 
Ali Barış Albayımız ile ilgili de çene yapısının dışında nelerin benzeşmediğini, sizin 
benzeşmediklerinizi, olamayacağınızı anlattım, zaten raporlar da bu şekilde geldi. Ama videolar 
izletilseydi eminim benimle ilgili de olan andırıyor dahi olmayacağına eminim. Çünkü 
izlettirilmedi yine söylüyorum dondurulmuş karelerden küçük küçük resimler gösterildi. 
Arkadaşlarımızın da zaten mahkeme huzurundaki beyanları bu husustadır. 

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Bir başka sorum, bu sahada çalışan toplayıcı personeldik. 
Sen de unsur komutanı idin ben de unsur komutanıydım. Her gün hemen hemen çoğu zaman da 
hafta sonları böyle bayram seyran demeden çıkıp çalıştığımız sahada halkla iç içe olduğumuz bir 
şeydi. Ben ifademde, daha doğrusu savunmamda işte birbirlerimize hitap şeklimiz noktasında bir 
şey olduğunu ifade ederken Sayın Başkanımız dedi ki, ya siz askerseniz hani polis yapabilir ama 
siz askersiniz size ne oluyor gibilerinden bir şeyde bulundu. Ne diyorsun bu hitap konusunda?

SANIK EMRE CİNGÖZ: Dönem olarak 2005 yılı İstihbarat Okulu birincisiyim. Okulda 
bize bu kasıtlı olarak dışarıdaki hareket tarzımız öğretilirken özellikle örnek olaylar da anlatılırken 
ast üstlük münasibiyetimizi belli etmeyecek şekilde hitap etmemiz emredilmiştir, öğretilmiştir. Bu 
okulun nosyunu, bu istihbarat nosyonunun ilk öğrettiği hususlardan birisidir. Hatta örnek olayları 
da hatırlarsınız her döneme yaptırılır birisi gelir ben sizi aa ben sizin geçmişte askerliğinizi 
yapmıştım falan diye sarılır, hemen orada tavrınızı koruyun diye ilk dersin ilk konusudur bu. 
Özellikle dışarıdaki hitap tarzınızın istihbarat nosyonuna uygun olması emrolunur bize.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Yani bu çalışmalarımızda polisten farkımız ne? Hani 
polisin istihbarat çalışanı ile jandarmanın istihbarat sahada çalışanı arasındaki fark var mı onu bir 
söylersen teşekkür ederim.

SANIK EMRE CİNGÖZ: Şimdi hemen hemen ben bir fark hissetmedim özellikle 
çalışırken ama onların bağlılıkları ile bizim bağlılıklarımız birbirinden farklı. Yani sistem olarak 
farklı ama çalışma prensiplerimiz aynı, biz de sahada çalışıyoruz onlar da, haber elemanları ile 
görüşüyoruz onlar da haber elemanları ile görüştüler, biz de teknik takip yaparız onlar da teknik 
takip yaparlar, hukuk çerçevesinde aldığımız kararlar doğrultusunda çalışırız. Biz bazen teknik 
konusunda biraz gerilerde kalmışızdır. Bu.

SANIK YAVUZ KARAKAYA:  Yani aramızda herhangi bir fark yok.
SANIK EMRE CİNGÖZ: Fark yok evet emniyetle.
SANIK YAVUZ KARAKAYA:  Teşekkür ediyorum.
SANIK EMRE CİNGÖZ: Çalışma prensibi olarak yok, bağlılıklar yönünden var. 
MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS soru var mı? Yok. Tamam, sırada kim var?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Musa Yıldırım
MAHKEME BAŞKANI: Avukatı burada? 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Mahmut Bey. 
Sanık Musa Yıldırım 51.celse alınan kimlik bilgileri tahtında huzura alındı. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Sayın Başkanım, değerli Üyeler...
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: (??? Anlaşılamadı 01:13:56) okuyayım mı?
MAHKEME BAŞKANI: Oku. Bir saniye Musa. 
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: Haklarınızı hatırlatacağım size hatırlatılmamış. Sanığa 

yüklenen suç hakkında açıklamada bulunmamasının kanuni hakkı olduğu bildirildi. CMK’nın 147. 
maddesi belirtilen müdafi seçime hakkının bulunduğu ve onun hukuki yardımından 
yararlanabileceği, müdafin sorguda hazır bulunabileceği, müdafi seçecek olmadığı ve bir müdafi 
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yardımından faydalanmak istediği takdirde kendisine baro tarafından bir müdafi görevlendirileceği, 
yüklenen suç hakkında açıklamada bulunmamasının yasal hakkı olduğu, şüpheden kurtulmak için 
somut delillerin toplanmasını isteyebileceği, aleyhine var olan şüphe nedenlerini ortadan kaldırmak 
ve lehine olan hususları ileri sürmek olanağının, tanık gösterme ve dinletme, duruşmadan bağışık 
tutulmanın kendisine tanınmış olduğu yönündeki hakları hatırlatıldı. 5271 sayılı Ceza Muhakemesi 
Yasası'nın 106/2 maddesi uyarınca kovuşturmanın sona erdirileceği tarihe kadar yeniden beyanda 
bulunmak suretiyle veya iadeli taahhütlü mektupla önceden verdiği adresteki her türlü değişikleri 
bildirmesi gerektiği, ihtara uygun hareket etmediğinde önceden bildirdiği adrese tebligatın 
yapılacağı, CMK’nın 176/4, 190/2 maddeleri gereğince duruşmaya ara verme ve süre talep etme 
hakkının olduğu izah edildi. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam başlayın.
SANIK MUSA YILDIRIM SAVUNMASINDA: Efendim ben 1988 yılında askerlik 

hizmetimi yaparken teskere almama bir buçuk ay kala açılan, Uzman Jandarma Sınavları açılmıştı 
o zaman yeni çıkmıştı bu kanun, sınavı kazanarak Ankara Güvercinlik Komutanlığında bir yıl 
eğitim gördükten sonra 90 yılında Hakkari Şemdinli Ortaklar Karakoluna atandım. 1994 yılında 
görev yaptığım sırada karakolumuz basıldı, 19 tane askerimiz şehit oldu, ben hafif yaralarla 
kurtuldum, 9 tane askerimiz kaçırıldı o zaman PKK Terör Örgütü tarafından. 95 yılında Erdemli 
İlçe Jandarma, Mersin Erdemli İlçe Jandarma Komutanlığına atamam yapıldı. Bir yıl sonra, ben 
orada zırhlı araç ve silah konusunda iyi olduğum için bir yıl sonra 96 yılında Bosna Hersek Barış 
Gücü'ne gittim. 9 ay orada Barış Gücü'nde görev yaptıktan sonra 3 yıl daha Erdemli İlçe Jandarma 
Komutanlığında görev yaptıktan sonra Elazığ Jandarma Komutanlığı Gökdere Palu, Palu’ya bağlı 
Gökdere Karakolunda görev yaptım. Oradan sonra İstanbul'a geldim ve 99 yılında ağır hastalık 
geçirmem nedeni ile 2009 yılında 1,5 seneye yakın tedavi gördüm. Tedavi sonrasında meslekten 
sağlık yönünden görev yapamaz diye malul edildim. Yani ayrılmak zorunda, yani emekliye sevk 
edildim. FETÖ ile herhangi bir bağım yoktur.

MAHKEME BAŞKANI: İstanbul'da hangi tarihler arasında görev yaptın?
SANIK MUSA YILDIRIM: 2004-2011 yılları ama 2009’dan sonra hiç çalışmadım, 

devamlı hastanelerde tedavi gördüm için. 5 yıl olarak görev yaptım. ASAF Timinde görev 
yapıyordum unsur elemanıydım. Devam edebilir miyim efendim?

MAHKEME BAŞKANI: Tabi tabi.
SANIK MUSA YILDIRIM: Unsur elemanı olarak görev yaptım. Ben Sivas Kangal 

Sarıpınar köyünde, ücra bir köyde doğmuş, herhangi bir FETÖ ile bağı olan herhangi bir yurdunda 
şeyinde kalan biri değildim. Çocuklarım da ben şu anda malul olduğum düşük maaşla çalıştığım 
çiftçilik yaparak iki tane çocuğum var üniversitede okutuyorum. Bir tanesi okulunu bitirdi başarıyla 
ama üzerimizde böyle bir suçlama olduğu için çocuk bir yere iş başvurusu yapıldı geri reddedildi 
işte babanın sabıkası olduğu için. Aynı zamanda da Kangal bir sürü Ermeni vatandaşlarımızın 
yaşadığı bir yer. Hatta yaşıyorsa, Allah uzun ömür versin öldüyse de Allah rahmet eylesin, benim 
tanıdığım bir sürü İstanbul’da yaşayan Ermeni kökenli vatandaşlarımız vardı. Bir tanesi de benim 
okul yıllarında ben hafta sonlarında yanına gittiğim demir ustasıydı, onlar genelde hep sanatkar 
insanlardı, traktör tamircisidir, soğuk demir ustası, hafta sonları yanında da çalışırdım, harçlığımı 
verirdi, benim yeğenlerime evleri var küçük bir yerleri, onu verdiler okul okurken herhangi bir 
cemaatin, derneğin yurdunda kalmasın diye, yakın zamana kadar tanıdıklarım vardı, tabi onlar 
yaşlılar vardı şey olanları gençleri İstanbul'a gitti onları tanıyorum, yaşlılardan da şu anda bir iki 
kişi kaldı sadece, yazları da halen yüz yıllarca da ailelerimle, amcalarımla, babalarımla çok iyi 
görüşen kişiler yani. Ben onların ekmeğini suyunu içtim, yanlarında yeri geldiğinde işimiz 
olduğunda bize yardımcı oldular. Ben böyle bir cinayetle adımın anılmasına gerçekten utanç 
duyuyorum. Allah rahmet eylesin, mekanı cennet olsun, yani en azından Malatyalı gözükse de anne 
tarafından biz aile büyüklerimiz tanıyor onların akrabalarını bu konu geçtiğinde. Hemşehrimiz 
yani, aynı ortamda yüzyıllarca yaşamış olduğumuz kişiler. Bana yapılan suçlama ile ilgili de 
efendim, Bakırköy'de sinyal ve bazımın bulunduğundan bahsediliyor. Benim orada bellidir, 
cinayetten bir saat, 15:58’de 40 saniye, 42 saniye eşimle görüşmüşüm Esme Yıldırım eşim ev 
hanımı. Bir de yeğenimiz olan yani uzaktan da olsa akrabamız olan Şişli Başsavcılığında  Nazım 
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Bey vardı, ben İstanbul'da eski dönemde onun katibi olan benimle aynı soy isimli Ünal Yıldırım 
isimli orada şeyimizde de vardır onunla daha ilerleyen saatlerde de akşam 5 buçuk 6 sıraları gibi üç 
tane görüşmem varmış bana öyle söylendi. O biri de unsur komutanım Mikdat Özbek. Başka bir 
görüşmem de yoktur konuşmam da yok. Çünkü bizim iş yerimiz var buradaki arkadaşların da çoğu 
biliyor, uzman çavuşlar olarak biz orada 13-14 kişi sırası ile görev yapıyorduk, hem binanın 
emniyetini sağlamak hem aynı zamanda zaten bizim oradaki bina da Kaymakamlığın, Emniyet 
Müdürlüğünün özellikle Kaymakam Bey'in resmi arabası ve sivil arabası bizim bahçeye korardı, 
çünkü bizim orada askerlerimiz vardı kuleler vardı nöbet, daha emniyetli olduğu için oraya 
bırakırlardı. Onun haricinde zaten bir görüşmem de yoktur. Eşim ev hanımı, yani gün boyu da 
bellidir, yani herhangi bir şeyim de yok yani kimseyle. Ne Trabzon'daki şeyi tanırım ne de kendi 
arkadaşlarım da, burada suçlanan insanlara da baksınlar, öyle yani yoğun bir telefon trafiği olan 
veya boş şey yapan biri değildim yani. İşim icabı olunca unsur komutanım, bir de eşimle, 
yeğenimle görüşmüşüm. Onun haricinde de yani görüşmem de yoktur. Benim şimdi iki tane 
çocuğum var, çocuğun bir tanesi yüksek lisans yapıyor, biri okuyor ama çocuk bir iş başvurusunda 
bulundu, okulunu bitirdi, yüksek hemşireliği bitirmişti, çocuk gitti, sicil kaydında babanın sicili 
bozuk diye almamış, o çocuk ne yapıyor ondan sonra içine kapandı yani. Ben zaten beş tane günlük 
ilaç kullanıyorum, ben kilo almaya başladım çünkü kalp hastasıyım, tansiyon hastasıyım, şeker 
hastasıyım, bir de mecburen psikiyatri, çünkü olmayan bir olay ile utanç duyarak bu olaya 
bulaştırıldığım için ne yapacağımı ben de şaşırdım yani. Ben yazları gidiyorum Kangal’da köyde 
çiftçilik yaparak o çocuklarımı okutmaya çalışıyorum, çünkü onların derneğine göndermedim, 
vakfına göndermedim herhangi bir paramız zaten onlar bankasına yatırmadım. Ne yapacağımı, 
nasıl bir çıkış olacağını bilmiyorum, ailecek çöküntü içerisindeyiz. Yani bir suçum olmayan bir işe 
bulaştım, zaten önünüzde de bellidir yani kayıtlarda efendim. Benim diyeceğim bu kadar 
Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI: Avukatı?
SANIK MUSA YILDIRIM: Efendim, bir de müsaadenizle... 
MAHKEME BAŞKANI: Söyle. Dinliyoruz. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Efendim unuttum, dosyamızın ayrılmasını, beraatimi 

istiyorum. 
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey.
 SANIKLAR MUSA YILDIRIM, MURAT BAYRAK VE ÖNDER ARAZ  MÜDAFİİ 

AV. MAHMUT BEŞER SÖZ ALDI: Efendim müvekkil zaten dile getirdi hani dosyada herhangi 
bir şekilde ona isnat edilen bir durumun olmadığını, sadece iki üç tane görüşmesi ve onun da hani 
ailesi ilgili olduğunu ve dosyanın az çok akıbeti de belli, hin uzayacağı görünüyor, o yüzden bizim 
öncelikle talebimiz dosyanın tefriki ve ayrı bir esas ile davaya devam edilmesi ve müvekkilin 
beraatini talep ediyoruz efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Musa Yıldırım, Hasan ve Meryem oğlu 1968 Kangal doğumlu. 
Sivas Kangal Sarıpınar köyü nüfusuna kayıtlısın. Adli sicil ve arşiv kaydın yok.

SANIK MUSA YILDIRIM: Yok efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi, olay günü Bakırköy'deki binadayım diyorsun?
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:Orada erler mi nöbet tutuyor, uzmanlar mı?
SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi bir ara erler de tuttu efendim,  biz çünkü orada grup 

olarak yani 14-15 kişiye yakın her ay değişik değişik kişilerle nöbet tutuyorduk, erler, etrafında 
kuleler vardır, iki tane üç tane erler kulede, biz de nizamiyeden gelen olursa, araç olursa onlara 
bakıyoruz. Yani yoğun bir işlek yer değil ama arada bir gelen oluyor veya da yan tarafta şeyler var, 
İlçe Tarım vardı Kaymakamlıkta kalan, onların araçları da oraya geldiğinde onları baktırıyorduk 
yani, aramasını falan da yapıyorduk yani. Öyle yoğun bir er yoktu ama iki üç tane er de vardı orada.

MAHKEME BAŞKANI: Başka sizden rütbeli personel gelir miydi oraya?
SANIK MUSA YILDIRIM: Görev olup da o bölgedeki görevi olanlar olursa uğruyorlardı, 

araçlarını oraya park etmek için veya da bir görev dönüşünde veya da yani öyle bir yoğun işlek bir 
yer değildi. Mesela o zaman biz orada iken ben orada bulunduğumuz zamanda Şeref Ateş, Mustafa 
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Küçük görevden geldiklerinde oraya gelmişlerdi. Hatırlıyorum yani. Mikdat Özbek de zaten unsur 
komutanım onunla ben beraber çalışıyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Mikdat Özbek de mi nöbet tutuyordu seninle?
SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır o nöbet tutmuyordu, biz orada o zamanlar biz El-Kaide, 

ben kendim görev şeyimde El-Kaide ve Hizbullah ile ilgili çalışıyorduk. O zaman onunla ilgili 
çalışmalarımız olduğu için ben görevli olduğumuz zaman beraber o dosyaları inceliyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: 08.08.2016 tarihli ifadende Şeref Ateş, Mikdat Özbek, Mustafa 
Küçük’ü görmedim  o gün diyorsun, şimdi yanıma geldiler diyorsun? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Efendim o anda hatırlamadım ama sonradan şey olduğunda 
birileri geldi ama kim olduğunu çıkaramadığım için sonradan onların geldiğini hatırladım.

MAHKEME BAŞKANI: Şu an net misin onların geldiğine yanına?
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, onların geldiğini sonradan hatırladım yani. Çünkü 

aradan çok uzun yıllar geçtiği için.
MAHKEME BAŞKANI: Yine görev kayıt defterine geleceğiz de yine aynı şeyler 

söylenecek ben yine söyleyeyim. Görev kayıt defterinde göre Beşiktaş MİT Müdürlüğünde görevli 
personel ile görüşmek, Bahçeköy Merkez Camiindeki cuma namazını takip etmek için Beşiktaş, 
Sarıyer, Bakırköy şeklinde görev bölgesi yazılmış ama herhalde aynı şeyleri sen de tekrar 
edeceksin. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet efendim, unsur komutanım MİT, Beşiktaş MİT 
görevlileriyle ben de zaman zaman görüşüyordum. Onlarla görüştü yani.

MAHKEME BAŞKANI: Olay günü? Olay gününde nöbetteyim diyorsun? Olay günü 
gittin mi? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Olay günü ben unsur komutanım oradan görüşüp oraya geldi. 
MAHKEME BAŞKANI: Seni söylüyorum, sen bütün gün nöbette miydin o gün?
SANIK MUSA YILDIRIM: Efendim biz 9-10 gibi nöbetimizi devralıyoruz, bazı zaman 

24 saat esasına göre ikinci görev, önemli görevimiz varsa akşam mesai bitiminde bitiyor yani sabit 
bir şey...

MAHKEME BAŞKANI: O gün nasıldı, bütün mesai boyunca orada mıydın? Hatırlıyor 
musun?

SANIK MUSA YILDIRIM: Hatırladığım kadarıyla öğlen sıralarında oradaydım efendim, 
geç saatlere kadar. Yani ondan öncesinde de 5’e veya 3’ü veya 5’inde de bir nöbet tuttum ben 
orada, Ocak ayının. 

MAHKEME BAŞKANI: Soruşturma aşamasında da benzer ifadelerde bulunmuşsun, az 
önceki söylediğim husus haricinde. Onu şimdi düzeltiyorsun. Şeref Ateş, Mikdat Özbek, Mustafa 
Küçük yanıma geldi diyorsun.

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, efendim hatırladım, sonradan hatırladım onlar yanıma 
gelmişti efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Diğer ifadelerin aynı yönde tekrar ediyorsun?
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Katılan taraf sonra soru soracak.
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Savcı Bey soru var mı?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok.
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafileri soru var mı? Sanıklar soru var mı? SEGBİS 

soru var mı? Bir ara verelim. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:39 itibariyle ara verildi. 
Sanıklar Metehan Kadir Yıldırım, Mikdat Özbek ve Muharrem Demirkale müdafii 

Av. Seben Ayışıl Özgül ile sanık Ali Öz müdafii Av. Özgür Küçükyılmaz'ın geldikleri 
görüldü, yerlerine alındılar.

Halen Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda başka suçtan tutuklu olan 
sanık Şükrü Yıldız'ın SEGBİS ile hazır edildiği anlaşıldı.

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:31 itibariyle başlandı.
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Sanık Mustafa Küçük 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında 
huzura alındı.

MAHKEME BAŞKANI: Kendinizi tanıtarak başlarsanız.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK SAVUNMASINDA: İsmim Mustafa Küçük. Sayın 

Başkanım  ben ifademi yazılı vermek istiyorum ve dosyaya girmesini istiyorum. Bu sizin için 
hazırladığım bir kopyası, burada ekler var. Bu şekilde eklerin üzerine kırmızı yazı ile şey yazdım, 
EK-1, EK-2, EK-3, EK-4, EK-5 diye. Bunu da Savcı Bey 'e verebilir misiniz? Sayın Başkanım, 
Değerli Üyeler, iddianameyi okudum ve üzerime atılı suçlamaları kabul etmiyor, şiddetle 
reddediyorum. Ben 1981 yılında Ankara ilinde doğdum. Üç çocuklu Alevi inanç ve kültürüne sahip 
bir ailenin en büyük çocuğuyum. 98 yılında astsubay sınıf okulu sınavlarını kazandım. Bir yıl 
eğitim gördükten sonra Jandarma Astsubay Çavuş olarak mezun oldum. Eskişehir Anadolu 
Üniversitesi Kamu Yönetimi bölümü ve Adalet Meslek Yüksek Okulunu bitirdim. Halen Yakın 
Doğu Üniversitesi Hukuk Fakültesi son sınıf öğrencisiyim. Eğitim öğretim hayatım boyunca 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü ya da başka örgütlere ait dernek, vakıf, yurt, dershane, okullara ve 
benzeri yerlere gitmedim ve bu örgütlere ait basın ve yayın organlarını takip etmedim ve üye 
olmadım. 2003 yılında evlendim ve iki çocuğum vardır. Bugüne kadar Jandarma Genel 
Komutanlığının ataması ile çeşitli il ve ilçelerde görev yaptım. Görevlerimi kanunlara, tüzüklere, 
nizamlara, yönergelere ve yönetmeliklere uygun olarak yaptım. Her zaman milletime vatanıma 
bayrağıma ve devletimizin bölünmez bütünlüğüne bağlı sadakat ve büyük bir özveri ile hizmet 
ettim ve etmeye devam ediyorum. Asker olurken ettiğim yemine bağlı olarak cansiparane 
çalışmaya devam etmekteyim. Yıllarca bütün terör örgütleri ile mücadele ettim, bugün maalesef 
terör örgütü üyesi olarak mahkeme huzurundayım. Buna çok üzülüyor buna sebep olanları 
lanetliyorum. 27 Temmuz 2016 tarihinde ikametimde göz altına alındım. 14 gün gözaltında 
kaldıktan sonra çıkarıldığım Nöbetçi Sulh Ceza Hakimliğince tutuksuz yargılanmak üzere serbest 
bırakıldım. Gözaltına alınma sebebim 19 Ocak 2007 tarihinde yani 10 yıl önce işlenen Hrant Dink 
cinayetinde maktulün ev ve iş yerini gözetlediğim iddiası. Cumhuriyet Savcılığınca yürütülen 
soruşturmada gizlilik ve kısıtlılık kararı olması nedeni ile iddianame kabul edilinceye kadar tam 
olarak ne ile suçlandığını öğrenememiştim. İddianamenin kabul edilme kararından sonra üzerime 
atılı suçlamaları ve iddiayı gördüm. Bu iddiaları ve suçlamaları asla kabul etmiyorum. Ağustos 
2006 ve Ağustos 2007 yılları arasında görev yaptığım dönemde terör olayları kısım amirliğinin 
kuruluşu kendisine bağlı aşırı sağ faaliyetler yani ASAF dediğimiz, efendim burada EK-1 var 
dosyada orada, aşırı sol faaliyetler ASOF ve bölücü faaliyetler BÖF Tim Komutanlıklarından 
oluşmaktaydı. Timler ise kendi bağlı 4 unsuru vardır. Unsur kadrosu bir astsubay ve iki uzman 
jandarmadan oluşur. Her ne kadar kadro bir astsubay ve iki uzman jandarma olsa da personel 
mevcuduna göre bir astsubay ve bir uzman jandarmadan oluşabiliyordu. Benim unsurumda Uzman 
Jandarma Osman Kırçalı bulunmaktaydı. Sıralı amirlerim ASAF Tim Komutanı Jandarma 
Üsteğmen Serkan Özel, Terör Olayları Kısım Amiri Jandarma Yüzbaşı Ali Barış Sevindik, 
İstihbarat Şube Müdürü Jandarma Yarbay Aycan Oktaylar ve İl Jandarma Komutanı Jandarma 
Kurmay Albay Ünal Karaosmanoğlu idi. Bu sıra haricinde amirim yoktur. Başka bir rütbeli 
personel bana emir ve talimat veremez. Hiyerarşik sıralamadaki komutanlar birbirlerine emir verir. 
ASAF, ASOF ve BÖF Timleri birbirlerinin görevlerini bilmezler. Nerelere görevlere gittiklerini 
bilmezler. Her unsur sıralı amirine karşı sorumludur. İddianamede de iddia edildiği gibi Hamza 
Celepoğlu ve Muharrem Demirkale benim amirim değildir ve bana emir ya da talimat veremezler. 
Efendim bunu tablo 1'de arz etmiştim. Göreve çıkacak personel bir gün önceden görev 
planlamasını yapar ve Tim komutanına arz eder. Ertesi gün göreve çıkılır. Tim komutanının emri 
ve bilgisi dahilinde görev planlaması değiştirilebilir. Unsurda bulunan personelden birisi nöbet 
istirahati, izin hastalık ve benzeri durumlarda görevde olmazsa işler aksamaz, uygun olan unsura 
destek verebilir. Ben gözaltında iken alınan ifadem de Şeref Ateş ile neden göreve gittiğim ve 
görev defterinde oynama yaptığım soruldu. Şimdi Sayın Başkanım  görev defterini incelediğimde 
Osman Kırçalı ile birlikte görev planlaması yaptığımı, daha sonra bu arkadaşımın Tim Komutanı 
Serkan Özel’in emri ile ikisinin başka bir göreve çıktığı görevlendirme defterinden net bir şekilde 
görülmektedir. Ben de Şeref Ateş ile göreve çıkmışım. Görev defterinde silinti, kazıntı, oynama, 
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tahrifat ya da karalama yapmamışım. Osman Kırçalı isminin üstü çizilmiş, yerine Şeref Ateş ismi 
yazılmış. Bu deftere bakıldığında anlaşılmaktadır. Bu ismin üzerinin çizilerek yenisinin yazılması 
normal bir şeydir. Defterin diğer bölümlerine bakıldığında görülecektir. Defterde bilgisayarda 
olduğu gibi yazıp silme imkanınız yoktur. Yanlış yazılan yerin üzeri askeri yazışma kulları 
gereğince okunacak şekilde tek çizgi halinde çizilir, doğrusu yazılır. Görev defterinde yapılan şey 
bu anlattığım şekilde olmuştur. Benim görevle ilgili planlamam olmuş, daha sonra Tim komutanı 
kendisi uygun gördüğü bir personel ile göreve çıktığı için değişiklik yapılmıştır. Olayın olduğu 
güne ait şahsımın cep telefonu sinyal bilgilerini incelediğimde İl Jandarma Komutanlığına ait 
kışladan 10’dan sonra hareketle Sarıyer Beşiktaş yolundan Beşiktaş’a, oradan da sahilden Kabataş 
istikametine gidip eski askerim olan bir şahıs ile saat 11:35 sıralarında telefon ile konuştuğum, 
daha sonra yine sahil yolu üzerinde Zeytinburnu bölgesine saat 14:04 gibi gittiğim, oradan da 
Bakırköy ilçesine, İncirli Merter yolu üzerinden Bakırköy ilçesinde bulunan jandarmaya ait binaya 
cinayet olayından 18-19 dakika sonra saat 15:16’da gittiğim, yine saat 16:00 sıralarında 
Zeytinburnu'nda sinyal verdiğim, 16:07’de Okmeydanı yolunda olduğum, 16:09’da Feriköy’de 
sinyal verdiğim, 16:31 Kasımpaşa’da ve 17:08’de İl Jandarma Komutanlığında olduğum, yani 
Bakırköy ilçesinden E-5 yolundan Maslak’ta bulunan İl Jandarma Komutanlığına döndüğümü 
anlamaktayım. Hrant Dink cinayeti öncesi FETÖ/PDY silahlı terör örgütünün amaçları 
doğrultusunda Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğünde 2006 
yılında yasa dışı olarak kurulup 2012 yılına kadar çete faaliyeti yürüten C5 Büro Amirliğinde 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü mensuplarınca silahlı kuvvetler ve emniyet teşkilatında terör 
örgütü ile iltisaklı olmayan kamu personeli ile ilgili tasfiyeler yapılmış, silahlı terör örgütü 
mensuplarınca icra edilen başarısız 15 Temmuz askeri darbe kalkışmasının önünü açmak, Van’da 
açılan 100. Yıl Üniversitesi ve Şemdinli davaları, İzmir Askeri Casusluk Davası, İstanbul Askeri 
Casusluk Davası, Poyrazköy, Ergenkon, Balyoz, Albay Hüseyin Kurtoğlu, Oda TV davaları, 
kamuoyunda 7 Şubat MİT krizi olarak bilinen soruşturma, 17-25 sözde yolsuzluk ve rüşvet 
operasyonları, Selam-Tehvid ve Tahşiye soruşturmalarının hazırlıkları yapılarak hayata 
geçirilmiştir. Tespitlerime göre bu bilgiler 126 sayfalık iddianamenin 13 yerinde geçmektedir. 
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2014/40378 soruşturma numaralı Terör Örgütü Soruşturma 
Bürosu 16 Ekim 2014 tarihli ek kovuşturmaya yer olmadığına dair kararı bulunmaktadır. Eki, EK-2 
efendim buraya ben dosyaya bıraktım. Bu kararı incelediğimde 01 Mart 2012 tarihinde dönemin 
İstanbul Cumhuriyet Başsavcı vekili Zekeriya Öz ismi yazılarak gönderilen imzasız mektupta 
Sayın Savcım ibaresi ile başlayıp sanki İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şubede çalışan 
bir görevlinin yaşadıkları ve bildiklerinden bahsedilircesine iddialarda bulunduğu, Cumhuriyet 
Başsavcı Vekili Zekeriya Öz tarafından şikayette belirtilen hususların Ergenekon ve Balyoz 
soruşturmaları ile ilgisi olduğu iddiası nedeni ile 7 Mart 2012 tarihinde İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığının CMK 250 maddesi ile yetkili birimine göndermesi sonrasında 9 Mart 2012 
tarihinde soruşturma kaydı yapılarak 2012/681 soruşturma numarası verildiği, dosyada adı geçen 
21 şüpheli hakkında terör örgütüne üye olmak, örgüt adına eylem ve faaliyetlerde bulunmak iddiası 
üzerine yürütülen soruşturma nedeni ile yaklaşık 9 yıllık iletişiminin tespit edilmesine dair karar 
verilmiştir. 3 aylık sınırlayıcı süre bulunmasına rağmen 9 yıllık süreçte iletişimlerinin tespitine 
karar verilmiştir. Her ne kadar meçhul ihbarcının şüphelilerin Ergenekon ve Balyoz eylemleri ile 
irtibatlı eylemlerde bulundukları iddiası nedeni silahlı terör örgütüne üye olma iddiası 
soruşturmaya başlanmış ve bu iddialara ilişkin mahkemeden kararlar alınarak tahkikat evrakları bu 
minval üzerinden devam ettirilmiş, Cumhuriyet Savcısı tarafından yazılan ibareleri ben gördüm. Şu 
an görülmekte olan davanın 3. iddianamenin 3. numaralı sanığı firari Zekeriya Öz’ün 17-25 Aralık 
2013 olaylarından sonra yetkisi elinden alınmasaydı benim de aralarında bulunduğum 21 İl 
Jandarma Komutanlığı rütbelisini Ergenekon Terör Örgütü mensubu olmakla suçlayacaktı. Bu 
suçlamanın nedeni ise klasör 99’un 151 ve 154 sayfalarında 2014/40810 soruşturma dosyası için 
Emniyet Müdürlüğü tarafından hazırlandığı anlaşılan not başlıklı yazıda, ben bunu EK-4 olarak 
bıraktım efendim dosyaya, ASAF Timinde görevli personeller Şeref Ateş, Rahmi Özer, Mikdat 
Özbek ve Serkan Özel isimli şahısların cinayet öncesi ve sonrasında görüşme saatleri ve GSM cell 
konumlarının cinayet mahallinde yakın bölgede bulundukları ibareleri yazılı bulunmaktadır. Savcı 
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Zekeriya Öz tarafından başlatılan soruşturmalarda mahkemeden usulsüz iletişim tespiti kararı 
alınmış. Elde ettikleri iletişim bilgilerinde kasıtlı olarak yanıltıcı değerlendirmede bulunmuşlardır. 
Kumpas soruşturmalarında hazırladıkları sahte yalan bilgileri koyarak Hrant Dink cinayetini sahte 
belgelerle açılan Ergenekon ve Balyoz soruşturmalarında adı geçen personele yıkmaya çalıştıkları 
görülmektedir. Ben nasıl Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü 
mensubuyum ki kendi kendime kumpas soruşturması planlayacağım, kendimi şüpheli ya da sanık 
yaparak hakkımda soruşturma ya da kovuşturma yürüteceğim. Bu durum hayatın olağan akışına 
aykırı bir durumdur. Böyle bir soruşturma kovuşturma tarihte yoktur ve olduğunu zannetmiyorum. 
Efendim EK-3’te de haberi koymuştum. Ki iddianamede Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat 
Daire Başkanlığı ve bağlı İl İstihbarat Şube Müdürlüklerinde Hrant Dink cinayetinden sonra silahlı 
terör örgütü mensuplarınca kadroların işgali ile birlikte, "Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet 
Yapılanması Silahlı Terör Örgütü ile iltisaklı olmayan kamu personelinin tasfiyesi, Ergenekon, 
Balyoz, Amirallere Suikast, Poyrazköy, Askeri casusluk ve fuhuş gibi kumpas soruşturmaları ile 
sağlanmıştır" paragrafı yer almaktadır, ibaresi bile bizim Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet 
Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi olmadığımız bellidir. Yukarıda açıkladığım gibi Ergenekon 
ve Balyoz soruşturmasına dahil edilip tasfiye edilmeye çalışılmışız. Bu cinayetin arkasında 
Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütünün olduğu iddianamede 
vurgulanmıştır. Ben buna inanmaktayım. Ancak ben FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü üyesi 
değilim. Nasıl zamanında Ergenekoncu diye iftiralarla suçlandıysam şimdi de Fetullahçı Terör 
Örgütü Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi olarak gerçek dışı iddialarla 
suçlanmaktayım. Gerçek failler saklanmaya çalışılmaktadır. Benim Fetullahçı Terör Örgütü Paralel 
Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi hatta sempatizanı olduğunu gösteren en küçük bir 
delil bulunmamaktadır. 68. klasör sayfa 181, 4 Aralık 2015 tarihli iddianamede, Ogün Samast 
Başsavcılığımızda alınan ifadesinde Hrant Dink cinayetinin bir hafta önce Erhan Tuncel ve Yasin 
Hayal kendisine "Ramazan Akyürek ve Ali Fuat Yılmazer yanımızda sırtımız sağlam" dediği, 
cinayeti işlemek amacıyla Trabzon'dan İstanbul'a geleceği gün Yasin Hayal’in kendisine 
"Trabzon'da yakalanmayacaksın seni Samsun’da alacaklar yoksa Ramazan müdür açığa çıkar" 
şeklindeki beyanı, ayrıca cinayet günü cinayet mahallinde peşinden gelerek kendisini takip eden 
şahısların polis olduğuna kuşkulandığını telefonla görüştüğü Yasin Hayal’e söylediğinde, Yasin 
Hayal’in "korkma onlar bizden" şeklindeki beyanları ibaresi bulunmaktadır. 3 Mayıs 2016 
tarihinde Akşam Gazetesinin ilk sayfasında "Dink cinayetinin kayıp failleri" başlıklı haber 
manşetten yazılmış, "Evde de keşif yapmışlar" sürmanşetin altında "Savcılık şimdi bazıları halen 
görevde olan jandarma istihbaratçıların bağlantılarını ortaya çıkartmak için çalışıyor" ibaresi 
bulunmaktadır. 4 Mayıs 2016 tarihli yine Akşam Gazetesinin yine ilk sayfasında "Celepoğlu’nun 
askerleri" manşetli haberler yer almaktadır. Bu haber üzerine soruşturma makamı İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğüne 3 Mayıs ve 4 Mayıs 2016 tarihinde bahse konu haberleri araştırılması için 
talimat vermiş, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü 9 Mayıs 2016 
tarihinde 15 sayfalık rapor yazdığı görülmüştür. Raporda gazete haberleri, olay gününe ait güvenlik 
kamera görüntüleri ve HTS raporuna ait değerlendirmeler yer almaktadır. Bunun üzerine yine 
soruşturma makamı 12 Mayıs 2016 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığından, 71. klasör 
252. sayfada bu, İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü Aşırı Sağ 
Faaliyetler, Aşırı Sol Faaliyetler ve Bölücü Faaliyetler bölümlerinde çalışan personele ait bilgileri 
istemiştir. Burada benim dikkatimi çeken ayrıntı, Ogün Samast beni polis takip ediyor demesi, 
soruşturma makamının Jandarmadan, İstihbarat Şubeden terör olayları kısımda çalışan personele ait 
bilgileri istemesi, İl Emniyet Müdürlüğüne ait personelle ilgili bir çalışmayı dosyalarda 
göremedim. Soruşturma zaten gizlidir. Ekstra güvenlik önlemi alarak kısıtlılık kararı alınmıştır. 
Gizli ve kısıtlılık kararı olan bir soruşturma dosyasının gazetelere servis edilmesi, aynı gün 
Savcılığın bu haberleri Emniyetten araştırmasını istemesi ve emniyetin haberin nasıl sızdığı ile ya 
da doğru olup olmadığı ile ilgili değil güvenlik kamera görüntülerini HTS raporlarını içeren bir 
cevap yazması, yani İstanbul Jandarma Komutanlığından daha hangi personelin görev yaptığı 
istenmeden isimlerin belli olduğu kanaatine varmaktayım. Size 126 sayfalık iddianamedeki 
şahsımla ilgili bölümleri arz edeyim. Sayfa 111; Hrant Dink cinayetinin işlendiği 19 Ocak 2007 
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tarihinde Trabzon Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Okan Şimşek İstanbul Jandarma 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Şeref Ateş ile saat 11:49’da cinayetten yaklaşık 3 saat kadar 
önce Ogün Samast’ın Agos Gazetesi'nin çevresinde bu amaçla bulunduğu ve beklediği sırada 10 
dakika 28 saniye süren bir görüşme gerçekleştirdiği iddia edilmektedir. Bu görüşmeden sonra 
İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlileri Muharrem Demirkale, Şeref Ateş, 
Mustafa Küçük, Mikdat Özbek ve Rahmi Özer Hrant Dink’in Bakırköy ilçesinde bulunan 
konutunun yakınlarına gittikleri HTS kayıtları ve sinyal bilgilerinden tespit edildiği iddia 
edilmektedir. Bizim, maktulün konutunun yakınlarına ne amaçla gittiğimiz belirtilmemiştir. 
Yakınından ne kadar mesafe olduğu yönünde bir bilgi yoktur. Muharrem Demirkale Balmumcu 
bölgesinde, Rahmi Özer ise İl Jandarma Komutanlığında baz verdiğini dosya içeriğinden 
anlıyorum. Sayfa 115 ve 116; İstanbul Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü ASAF biriminde 
görevli şüpheliler Şeref Ateş, Mustafa Küçük, Mikdat Özbek ve Musa Yıldırım'ın ise cep 
telefonlarının 19 Ocak 2007 günü saat 14.00’ten itibaren Hrant Dink’in ikameti ve sahibi olduğu 
Beyaz Adam Yayınevi çevresinde sinyal bilgisi verdiği iddia edilmiştir. Efendim elinizdeki 
dosyada haritayı görebilirsiniz. Haritanın, Savcı Bey'e de verdiğim haritada sol alt ve sol üstünde 
soruşturma makamının koymuş olduğu harita ve baz bilgilerini ben oraya koydum, bu aldığım 
harita Google mapstan aldım ben, bunu isteyen herkes internete erişip orada Google haritalar yazıp 
bu şekilde çıktı alabilir. Ek-5’te sunduğum harita var, sizden ona bakmanızı önemle arz ederim. 
Çevresinde baz verdiği tespit edilmiştir ibaresi vardır. Fakat yine burada da çevresi denilerek 
mesafe belirtilmemiştir. 2. paragrafta ise saat 14:00 denilmekte, oysa benim bazım 15:15’te yani 
olaydan 17-18 dakika sonra sinyal verdiği tespit edildiği iddia edilmiş ve bu bilgilere göre de ev ve 
iş yeri yakınında değilim. Maktulün ev ve iş yeri arasında yaklaşık bir kilometre mesafe vardır. 
HTS değerlendirme tutanağında belirtildiği gibi ev ve iş yerine daha yakın baz istasyonu vardır. 
Efendim, şimdi burası evi, Şinasi Gürünlü Sokak, Beyaz Adam Yayınevi, 1, 2, 3 ve 4 numaralı 
bazlar. Ev ve iş yeri yakınlarındaki bazları zaten buna ekstra bir çalışmamıza gerek yok, 
görebiliyorsunuz. Benim o baz istasyonlarından sinyalim yoktur. Benim sinyalim Bakırköy 
Kaymakamlık binasının bitişiğinde yer alan jandarmaya ait binaya yakın olan Odak Han No:1, yani 
harita 4 numarada belirttiğim baz istasyonu, burası efendim, ev ve iş yeri burada, adresimdeki baz 
istasyonundandır. Olay sonrası HTS değerlendirme tutanağına konulan bilgilerde yine aynı baz 
istasyonundan sinyal bilgisi verdiğim görülmektedir. Jandarmaya ait olan bu bina zaman zaman 
tüm personel tarafından kullanılmaktadır. Bu nedenle bu istasyondan sinyal almam gayet doğaldır. 
Google haritalardan aldığım Bakırköy ilçesini gösteren haritaya internete sahip herkes erişebilir. 
HTS raporuna koyulan harita yanıltıcıdır. Zira harita küçültülerek konulduğu için baktığınızda 
mesafeler çok yakın görülmektedir. Oysa bu doğru değildir. Benim görev gereği bulunduğum 
jandarmaya binadan hedef olarak gösterilen yerleri yani maktule ait ev ve iş yerinin 
gözetlenmesinin imkanı yoktur. Zira arasında onlarca yüksek katlı binalar mevcuttur. Aradaki 
mesafe gözetlemek için çok uzaktır. Çıplak gözle veya dürbün ile dahi gözetleme yapmak mümkün 
değildir. İddianamede kasten adam öldürme olayına ihmali davranışımla katıldığım, Fetullahçı 
Terör Örgütü Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi olduğum ve anayasal düzeni 
silahla ortadan kaldırmaya teşebbüs etme girişiminde bulunduğum iddiası ile suçlanmaktayım. 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü üyesi değilim. Okullarına gitmedim, yurtlarında kalmadım, 
kurslarına gitmedim, dershanelerine gitmedim, derneklerine üye değilim, şirketlerinde çalışmadım, 
Bank Asya Katılım Bankasında hesabım yoktur. Digiturk, Tivibu ve D-Smart gibi platformlarında 
örgütün talimatı ile üyelik iptalim yoktur. Sızıntı, Zaman gibi Cihan Medya yayınlarına aboneliğim 
yoktur. Örgütün kripto haberleşme programlarından herhangi birisini kullanmadım. Yürütülen 
soruşturmalarda herhangi bir yerde adım geçmemektir. Örgüte maddi ya da manevi katkıda 
bulunmadım. 15 Temmuz 2016 darbe girişiminde yer almadım. Örgüt üyesi olduğuma dair en ufak 
bir delil ya da emare olmamasına rağmen iddia makamınca örgüt üyesi olarak suçlanmaktayım. 
Ben anlamadım nasıl örgüt üyesiyim. Örgüte ne zaman girdim, hangi kademesindeyim, örgütün 
hangi emir ve talimatlarını alıp icra ettim? Bu konularda herhangi bir delil, ifade ya da belge ve 
benzeri bilgi iddianamede yoktur. Benden olmayan bir şeyin olmadığını kanıtlamam isteniyor. 
Yıllarca terör örgütleri ile mücadele et, bir değerlendirme üzerine örgüt üyesi olarak gösterildikten 
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sonra gel burada örgütün üyesi olmadığını anlatmaya çalış. İddianameye bakıyorum, dosya eklerine 
bakıyorum sadece iddia var, delil ve kanıt yoktur. İddia makamı benim nelerden dolayı örgüt üyesi 
olduğumu delileri ile ortaya koyamamıştır. Delil olmadığı için de soyut iddialardan öteye 
gidilememiştir. 72. klasörün 483. sayfasında yer alan "İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünde 
görevli Astsubay Çavuş Mikdat Özbek’in kullanımında bulunan 505  380 10 71 numaralı hattının 
19 Ocak 2007 günü saat 15.33.48’de İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde görevli Astsubay Üstçavuş Mustafa Küçük’ün kullanımında bulunan 505 544 86 19 
numaralı hattının ilimiz Bakırköy ilçesi, Sakızağacı Mahallesi, İstanbul Caddesi, Şinasi Gürünlü 
Sokak, No: 11 sayılı adreste bulunan Hrant Dink’in ikameti ve ilimiz Bakırköy ilçesi, Cevizlik 
Mahallesi, İstanbul Caddesi, Hafızçıkmazı Numara 6 sayılı adresinde bulunan, Hrant Dink’in 
sahibi olduğu Beyaz Adam Kitabevi çevresinde bulunan baz istasyonlarından sinyal aldıkları iddia 
edilmiştir. Maktulün ikameti ve aynı zamanda sahibi olduğu Beyaz Adam Kitabevi çevresinde 
bulunan Şeref Ateş, Mikdat Özbek ve Mustafa Küçük’ün Hrant Dink’in 19 Ocak 2007 tarihinde 
öldürüleceği konusundan haberdar olabilecekleri değerlendirilmiştir." Efendim bu EK-6 olarak 
koymuştum, klasör 80 sayfa 317. Yukarıda görüldüğü gibi iddialar sadece değerlendirme, niyet 
okuma, arzu ve hayal etmeden ibarettir. Ben bu soyut değerlendirme yüzünden 14 gün gözaltında 
kaldım. Kasten adam öldürme olayına ihmali davranışımla katıldığım, Fetullahçı Terör Örgütü 
Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi olduğum ve Anayasal düzeni silahla ortadan 
kaldırmaya teşebbüs etme girişiminde bulunduğum iddiaları ile suçlanmaktayım. Suçlanmasına 
suçlanmaktayım ancak iddianamede ne yaptığım, ne yapmadığım ya da neyi ihmal ettiğim 
yazmamaktadır. Bu durumu anlamış değilim. Sadece değerlendirme üzerine yapılan suçlamanın 
kaynağı HTS sinyal bilgileridir. Benim için düzenlenen HTS tespit ve değerlendirme tutanağını 
okuyorum, dehşete düşüyorum. Olmadığım bir yerdeymişim gibi  gösterilmişim. Şahsıma ait cep 
telefonu sinyal bilgilerini inceliyorum, olay günü ve olay sonrasındaki günlerde Bakırköy ilçesinde 
verdiğim sinyaller hep aynı noktada, Odakan No 1 -efendim burada dört numaralı baz- bazdan 
sinyal vermiş ve fakat tutanağı tanzim eden memurlar olay günü için maktulün evi ve iş yerinin 
yanındaymışım gibi göstermişler. Mesafe yok, olduğum yerle ilgili bilgi yok, 2007 yılında baz 
bilgileri nokta olarak tespit edilmekte  hatta ve hatta binada kaçıncı kattaysanız onu bile tespit 
edecek bir yapıda idi. Fakat bu tespitler yapılmamış ya da yapılmış ama lehime olacağı için 
dosyaya konulmamış ve adli makamlar yanıltılmıştır. Halbuki iddianamede iddia edildiği gibi saat 
14:00’den itibaren maktule ait ev ve iş yeri çevresinde baz vermemişim. Saat 15:15’te ilk sinyalim 
vardır. O sinyal de Bakırköy ilçesindedir. Burada bulunma sebebi ise Bakırköy ilçesi kaymakamlık 
binasının yanında eskiden jandarma tarafından hizmet binası olarak kullanılmış olan binanın 
bulunmasından kaynaklanmaktadır. Bu bölgeye yakın göreve çıkan istihbarat personeli burayı 
dinlenme, elemanlarla görüşme, yemek yeme, ihtiyaç giderme, evrak alıp verme ve benzeri 
amaçlarla gidip gelmektedir. Bu binada  görev yaptığımız arkadaşlar tarafından er ve erbaşlarla 
birlikte nöbet tutulmaktaydı. Ben olay günü Bakırköy ilçesine gittiğimi hatırlamıyorum, HTS 
kayıtlarına göre oraya gitmiş gözüküyorum. Şeref Ateş ile göreve gittiğimi dahi hatırlamıyorum. 
Bakırköy ilçesine gitmişsem ya yemek yemek ya istirahat etmek ya eleman ile görüşmek ya da 
evrak alıp vermektir, başka bir nedeni olamaz. Şeref Ateş ile göreve gitmem olay gününe mahsus 
bir durum değildir. ASAF Timinin diğer unsur personeli ile zaman zaman göreve gittiğim 
olmuştur. Bu durumu yukarıda açıklamıştım. Bakırköy ilçesinde jandarmaya ait bina olup olmadığı 
Savcılık makamınca araştırıldığını dosyada göremedim. İfadesi alınan İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığının bazı çalışanlarının sorulmasına rağmen Bakırköy ilçesinde maktulun ev ve iş yerini 
gözetledikleri iddiası ile gitmekle suçlanan personele sorulmamıştır. Ben mahkeme sorgu zaptında 
belirttim. Benim gibi birkaç arkadaşım da orada jandarmaya ait bir bina olduğunu beyan etti. Olay 
günü baz sinyallerini incelendiğinde hayatın olağan akışına ters bir durum olmadığı apaçık 
ortadadır. HTS sinyal bilgilerim olaydan sonra Bakırköy ilçesinde bulunan jandarmaya ait binadan 
sinyal vermesine rağmen maktulün ev ve iş yerine gözetlemeye gittiğim algısı oluşturulmaya 
çalışılmıştır. Bu tamamen kurgudan ve niyet okumadan ibarettir. Hrant Dink adını cinayet olayının 
televizyonlara yansımadan sonra herkes gibi ben de öğrendim. Bana Hrant Dink ile ilgili takip ya 
da izleme görevi verilmedi. Evini ya da iş yerini izlemedim. Takip yapmadım. Takip yapılıp 
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yapılmadığını bilmiyorum. Maktulün ev ve iş yerinin Bakırköy ilçesinde olduğunu gözaltında 
olduğum zaman öğrendim. Hrant Dink davasında yargılanan İstanbul Jandarma İstihbarat Şube 
Müdürlüğü personeli haricinde hiçbir sanıkla irtibatım yoktur. Başka kimseyi tanımam. Daha önce 
görüştüğüm ya da buluştuğum birisi yoktur. Bu husus bile benim örgüt üyesi olmadığımın bir 
delilidir. Mahkeme Heyetinizin iddianameyi iadesi gerekçesinde belirttiğiniz gibi, 8 Mayıs 2017 
tarih ve 2017/39 iddianame değerlendirme sayılı kararınızın 2 numaralı kısmına yer verilen iade 
nedeninin CMK’nın 174/1-b hükmüne ne denli uygun olduğu yukarıda yer verilen açıklamalar 
kapsamına göre izahtan varestedir. Zira suçun sübutu bakımdan bahsi geçen delilleri yok saymak 
ve toplayıp değerlendirmeden anılan kişiler hakkında dava açmak olanaklı değildir. Sayın 
Başkanım ve Değerli Üyeler, yukarıda durumumu açıklamaya çalıştım. 36 yaşındayım, 17 yıl 
babamın, 19 yıl ise bu devletin ekmeğini yemekteyim. Alevi bir kültür ve gelenekten gelmekteyim. 
Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet Yapılanması veya Gülen Cemaati -o dönemki ismi ile 
eskiden- Gülen Cemaati gibi hiçbir cemaat ve toplulukla hiçbir irtibatım olması asla mümkün 
olamaz. Bu tür cemaatlerin benimsemiş olduğu inanış ve yaşam kültürünü benimsemem 
imkansızdır.  Orta zekaya sahip bir insanım. Bugüne kadar mesleki olarak mazur görülebilecek 
hatalarım olmuştur, hiçbir zaman suç işlemedim, yasa dışı bir oluşumun içerisine yer alamadım, 
kanunların dışında görev yapmadım. Maktul Hrant Dink cinayeti ile hiçbir şekilde ilgim yoktur. 
Fetullahçı Terör Örgütü Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü üyesi olmadığım halde 
örgüt üyesiymişim gibi gösterilerek beni ve ailemi mağdur etmektedir. Ayrıca hukuk fakültesi son 
sınıf öğrencisiyim ve okulum Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyetinde olduğu için yurt dışına 
çıkamama yasağım olmadığı halde -benim adli kontrolüm yok efendim, adli kontrolümü kaldırttım- 
yurt dışına çıkmam kolluk kuvvetlerince Anayasa ve hukuka aykırı bir şekilde engellenmektedir. 
Bütün bu açıklamalarım doğrultusunda üzerime atılan suçlamaları kabul etmiyorum. Yüce 
mahkemenizden isteğim dosyanın tefrik edilerek CMK’nın 223. maddesinin 2-b ve 9. bentleri 
uyarınca hakkımda beraat kararı verilmesini saygılarımla arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Bu kadar mı?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Bu kadar efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Avukatı? Kendinizi tanıtırsanız önce.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV.MEHMET EMİN UÇBAĞLAR SÖZ 

ALDI: Müvekkilim Mustafa Küçük’ün savunmasına aynen iştirak ediyorum ve birkaç hususu da 
eklemek istiyoruz efendim. Kendisinin de savunmasında belirttiği gibi söz konusu FETÖ/PDY diye 
adlandırılan örgüt ile ve Hrant Dink cinayeti ile hiçbir ilgisi ve ilişkisi bulunmamaktadır. Dosyada 
bunun aksini gösterecek somut tek bir delil de mevcut değildir. Buna rağmen müvekkilim hukuka 
aykırı bir şekilde görevi başında iken 27 Temmuz 2016 tarihinde gözaltına alınmış ve 14 gün 
gözaltında kalmıştır. Öncelikle yapılan bu yargılamada tarafımıza ilk defa söz hakkı verilmesi 
nedeni ile müvekkilimin soruşturma aşamasında maruz kaldığı birkaç hukuka aykırı durumu dile 
getirmek ve bunlarla ilgili kayıt altına alınmasını sağlamak istiyoruz. Birinci olarak soruşturma 
dosyanda uygulanan kısıtlılık kararı AİHM içtihatlarına ve CMK’nın ruhuna aykırı olarak 
yorumlanmış ve CMK 153/3 maddesi yok sayılmış ve savunmada tüm dosya kapsamı saklanmış ve 
hukuka aykırı olarak incelememize izin verilmemiştir. Bu nedenle soruşturma aşamasındaki 
hukuka aykırılıklar zamanında tespit edilip itiraz edilmemiş ve bunlar engellenmiş ve etkin 
savunma hakkı kısıtlanmıştır. İkinci olarak Savcılık makamı CMK 160/2 maddesine göre 
müvekkilimin lehine olan delilleri araştırmamış ve toplamamıştır. Bu usul eksiklikleri ve hak 
ihlallerinin kayda geçmesini talep ediyoruz. Son olarak efendim isnat edilen suçlara değinecek 
olursak, iddia makamının müvekkilimin bir terör örgütüne üye olduğunu ve Anayasal düzeni 
yıkmaya kalkıştığını ve cinayeti işlediği iddia edilmesi hukuki temel ve mantıktan uzaktır. 
Müvekkilimin bir terör örgütünün üyeliğinden bahsedecek olursak bu durumda bu örgütle ilgili 
hiyerarşik, organik, fiziki, ekonomik bir bağ içerisinde olduğunun somut delillerle ortaya 
konulması gerekmektedir ki dosyada bununla ilgili hiçbir bir belge yoktur ve delil de yoktur. 
Ayrıca müvekkilin mevcut Anayasal düzen ile ilgili hiçbir olumsuz tavır ve davranış içerisinde 
olmayan, devleti ve milletine bağlı ve askerlik yeminine sadık olan bir askerdir. Ayrıca polis görev 
ve yetki alanında bulunan bir bölgede işlenen cinayetin sorumluluğunun o tarihte görev yapan polis 
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istihbarat birimleri yerine askeri istihbarat birimlerine yükletilmesi akılla, mantıkla ve hukukla bir 
izahı bulunmamaktadır. Müvekkilimin işlenen cinayetten saatlerce sonra maktulün evinde 
bulunduğu ilçede telefon sinyali vermiş olması ve dosyada bunun dışında da bir emarenin 
bulunmaması hedef şaşırtmak ve gerçek suçluların  gizlenmek istendiğinin en büyük kanıtıdır. 
Kolluk tarafından zorlama bir ilişkilendirme çabası olduğu açıkça ortadadır. Hukuki anlamda ise 
zaten bu sinyallerin varlığı tek başına yeterli ve inandırıcı bir delil niteliği bile taşımamaktadır. 
Müvekkilimin o gün orada olması resmi görevi ve tamamen görevle alakalı olan bir durumdur. 
Tüm bu nedenlerle müvekkilim kendisine isnat edilen suçları işlemediği zaten dosya kapsamından 
da anlaşılmaktadır. Çünkü aleyhine mevcut tek bir delil bulunmamaktadır. Müvekkilim görevi 
başındadır ve devletine hizmet etmeyi sürdürmektedir ve ayrıca hukuk fakültesi son sınıf 
öğrencisidir ve bu dava nedeniyle eğitimini yürütememekte ve sınavlarına girememektedir ki geçen 
sene mezun olması gerekecekti, yurt dışına çıkış yasağı olmadığı halde yurt dışına çıkışına izin 
verilmediği için de bütünleme sınavlarına girememiştir ve mezun olamamıştır ve bir senelik bir 
kaybı vardır ki daha sonra da telafisi daha güç zararlar oluşma ihtimali de yüksektir. Bu nedenle 
dosyanın müvekkilimin açısından tefrik edilerek CMK 223. maddesinin 2-b bendi gereğince 
belirtilen suçlar müvekkilim tarafından işlenmediği sabit olduğundan ve bu sebepten CMK 223 
maddenin 9. fıkrası gereğince müvekkilimin aklanma hakkı gözetilerek derhal beraat kararı 
verilmesini vekaleten talep ediyoruz efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Mustafa Küçük.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Muharrem ve Navruz oğlu, Ankara 1981 doğumlu.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Doğrudur, benim efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Ankara Keçiören Şehit Kubilay nüfusuna kayıtlısın.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evets efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Adli sicil ve arşiv kaydın yok.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Olay tarihinde ASAF unsur komutanısın.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: 4. unsur komutanıyım, evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu cinayet günü 15:16, 15:33, 15:35’te o az önce bahsettiğin 

yerden baz sinyali vermişsin. Hatırlamıyorsun ama görev için oradayımdır diyorsun.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim, yani ben o gün Bakırköy'e gittiğimi 

hatırlamıyorum. Ben Bakırköy'e gitmişsem bunun haricinde bir şeyim olamaz. 
MAHKEME BAŞKANI: Siz ASAF olarak Fetullahçı yapılanmaya ilişkin bir çalışmanız 

oldu mu görev yaptığın dönemde, bu yıllarda?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Efendim hatırladığım kadarıyla Tim komutanımız da zaten 

Serkan Özel Jandarma Üsteğmen, sorgu ifadesinde belirtmişti, bu Fetullahçı Terör Örgütünün o 
zamanki cemaat ismi ile Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütünün öğrenci evlerine 
ilişkin çalışma vardı, benim hatırladığım bu. Onunla ilgili bizden istihbarat istemişse ben bunlara 
çalışmışımdır.

MAHKEME BAŞKANI: Sen bu çalışmanın herhangi bir yerinde bulundun mu?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Bulunmuşumdur, evet efendim. Çünkü Tim Komutanım 

emir vermiştir tahmini yani, ben yüzde yüz çalıştım demiyorum ama büyük bir ihtimal çalıştım. 
MAHKEME BAŞKANI: Nurettin Veren ismini duydun mu?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Nurettin Veren? Hatırlamıyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yusuf Bozca’nın bir ifadesi var emniyette vermiş olduğu...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Diyor ki, cinayetten sonra özellikle ASAF kısmında bir 

hareketlilik vardı, personelde panik havası vardı, senin ismini de zikretmiş psikolojisi iyi değildi 
demiş. Bu beyana karşı bir diyeceğin var mı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Efendim şimdi Yusuf Bozca orada psikolojik bozukluk 
sezinledim diye bir tabiri var. Müsaade ederseniz, siz bana soru sordunuz ama kendisine soralım 
hangi psikoloji eğitimini almış, hangi fakülteden mezun olmuş..?
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MAHKEME BAŞKANI: Onu sorgusunda sen şey yaparsın, sorarsın. Soru sorma hakkın 
var.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK : Şimdi efendim hepimizi insanız, makine değiliz. En ufak 
bir şeye bile moralimiz bozulabilir, üzülebiliriz. Ben neden öyle dediğini bilmiyorum. Psikolojimin 
bozuk olduğunu kabul etmiyorum, ha moralim, her insanın morali bozulabilir. Yani kendi 
iddialarını kabul etmiyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Katılan taraf sonra soracak. Savcı Bey sorunuz var mı?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Sorumuz yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafileri soru var mı? Yok. Sanıklar soru var mı? Yok. 

SEGBİS soru var mı? Yok. Tamam geçebilirsiniz.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Sağolun. 
Sanık Rahmi Özer 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 

alındı.
SANIK RAHMİ ÖZER SAVUNMASINDA: Sayın Başkan, Değerli Üyeler, Sayın İddia 

Makamı, hepinizi saygı ile selamlıyorum. Ben 2004 yılı genel atamalarında Şırnak İl Jandarma 
Komutanlığından İstanbul İl Jandarma Komutanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Tim'ine tayin oldum. 
Buradaki sıralı amirlerim; Şube Müdürü Jandarma Binbaşı Mefhar Özavcı, Kısım Amiri Jandarma 
Yüzbaşı Eyüp Aktaş, Tim Komutanı Jandarma Üsteğmen Serkan Özel, Unsur Komutanı ilk 2004 
yılında Mustafa Küçük’tü, 2005 yılına kadar böyle çalıştık, 2005 yılında Şube Müdürlüğüne 
Jandarma Binbaşı Aycan Oktaylar, Kısım Amirliğine Jandarma Yüzbaşı Ali Barış Sevindik, Unsur 
Komutanlığına Jandarma Başçavuş Şeref Ateş geldi. Bu şekilde çalıştık. Sayın Başkanım,  Hrant 
Dink cinayeti ile ilgili iddianamede üzerime isnat edilen suçlarla ile ilgili savunmamı yapmak 
istiyorum. İddianamenin 111. sayfasında Hrant Dink cinayetinin işlendiği 19.01.2007 tarihinde 
Trabzon İl Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Okan Şimşek ile İstanbul İl Jandarma 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Şeref Ateş arasında 11:49’da cinayetten yaklaşık 3 saat kadar 
önce 10 dakika 28 saniye yapılan bir görüşmeden sonra benim de aralarında bulunduğum 
Muharrem Demirkale, Şeref Ateş, Mustafa Küçük, Mikdat Özbek HTS kayıtlarından bizim 
Bakırköy'e gittiğimiz iddia edilmektedir. Yalnız ben iş yerinde nöbetçiyim, ben o gün hiç göreve 
çıkmadım. İddianamede nasıl yer aldığını bilmiyorum, ben görevde değilim efendim. Ayrıca Hrant 
Dink’in Bakırköy'de evinin olduğunu polisteki sorgumda öğreniyorum. Yine iddianamenin 112. 
sayfasında Şeref Ateş ile olan konuşmalarım yer almaktadır. Efendim Şeref Ateş benim Unsur 
Komutanımdır. Şeref Ateş ile benim telefonla görüşmem kadar doğal bir şey olduğunu da 
zannetmiyorum. Şeref Ateş ile Okan Şimşek konuşmuş, ben Okan Şimşek’i de tanımıyorum 
efendim. Muharrem Demirkale’nin, yine iddianamenin 110. sayfasında Muharrem Demirkale’nin 
ASAF Tim Komutanı olduğu beyan edilmektedir. Muharrem Demirkale ASAF Tim Komutanı 
değildi Sayın Başkanım. Hrant Dink cinayetinden önce HTS inceleme raporunda 03.10.2006 günü 
değişik saatlerde, ayrıca 22.10.2006 günü değişik saatlerde Bakırköy'de bazım bulunmaktadır 
Sayın Başkanım. 2004 yılından 2008 yılına kadar orada, diğer arkadaşlar da bahsetti, binamız vardı 
orada nöbet tutuldu, benim bazımın da orada çıkması ondandır. Hrant Dink ve Agos Gazetesi'nin 
ismini öldükten sonra basından duydum. Varlığından dahi haberim olmayan bir insanın 
öldürülmesi olayı ile ilgili huzurunuzda bulunmaktayım. Benim bu olay ile uzaktan yakından hiçbir 
ilgim ve alakam yoktur. Hakkımda yapılan suçlamaların hiçbirisini kabul etmiyorum. Sayın 
Başkanım  FETÖ  Terör Örgütü ile ilgili ne benim, ne ailemin uzaktan yakından hiçbir ilgisi 
yoktur. Bylock ve benzeri gizli haberleşme programları kullanmadım, ne olduklarını dahi 
bilmiyorum, çocuklarımı okullarına ve dershanelerine göndermedim, Bank Asya’da hesabım hiçbir 
zaman olmadı ve FETÖ'cü kesinlikle değilim ve İddia Makamının hakkımda isnat etmiş olduğu bu 
suçlamaları da kesinlikle kabul etmiyorum, beraatimi talep ediyorum, arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Müdafi. Kendinizi tanıtarak başlarsanız.
SANIK RAHMİ ÖZER MÜDAFİİ AV.MURAT ÖZDEMİR SÖZ ALDI: Avukat Murat 

Özdemir Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Oturarak da yapabilirsiniz nasıl rahat ediyorsunuz.
SANIK RAHMİ ÖZER MÜDAFİİ AV.MURAT ÖZDEMİR: Ayakta konuşmayı daha 
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çok yeğlerim Başkanım. İki noktaya değinip bitireceğim Sayın Başkanım. İki yıl önce idi yaklaşık 
galiba biz tutuklamaya sevk edilmiştik ve iddianamede geçen bu sadece 10 yıl öncesine ait bir 
telefon görüşmesinin içeriğini hatırlamak bize sorulmuştu ve o şekilde sevk edilmiştik tutuklamaya 
ve ilginç olan şöyle bir şey vardı poliste bu soru bize sorulduğunda 10 yıl önceki telefon 
konuşmasını nasıl hatırlamazsınız kadar normal bakılan bir şeydi, çok şaşırmıştık açıkçası. 
Tutuklamaya kadar sevk edildik şaşkınlığımız devam etti, tutuklamadan sonra neyse ki rahatladık 
çünkü hakkımızda serbest bırakılma kararı verilmişti. Şu anda iddianameye bakıyorum 309’dan...

MAHKEME BAŞKANI: Mikrafona yakın konuşursanız.
SANIK RAHMİ ÖZER MÜDAFİİ AV.MURAT ÖZDEMİR: 309’dan 81’den ve 

314’den yargılanıyor müvekkilim Sayın Başkanım. Türk Ceza Kanunu'nda 345 tane madde var ve 
345 madde içerisindeki en ağır suçlar bunlar. Karşılığı gerçekten bir ülkenin ceza kanundaki en 
ağır suçlar. Bir adalet terazisi olarak ortaya koyduğumuz zaman terazinin bir kefesine bu kadar ağır 
suçları koyuyorsak bir kişi için, gerçekten adaletin gerçekleşmesi için diğer kefesinde çok ciddi 
delilleri koymamız lazım. İnandırıcı, kesin, yüzde yüz şüpheden uzak tüm delilleri koymamız 
lazım. En azından burada bu delillerin dışında başka bir şeyler olması gerekir bir kişiye sorulacak 
sorular içerisinde. İddianameye bakıyorum iddianamede geçen sadece şöyle bir şey var, bahsettiği 
gibi bu olaydan yaklaşık iki ya da üç ay öncesinde kendi görev yerinin bulunduğu yerde iki gün baz 
istasyonu kaydının çıkması. Yani bu şöyle bir şey Avukat Murat Özdemir Çağlayan Adliyesinde 
baz istasyonu çıkmış, çok güzel, burada çıkacak zaten benim Hakkari'deki bir manavda baz 
istasyonum çıkmaz ki, burada çıkacak, görev yeri de o ya da nasıl bir izi olabilir, cinayet günü mü 
olmuş, öncesinde mi olmuş, üç ay öncesinden bahsediyoruz ve rutin olan bir şeyden bahsediyoruz. 
Bir başka bir şeyden bahsediyoruz Sayın Başkanım şöyle bir cümle geçmiş; işte kendi unsur 
komutanıyla konuşmuş. E konuştuğu kişi bir başkası değil, yani ben bir meslektaşımla 
konuşmuşum, avukat avukatı aramış ya da avukat, sekreterini aramış, buna biz bir anlam 
yüklemeye çalışıyoruz. Konuştuğu ya da konuştuğu iddia edilen kişi gerçekten alakası olmayan, ne 
çalıştığı yerle alakası olan, ne içerisinde bulunduğu görevle alakası olan ama olayda ismi geçen, 
çok kelalaka birisi olsa affedersiniz diyeceksiniz buna bir anlam yükleyebiliriz. Hayır, bu ikisine 
biz bir anlam yükleyemeyiz aslında ama buna anlam yüklemek şu an anlamda kötü bir şey oluyor, 
biz bu cinayetin gerçekten aydınlanmasını istiyoruz vatandaşlar olarak, yani bu ülkedeki bütün 
vatandaşlar olarak zamanında bunun nasıl ört pas edildiyse kesinlikle sonuna kadar aydınlanmasını 
istiyoruz. Ama olaya bu denli bakacak olursak bu denli alakasız delillere anlamlar yüklemeye 
çalışırsak bence gerçek hedefi şaşırırız diye düşünüyorum. Bundan dolayıdır Sayın Başkanım ben 
müvekkilim hakkında tefrik kararı istiyorum, çünkü olayın zamanındaki soruşturması bu şekilde 
olduğu için ya da bu denli karartıldığı için zaten bu vakalara geldik. Biz istiyoruz ki bu cinayet 
aydınlansın, gerçekten de faili meçhul bir şey kalmasın bu ülkede, isteğimiz bu. Tefrik talebimiz 
şundan dolayı kaynaklı Sayın Başkanım; bir mahkemenin önüne evet iddianame geldikten sonra 
kabul kararı veriyorsunuz ve tensip ile beraber delilleri topluyorsunuz. Aslında tensip tutanağı 
bizim hepimiz için şu manada önemli bir şey; sonrasında neler toplanacak acabayı göreceğiz. 
Şimdi eğer müvekkilim hakkımda toplayacağınız bir delil varsa benim tefrik talebim olmayacak 
ama ben müvekkilim hakkında toplayacağınız bir delil olduğunu düşünmüyorum. Neden 
düşünmüyorum, şundan dolayı düşünmüyorum, eğer toplayacak bir deliliniz olmuş olsaydı tensipte 
ya da daha sonra verilen ara kararlarda ki bir yıl önceki ara kararda 37 tane madde düzenlenmiş, 
müvekkilimle alakalı bir şey göremedim açıkçası. İddianamede, eğer yine mahkemenin toplayacağı 
bir şey olmuş olsa iddianamede toplanmamış olan ya da iddianamede müvekkilim aleyhine 
toplanmış olup da kovuşturma aşamasında yüz yüzelik ilkesi gereği mahkemenin toplanması 
gereken deliller olabilir, belki o yüzden tefrik edilmemesi gerekir, ona bakıyorum o da bu dosya 
içerisinde yok, çünkü az önce söylediğim gibi sadece baz istasyonu kaydına bir anlam yüklemişiz, 
bir de kendi unsur komutanı ile konuşmasına bir anlam yüklemişiz, ülkedeki en ağır üç tane 
maddeyle kişiyi cezalandırmak istemişiz. Bütün bunları düşündüğümde müvekkilimin dosyasının 
tefrik edilmesinin gerektiğini düşünüyorum Sayın Başkanım. Çünkü sebebi şudur aynı zamanda; 
bazı suçların sadece isnadı bile infazını beraber taşır Sayın Başkanım,  gerçekten, bu ülke 
ikliminde, bu atmosferde, bu suçla gerçekten suçlanmak bile eğer masumsanız isnadı bile infazı 
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barındırıyor temizleyemiyorsunuz çünkü. Her zaman bu duruşmaya çıkmak, isminizin burada 
geçmesi gerçekten bunu temizlemenize yetmiyor. Biz belki diğer sanıklarında toplanacak 
olabileceğini düşünüyoruz, Sayın Mahkeme de düşünüyor, tutuklu sanıklar da var ama bizim 
hakkımızda toplanacak bir delil yoktur. Daha fazla infaza dönüşmemesi bakımından tefrikini 
istiyorum Sayın Başkanım. 

MAHKEME BAŞKANI:  Rahmi Özer, Rasim ve Selfinaz, Posof 1969 doğumlu, Ardahan 
Posof Kaleönü nüfusuna kayıtlısın. Adli sicil ve arşiv kaydın yok. Soruşturma aşamasında da 
benzer ifadelerde bulunmuşsun. Herhalde tekrar ediyorsun?

SANIK RAHMİ ÖZER: Tekrar ediyorum.
MAHKEME BAŞKANI: Sorunuz var mı Savcı Bey?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Yok.
MAHKEME BAŞKANI: Müdafilerden var mı? Yok. Sanıklardan soru var mı? Yok. 

SEGBİS? Yok. Tamam geçebilirsiniz yerinize.
SANIK RAHMİ ÖZER: Teşekkür ederim.
Sanık Şeref Ateş 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 

alındı.
SANIK ŞEREF ATEŞ SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Yüce Mahkemeye 

saygılarımı sunuyorum. Ben İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü Aşırı 
Sağ Faaliyetleri Tim Komutanlığı emrinde ikinci unsur komutanı olarak 2005-2009 yıllarında 
görev yaptım. Sıralı amirlerim Tim Komutanı Serkan Özel, Kısım Amiri Ali Barış Sevindik, Şube 
Müdürü Aycan Oktaylar, Alay Komutanı Ünal Karaosmanoğlu idi. İddianamenin 107. sayfasında 
09 Ağustos 2006 günü Okan Şimşek, Gazi Günay ve Ergün Yorulmaz’ın Hrant Dink’in Bakırköy 
ilçesinde bulunan konutu ve sahibi oldu Beyaz Adam Yayıncılık unvanlı iş yeri çevresinde keşif 
faaliyetinde bulunmuşlar. Keşif faaliyeti sırasında İstanbul Jandarma İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde görevli Şeref Ateş, Tim Komutanı Muharrem Demirkale, Yavuz Karakaya ve Tim 
komutanlarının bağlı olduğu Kısım Amiri Yüzbaşı Ali Barış Sevindik ile irtibatlı olarak hareket 
etmişlerdir diye iddia edilmektedir. 07 Ağustos 2006 günü saat 19:00 sıralarında Trabzon 
Jandarmada görev yapan Okan Şimşek beni aradı. Okan Şimşek'le 2003-2005 yıllarında Diyarbakır 
ilinde beraber görev yaptık, samimi olduğum, ailece de halen de görüştüğüm astsubay 
arkadaşımdır. Trabzon ilinde cinayet zanlısı olarak aranan bir şahsın İstanbul ili Sefaköy tarafında 
olduğu yönünde bilgi aldıklarını, onu yakalamaya geleceklerini, İstanbul İl Jandarmaya gelsek bize 
araç ve takviye personel verilip verilmeyeceğini sordu. Kendisine yetkinin İl Jandarma 
Komutanı'nda olduğunu, gelince kendisiyle görüşmeleri gerektiğini, Komutan da imkan durumuna 
göre ilgili Şube Müdürü'ne yönlendirir diye diyaloğumuz oldu. İki gün sonra 09 Ağustos 2006 
günü saat 08:42 sıralarında Okan Şimşek aradı. "Şu an İstanbul İl Jandarma Komutanlığındayız, İl 
Jandarma Komutanı ile görüşeceğiz" kendisinden araç ve takviye personel talebinde 
bulanacaklarını söyledi. Bana da "Sen de İstihbarat Şubede isen bir çayını içemeye geleceğim" 
dedi. Ben de kendisine şu anda dışarıda olduğumu, alayın yan tarafından Atatürk Oto Sanayi var, 
orada özel aracımı bakıma götürmüştüm ve görüşemedik kendisi ile. Aynı akşam vakti saat 17:55 
sıralarında Okan'ı aradım, işleri bittiyse buluşup yemek yiyelim dedim. Kendisi de Jandarmadan 
Ali Barış Sevindik'in kendilerine bir ekip verdiğini, aradıkları adresin Sefaköy’de polis bölgesinde 
olduğundan polisten yardım talep edeceklerini söyledi ve görüşemedik. Ertesi gün ayın 10'unda 
saat 11:59’da tekrar aradım yine müsait değildi, buluşamadık. Okan’la İstanbul ilinde bulunduğu 
9-10-11 Ağustos 2006 tarihlerinde yüz yüze hiç görüşmemiz olmadı. Yukarıda belirtilen beraber 
göreve geldiği söylenen Gazi Günay ve Ergün Yorulmaz’ı da görmedim, bu personeli de 
tanımıyorum, 10 yıl sonra burada gördüm, burada tanıştık bu şahıslarla da. Ben Okan Şimşek 
arkadaşları İstanbul iline cinayet zanlısını yakalamaya geldiklerini kendisinin telefon ile 
bildirmesinden biliyorum. Başka takip ettikleri görev olup olmadığını bilmiyorum. İddia edilen 
Hrant Dink’in konutu ve yayınevi etrafında keşif yapıp yapmadıkları konusunda da hiçbir bilgim 
yoktur. Baz bilgilerim de bunu desteklemektedir. İddianamenin 108. sayfasında Hrant Dink 
cinayetinin işlendiği 19.01.2007 günü Trabzon Jandarma İstihbarat Şube görevlisi Okan Şimşek, 
İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi Şeref Ateş ile saat 11:49’da cinayetten yaklaşık üç 
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saat kadar önce Ogün Samast’ın Agos Gazetesinin çevresinde bu amaçla bulunduğu ve beklediği 
sırada 10 dakika 28 saniye süren bir görüşme gerçekleştirilmiştir diye cinayetle ilişki kurmaya 
çalışılıyor. 19.01.2007 günü saat 11:49’da Okan'ı aradım. Mustafa Küçük ile göreve çıkmıştık, 
Beşiktaş, Zeytinburnu, Bakırköy istikametine doğru. Bu arada ilerlerken trafikte Trabzon 
bayrakları ile donatılmış araba gördüm. Bana Trabzon'da görev yapan, birkaç zamandır da 
görüşmediğim Okan Şimşek arkadaşımı çağrıştırdı. Aradım, hal hatır sormak, sorduktan sonra 
kendisinin de Artvinli olduğu bildiğimden benim de Artvin’de dayımın oğlu Artvin Hopa Arhavi 
bölgesinde sanayi işi yapıyor devamlı davet ediyordu, gel Artvin'e Arhavi'ye gidelim, işte seni 
Batum'a götüreyim, birkaç defa teklif etmişti. Annesi de orada idi, rahatsızdı belki dedim ziyaretine 
giderim. Trabzon'a uçakla gelsem nasıl Arhavi'ye giderim diye sorduğumu da kendisine, kendisi de 
o esnada görev takip ediyormuş, bir faaliyeti, acele ile dedi ki, ben seni sonra ararım diye kapattı 
telefonu. Bu görüşme esnasında Sarayburnu istikametinden Zeytinburnu istikametine gidiyordum. 
Cinayetle ilgim olsa Ogün Samast madem orada ise benim de Agos Gazetesi veya Şişli’de olmam 
gerekiyordu. İddianamenin 108. sayfasında Okan Şimşek ile saat 11:49 görüşmesinden sonra 
İstanbul Jandarma İstihbarat Şube görevlisi Muharrem Demirkale, Şeref Ateş, Mustafa Küçük, 
Mikdat Özbek ve Rahmi Özer’in Hrant Dink’in Bakırköy ilçesinde bulunan konutunun yakınına 
gittikleri HTS kayıtları ve sinyal bilgilerinden tespit edilmiştir denmektir. İstanbul Jandarmada 
görev yaptığım 2005-2009 yıllarında Bakırköy ilçesinde Kaymakamlık ve Emniyet binalarının 
yanında Jandarmaya ait iş yeri vardı. Bu iş yerinin nöbet hizmetleri istihbarat personeli tarafından 
yürütülürdü. O gün beraber göreve çıktığım Mustafa Küçük ile birlikte öğleden sonra tahminen 14 
buçuk ile 15 buçuk arasında oraya uğramıştık. O gün iş yerinde Musa Yıldırım nöbetçi idi. Mikdat 
Özbek'in orada olup olmadığını hatırlayamıyorum. Muharrem Demirkale’yi Bakırköy'de o gün hiç 
görmedim. Rahmi Özer benim emrimde bir personel olup o gün Maslak’taki İl Jandarma 
Komutanlığında nöbetçi idi, Bakırköy'de değildi. Hrant Dink’in konutu, iş yerinin Bakırköy'deki 
jandarma binasına yakın olduğunu duruşmalar başlayınca öğrendim. Hali ile baz bilgilerimizin de 
buradan çıkması hayatın doğal akışına uygundur. Halen de Hrant Dink’in konutu ve Beyaz Adam 
Yayıncılık iş yerini bilmem. Biz kesinlikle konutu ve iş yerinde keşif faaliyeti yapmadık. Zaten 
Hrant Dink ve Agos Gazetesi'nin varlığından dahi haberimiz yoktu o zaman. Yine iddianamenin 
108. sayfasında Hrant Dink cinayetinin gerçekleşmesinden sonra saat 16’da Jandarma İstihbarat 
görevlisi Okan Şimşek ile İstanbul Jandarma İstihbarat görevlisi Şeref Ateş’in bir kez daha telefon 
görüşmesi yaptıkları tespit edilmiştir deniyor. Evet, Hrant Dink ismini Agos Gazetesi'nin ismini ilk 
duyduğum telefon görüşmesi bu görüşmedir. 19.01.2007 günü saat 19:00’da Okan Şimşek aradı. 
Öğleden önce saat 11:49’da ben aramıştım, konuşmam esnasında acil işi olduğunu beni sonra 
ararım diye kapamıştı. Saat 16 civarında beni aradı, işinin uzun sürdüğünü yeni arayabildiğini, 
önceki konuşmamızda Arhavi'ye nasıl gideceğimiz konusunu konuştuk, onunla ilgili bana, sen 
araba işini merak etme, gerekirse benim arabayı veririm, işini halledersin demişti. Devamında da 
sizin orada vukuat olmuş dedi, kendisine hayırdır dedim. O da Hrant Dink vurulmuş dedi. Hrant 
Dink’in kim olduğunu sordum, Okan da Agos Gazetesi'nin imtiyaz sahibi Ermeni asıllı gazeteci 
olduğunu söyledi. Ben de Hrant Dink ve Agos Gazetesi'nin ismini ilk duyduğumu, tanımadığımı 
söyledim. Yanımdaki Mustafa Küçük'e sordum, o da ilk defa duyduğunu, o da tanımadığını 
söyledi. Okan bana bu konu ile ilgili duyum aldıklarını, Şube Müdürü ve Alay Komutanına arz 
ettiklerini söyledi ve konuşma bitti. Ben de bu arada tekrar yine Zeytinburnu bölgesinden Alaya 
doğru gidiyordum. Okan Şimşek 05 Ekim 2017 günü huzurunuzda yaptığı savunmada benim ilgili 
irtibat ve iddiaları teker teker açık ve net bir şekilde anlattı. Hrant Dink ve Agos Gazetesi'nin 
ismini cinayetten sonra saat 16’daki kendisinin aramasından söylemesinden öğrendiğimi ve daha 
önce de tanımadığımı da beyan ettim. 07.05.2013 tarihinde cinayetten yaklaşık 6,5 yıl sonra Okan 
Şimşek ve benim teknik takip ve Hrant Dink ile ilgili konuşmamız tespit edilmiş. Bu 
konuşmamızla da benim Hrant Dink ismini ilk defa Okan’ın 19.01.2007 günü saat 16'da beni 
telefon ile arayıp söylemesinden öğrendim. Konuşma tapesinde de gayet açık bir şekilde benim 
cinayetle alakam olmadığı, ilk defa o zaman ismini duyduğum anlaşılmaktadır. 14.05.2013 
tarihinde bu konu ile ilgili soruşturma savcısına tanık sıfatı ile ifade verdim. Oradaki ifadelerimde 
bildiklerimi anlattım. 19.01.2007 günü Hrant Dink’in öldürüldüğü gün ve saatte cinayetten önce, 
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cinayet anı ve cinayet sonrası, cinayet mahalli, Agos Gazetesi ve çevresinde bulunmadım. Baz 
bilgilerim de bunu destekliyor. Olay yerindeki güvenlik kamera görüntüsündeki şahısları da 
tanımam, İstanbul İl Jandarma personeli de değillerdir. İddianamenin 112. sayfasında İstihbarat 
Şube Müdürlüğünde görevli Uzman Çavuş Yusuf Bozca’nın Muharrem Demirkale’nin bana ve 
Yavuz Karakaya’ya abi diye beyan ettiğini beyan etmiştir. Muharrem Demirkale benim görev ve 
sicil amirim değildir. Bana da hiçbir zaman abi demedi. Muharrem Demirkale istihbarat deşifresine 
önem verdiğinden kendi rütbesinden küçük olan kendi personeli dahil ast personele bazen abiciğim 
diye hitap ederdi. Yusuf Bozca 06.07.2017 günü tahliye talebinde de şu şekilde bu konuya açıklık 
getirdi: "İddianamede işte Yavuz Karakaya ve Şeref Ateş’e abi derdi diye yazılmış. İfademe 
bakılacak olursa hangisi olduğunu hatırlayamadım diye başlıyor. Şeref Ateş ve Yavuz Karakaya 
diye şeklindedir. Orada olduğu gibi geçmemiştir. İddianamede sanki ikisine de abi der gibi izlenim 
yaratılmış. Daha sonra düşündüğümde bunun Şeref Ateş olmadığını hatırladım." diyerek emniyette 
verdiği ifadesini huzurunuzda reddedip abi söylentisini benimle ilgili bölümünün geçtiğini anlatmış 
oldu. FETÖ Terör Örgütü ile hiçbir ilgim bağım yoktur. Bu konu ile ilgili hiçbir suçlamayı kabul 
etmiyorum. Hakkımda da hiçbir somut delil bulunmamaktadır. Yüce mahkemenizden beraatimi 
talep ediyorum arz ederim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Müdafii? Buyurun kendinizi tanıtın.
SANIKLAR RESÜL KÜTÜKOĞLU VE ŞEREF ATEŞ MÜDAFİİ AV. ATA ÖVER 

SÖZ ALDI: Efendim müvekkilimizin savunmalarına iştirak ediyoruz. Esasa ilişkin 
savunmalarımızı mütalaadan sonra yapacağız. Ayrıca bizim de tefrik talebimiz vardır. 

MAHKEME BAŞKANI:  Şeref Ateş, Ali ve Nazile oğlu, Erbaa 1967 doğumlu. Tokat, 
Erbaa, Evciler nüfusuna kayıtlısın.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bir arşiv kaydın var, Maden Asliye Ceza Mahkemesinden 2000 

senesinde gerçekleşen bir olaya ilişkin.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Bu olaydan sonra da 2012 yılında Düzce’den bir hakkında bir 

ilam var hükmün açıklamasına geri bırakılmasına ilişkin. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: Doğrudur.
MAHKEME BAŞKANI: Bunlar sana ait değil mi hakaret suçundan?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Soruşturma aşamasında da benzer beyanlarda bulunmuşsun. 

Onları tekrar ediyorsun herhalde?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Okan Şimşek ile tanışıklığını safahatlarda izah ettin. 

Diyarbakır'da görev nedeni ile tanışıyorsun.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet, ailece görüşüyoruz.
MAHKEME BAŞKANI:  Görüşmelerim buna ilişkindir diyorsun?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Zaten şeylerde de kayıtlarda da düzenli olarak ayda üç dört defa 

yıllarca görüşmüşüz zaten.
MAHKEME BAŞKANI: ASAF personelisin, Unsur Komutanısın.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Doğrudur efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Baktığımızda genelde, anlatımlar da o şekilde. Göreve çıkarken 

bir unsur komutanı, bir unsur elemanı şeklinde, hatta eleman yetersizliğinden bazen iki tane unsur 
elemanı, mesela Ecevit ile Hacı Şefik gibi.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Siz o gün Mustafa ile beraber iki unsur komutanı göreve 

çıkmışsınız. O günün bir özelliği var mıydı, hatırlıyor musun?
SANIK ŞEREF ATEŞ: O gün efendim benim personelim Rahmi nöbetçi idi. Ben tek 

başıma, zaten yasak en az iki kişi olması gerekiyor devriyede, Mustafa Küçük personeliyle 
çıkacaktı. Tim Komutanı onun personelini almış demiş o zaman Şeref senin ile gitsin, normalde 
faaliyet herhalde Mustafa'nın faaliyeti idi, çünkü ben takviye edilmişim orada, orada da şeyde 
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açıkça belli defterde. Kıdemli insan öne yazılır, burada silinmiş beni yazmış yani muhtemelen ben 
takviye edilmişim. 

MAHKEME BAŞKANI: Normalde sen Mustafa'dan kıdemli misin?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Bayağı kıdemliyim.
MAHKEME BAŞKANI: Şimdi Mustafa olay günü Bakırköy'e gittiğini de hatırlamıyor. 

Sen hem oraya gittiğini gayet net hatırlıyorsun...
SANIK ŞEREF ATEŞ: Gayet iyi hatırlıyorum.
MAHKEME BAŞKANI: O nöbetçi arkadaşı da hatırlıyorsun, neydi o arkadaşın ismi?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Musa Yıldırım.
MAHKEME BAŞKANI: Musa Yıldırım’ı da gayet iyi hatırlıyorsun. Bu belleğinde var mı 

yoksa hani görev defterinden şuradan buradan..?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Belleğimde var şöyle var efendim, bu Hrant Dink davasından 

dolayı o gün Okan beni aradığından daha sonra bunu mahkemeye verdi. Mahkeme aşamasında 
falan da takip ettiğim için soruyordum ne yaptınız, ne yap... Ondan dolayı belleğimde var yani o 
gün ne... Çünkü çok iyi hatırlıyorum alaya dönerken Şişli dedi, Şişli’yi biliyorum ama dedim 
neresindeymiş dedim ona sordum hatta o zamanlar nereden öğrendim onu, televizyon şu an 
gösteriyor demişti. 

MAHKEME BAŞKANI: Katılan taraf sonra soracak. Savcı Bey sorunuz var mı? Sanık 
müdafileri? Sanıklar? SEGBİS? Yok. Tamam yerinize geçebilirsiniz. 

MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: (??? Anlaşılamadı 01:03:16)
MAHKEME BAŞKANI: Var mı? Sor.
SANIK MUSA YILDIRIM SÖZ ALDI: Ben ifademde efendim demiştiniz...
MAHKEME BAŞKANI: İsmini söylerseniz önce.
SANIK MUSA YILDIRIM: Musa Yıldırım. İfademde polis ifadesinde Şeref Ateş'i falan 

orada olmadığını hatırlamış demişsiniz efendim orada ifadem de öyle belirtmiştim. Sonra Şeref 
Ateş’in bir önceki mahkeme duruşmasında benim orada olduğumu hatırlamasından sonra ben 
onların geldiğini oraya hatırladım. Bir de oraya zaten bir onlar değil değişik değişik diğer timlerden 
de gelenler, genelde biz orada nöbet tuttuğumuz için onu söylemek için. Sağolun. 

Sanık Yusuf Bozca 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 
alındı.

SANIK YUSUF BOZCA SAVUNMASINDA: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti 
saygılarımı sunuyorum. 2006 yılı atama döneminde İstanbul İl Jandarma Komutanlığına Ağustos 
sonu veya Eylül başında Adıyaman İl Jandarma Komutanlığından atandım. 

MAHKEME BAŞKANI: Tam söyler misin tarihi tekrar? 2006?
SANIK YUSUF BOZCA: 2006 atama yılı, Ağustos sonu veya Eylül başı. Adıyaman İl 

Jandarma Komutanlığından İstanbul İl Jandarma Komutanlığına atamam yapıldı. İstihbarat Şube 
Müdürlüğü BÖF Timine. Devam ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Devam et tabi tabi devam et.
SANIK YUSUF BOZCA: Şimdi bu benimle ilgili iddianamede 110. sayfa 4. paragrafta 

şöyle bir ifade geçiyor; güvenlik kamera görüntüleri ile eşleşen HTS kayıtları baz ve sinyal 
bilgilerinden olay yerinde olduğum diğer 8 şahısla beraber iddia ediliyor. Buna da kanıt olarak 
HTS kayıtları, baz ve sinyal bilgileri gösteriliyor iddia makamı tarafından. Şimdi bakıyorum HTS 
kayıtlarına, baz ve sinyal bilgilerine, bir inceleme yaptım, kısaca hemen geçiyorum. Olay günü 
olan 19.01.2007 günü saat 11:51’e kadar İstanbul İl Jandarma Komutanlığının çevresinde bulunan 
baz istasyonlarından sinyal aldığı, saat 12:21’den sonra Seyrantepe-Alibeyköy güzergahını takiben 
Esenyurt, Avcılar, Büyükçekmece bölgesinde bulunan baz istasyonlarından 19:01’e kadar sinyal 
aldığı, bu saatten sonra gece saat 23:41’de İstanbul İl Jandarma Komutanlığının çevresinde bulunan 
baz istasyonundan sinyal aldığı tespit edilmiştir. Şimdi bu HTS kayıtlarına göre benim suçlanmam 
değil benim aklanmam gerekiyor ki bunu zaten 01.08. tarihli İl Emniyet Müdürlüğü TEM Şube 
görevlileri tarafından tutanak altına alınmış. Yani ben tutuklanmadan, ben ayın 4’ünde 
tutuklandım, yaklaşık 3 gün önce bu tutanak tanzim edilmiş, 15 Temmuz itibari ile incelenmesi için 
Emniyete gönderilmiş Savcılık tarafından, dolayısı ile bu da Savcılık tarafından istendiğine göre ve 
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Savcı da bunu incelediğine göre incelemediyse dahi en azından tutuklanmadan önce şu tutanağa 
baktığına göre benim suçlanmam değil aklanmam gerekiyordu ama Sayın Savcı herhalde bunu 
atlamış, gözünden kaçmış. Ama gözünden kaçtığına da ben inanmıyorum bunda kasıt olduğunu 
düşünüyorum, neden derseniz hemen onu da söyleyeyim ben size. Yine aynı iddianamenin hemen 
iki sayfa sonrasında 112. sayfası son paragrafı ve 113. sayfası ilk paragrafında şimdi burada şöyle 
bir ifade kullanmış; farklı yerlerde bulunmaları gerekirken görev kayıt defterine göre cinayet 
mahallinde çevresinde oldukları cep telefonu sinyal ve baz bilgilerinden tespit edilen şahısları 
sayarken ilk listede, 110. sayfada saydığı ilk listedeki 9 kişiden 3 kişiyi çıkarmış o kişilerden bir 
tanesi de benim. Yani aslında Sayın Savcı bunu çok net şekilde biliyor, görüyor, çünkü benim 
yerim de görev defterine göre Esenyurt- Büyükçekmece olarak görünüyor, bu 112. sayfanın son 
paragrafı ile 113. ilk paragrafında zaten kendisi de belirtmiş, "Görev kayıt defterine göre farklı 
yerde olmaları gerekirken"  dolayısı ile benim de farklı yerde görev kayıt defterim. Cinayet 
mahallinde oldukları cep telefonu ve baz bilgilerinde tespit edilenler diye sayarken ilk listeyi 
değişmiş, o iddiasında ısrar etmemiş sonrasında diğer arkadaşların isimlerini buraya geçirmiş, 
burada da kendi iddiasını kendisi bir nevi çürütmüş. Sonrasında yine iddianamenin 110. sayfası 5. 
paragrafında; olay yeri ve çevresinde bulunan güvenlik kamera görüntülerine yansıyan İstanbul 
Jandarma İstihbarat Şube Müdürlüğü hizmetlerine tahsisli olduğu tespit edilen iki adet Clio marka 
araçtan bahsetmiş. Bu araçlardan bir tanesini benim bir tanesini de Bekir Yokuş’un kullandığını 
iddia etmiş. Şimdi yine şuradan bakıyorum, ki daha sonra çok inceleme fırsatı buldum, burada 
görüntülere yansıyan 10. ve 16. karelerde bir araba resmi var, Clio, Savcının iddia ettiği 
görülmüyor. Ama bu arabanın sanırsam plakası okunmuyor, muhtemelen Savcı da bunu 
okuyamamış ki çünkü plakası okunsa zaten bu arabanın kime tahsisli olduğu belli olacak. 
Muhtemelen okuyamamış ki böyle bir iddiada bulunmuş. Ama buradaki salondaki herkesin takdir 
edebileceği gibi bir aracın bir şahsa veya bir kuruma ait olduğunu iddia edebilmesi için ya bunun 
bir plakasının olması lazım. Eğer bunun bir plakası yoksa ben şöyle bir iddiada bulunmam ne kadar 
yersiz, gerçekten uzak, mesnetsiz, dayanaksız olursa, ben de şunu desem mesela desem ki; "Ya bu 
araba bu iddianameyi hazırlayan, bu plakasız araba bu savcıya aittir" desem bu ne kadar yersiz ve 
gereksiz, dayanaksız olursa, Savcı Bey'in de plakası okunmayan rastgele bir arabanın buradaki 
görev yapan bir personele, düzeltiyorum, önce kuruma, sonra personele ait olduğu veya onlara 
tahsisli olduğunu iddiası etmesi de bu kadar yersiz ve gereksiz ve dayanaksız. Kaldı ki azıcık bir 
internet araştırması yapmış olsaydı bunu çok daha kolay çözebilirdi. Şimdi bilerek aynı renk ve 
aynı model araba seçtim, şeyleri de yandan ve arkadan. Şimdi bu sol elimde tuttuğum iddianamede 
bulunan aracın aynı model, aynı şekil, aynı kasaya ait olanı, bu sağ elimde tuttuğum da Savcı 
Bey'in istediği yine İl Jandarmadan istediği kayıtlarda görülen 2007 model Symbol olan Clio değil 
bakın Symbol olan adı bile değişik olan, bizim görev arabalarımızın kasası. Şimdi bunu 
verebilirim, baktığınızda zaten aradaki farkı çok açık bir şekilde görünüyor. Bir tanesinin 
tamponları siyah şeritli, diğerinin gövdesi ile tamponları aynı renkte. Açma yerlerine baktığınız 
zaman bir tanesinde siyahlı kaplı ve alt tarafta diğerinde amblemin üstünde. Daha ilerisine 
gidiyorum, bir tarafta Renault Clio yazıyor diğer tarafta Symbol yazıyor. Bunun sadece bu arka 
kısımdan olanı bir de yine yandan olanı göstereceğim, önden de var. Şimdi şu resimdeki Savcının 
iddia ettiği, şu da bizim kullandığımız arabalar. Şimdi baktığınızda yanlardaki siyah şeritleri 
görebiliyorsunuz sanırım, bu 2006 öncesi model Clio. Bu da 2007 ve sonrası model yanlarında, 
siyah şeritler yok, jantlar farklı, tamponlar farklı, bunlar gövde renginde, kapı kolları bile farklı ve 
arkadan da görünüşü var, bilmiyorum oraya kadar, önden de görünüş var, onu da arz edeyim. Evet, 
bu da önden görünüşü aynı arabanın. Panjur farklı, tampon farklı, sis farları farklı, amblem farklı, 
bunları gördüğünüzde aradaki farkı da görmüş olacaksınız. Dolayısı ile savcının iddia ettiği bu 
araba, bırakın İstanbul İl Jandarma Komutanlığına tahsisli olmayı veya oradan benim veya Bekir'in 
kullandığını iddia etmeyi, böyle bir araba İstanbul İl Jandarma Komutanlığında yok. Çünkü bizim 
arabalarımız tamamı, Savcı Bey istemiş o listede var, 2007 yılında bize geldi, hepsi 2007 makyajlı 
model olarak. Ki zaten Savcı Bey  anladığım kadarıyla yine orada da bir U dönüşü yapmış, yine bu 
şeyinde de ısrar etmemiş, iddiasında da benimle ilgili bölümde de ısrar etmemiş, 113. sayfa bir, iki, 
üç, dört, beşinci paragrafına geldiğinde bu sefer arabaların rengi değişmiş. Yine iki arabadan 
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bahsetmiş, siyah ve mavi,  önce iki tane Renault marka araçtı buraya geldiğinde arabanın bir tanesi 
Fiat olmuş, bir tanesi Renault olmuş, renkleri de değişmiş, biri siyah biri mavi olmuş. Hatta o kadar 
ileri gitmiş ki askeri plakası, sivil plakası, o gün kimlerin göreve çıktığı, kimlerin bu aracı 
kullandığına varana kadar ayrıntılı bir şekilde yazmış, orada benim ismim yok. Yine burada da bir 
hata yapmış, biz o zaman da söylemiştik, geçen duruşmada da söylemiştim,  bu mavi olarak 
belirttiği arabanın renginin rengi mavi değil beyazdır, ki zaten İl Jandarma Komutanlığından gelen 
yazıda da sehven yazıldığı anlaşılmıştır. Dolayısı ile yani bu iddianamenin ne kadar ciddiyetle 
hazırlandığı, insanlara bu kadar ağır suç yüklerken birazcık daha titizlik gösterilmesi gerekirken 
kesinlikle sadece "Ben yaptım oldu" mantığı ile hazırlandığı aşikar bir şekilde ortadır ve ben bunun 
hata olduğunu düşünmüyorum yine söylüyorum, bu bir hata değil bu bence bir amacı olması 
gerekiyor. Neden derseniz onu da şöyle izah edeyim; şimdi ben bu dosya ile 2 Ağustos'ta  hakim 
karşısına çıktım, 2016 da çıktım, baktı, görev defteri, görev kağıdı, hizmet defteri hepsi birbiri ile 
örtüşüyor, HTS kayıtları, baz sinyal bilgileri, görev defterinde ne yazıyorsa oraya çıkmışım, 
Esenyurt, Büyükçekmece o bölgelerdeyim, HTS kayıtlarım da orada, baz sinyal bilgilerim orada ve 
beni adli kontrol şartı ile saldı. Abdullah Dinç ile beraber çıkmıştık, o tutuklandı beni saldı. Gittim, 
ertesi gün bir gün sonra ayın 3’ünde öğlenden sonra Sayın Savcım itiraz etmiş, ben internetten 
okudum, arkadaşlar aradı tutuklanmışsın abi dedi, ben o zaman Beşyol’da araba kullanıyordum, 
yanlış değilsem Habertürk’ün internet sayfasında idi, işte tutuklanarak cezaevine konuldu şeklinde, 
Silivri Cezaevine kondu şeklinde, ben de gittim Emniyete kendim gittim teslim oldum. Ayın 
4’ünde, o günü nezarette geçirdik, ayın 4’ünde tekrar mahkemeye çıktım, ilk defa orada Savcıyı 
gördüm birkaç dakikalığına, ama görüşmeyi burada söylemeyeceğim, ilk defa Savcıyı gördüm, 
mahkemeye sevk edildim ve hiçbir gerekçe yokken, dün serbest kalmışken aynı dosyadan bir gün 
içerisinde hangi delil girdi bilmiyorum, yeni he konuldu bunun içerisine ben tespit edemedim 
çünkü ayın 3’ü tarihli hiçbir evrak yok benimle ilgili, yeni bir delil olarak bunun içerisine girmiş, 
tutuklanmamı gerektirecek onu göremedim ve ben savcının talebi ile tutuklanarak 345 gün 
cezaevinde kaldım. Dolayısı ile ben bunun çok da böyle masumane, basit yapılmış bir hata 
olduğunu düşünmüyorum, ben bunun bir düşünceyi gerisinde barındıran kasıt olduğunu 
düşünüyorum, ki bu zaten iddianamenin tamamında arkadaşlarımız da çıktılar, iyi kötü 
kendilerince söylediler, bir sürü yanlışlıklar var, bir sürü sıkıntılar var, bir yerlere bir şekilde 
gelinmiş. Şimdi, evet iddianamede bir de şey geçiyor; sanki ben böyle kesin bir teşhis yapmışım, 
bu adamlar bunlardır demişim gibi bir ifade kullanılmış, Yusuf Bozca tarafından teşhis edildi 
şeklinde. Ya bakın oraya orada andırıyor yazır ki andırıyorun devamı yazılmadığı için sadece 
andırıyor kalmış. Önemli değil, Emniyetteki o dönemdeki şeyleri tahmin edebiliyorsunuzdur ama 
oralara girmeyeceğim ve ben çıktım buraya geçen duruşmada da söyledim, biz onu, o görüntüyü, 
dondurulmuş kare görüntüyü bir an gördük orada, bir an. Çeşitli şeyler vardı, andırıyor şeklinde 
geçildi. Ama şimdi çıktıktan sonra ben bunu tekrardan bir baktım, inceledim, inceleme fırsatı da 
buldum, oradaki şahısların hiçbiri İl Jandarma Komutanlığında görev yapan şahıslar değildir, 
İstihbarat Şube demiyorum, tanıdığım kadarıyla İl Jandarma Komutanlığında görev yapan şahıslar 
değildir. Ben kimseyi kesin budur diye teşhis etmedim, ifademde de o şekilde zaten, eğer andırıyor 
bir teşhisse herkes birbirine benziyor, andırabiliyor, oradaki o psikolojik durumu da düşünürseniz 
ben teşhisi kabul etmiyorum. Benim söylediğim şey yine aynısıdır, inceledim ve buradaki hiçbir 
şahıs İstanbul İl Jandarma Komutanlığında görev yapan şahıslar değildir. Sonrasında benimle ilgili 
iddianameden şeye geçiyorum, Anayasal düzeni yıkmak, yıkmaya çalışmak, mevcut hükumeti 
devirmek falan gibi arkadaşlarımız maddelerini söylediler. Şimdi ben şöyle kısa kendimi de 
anlatayım; 15 Temmuz hain darbe kalkışması sırasında Esenyurt Belediyesi Zabıta Müdürü olarak 
görev yapıyordum. Bu kalkışma esnasında saat 20:45 civarında ilk haberi aldığımızda Esenyurt 
Belediye Başkanı, Esenyurt Kaymakamı ve İl Emniyet üçüncü bölgeden sorumlu İl Emniyet 
Müdür Yardımcısı ile beraber Esenkent’te bulunan Çocuk Büroda bir araya geldik, saat 20:45 
sıralarında. Orada devletin bana vermiş olduğu yetki ve imkanlarla ben Esenyurt ilçesinin tüm giriş 
çıkışlarını E5 otoyol, E5 Avcılar gişeler, Hadımköy’de bulunan askeri birliğin önü, daha da 
ilerisine gideyim, çünkü Bakırköy Belediyesi araç vermemişti, Bakırköy'de bulunan Hava Harp 
Okulunun önünde araçlarla, iş makinaları ile, tırlarla, kamyonlarla kapatan insanım. O dönem 
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orada bir kahraman olmuştuk zaten, gerçi şimdi vatan haini olduk da, o dönem orada biz bir 
kahraman olmuştuk, kimsenin cesaret edemediği, daha Cumhurbaşkanı'nın ve Başbakan'ın 
açıklama yapmadığı dönemlerde biz insanları zabıta arabaları ile meydanlara davet ettik, bütün 
giriş çıkışları kapattık, ki bundan dolayı da zaten arabalar gitmediği için 24 kilometre yol 
yürüyerek Cumhurbaşkanı'nın çağrısı üzerine Atatürk Havalimanı'na gittik. Oraya gittiğimizde, 
diğer şeyimde de söylemiştim zaten, havada hala uçaklar vardı, helikopterler vardı ve Atatürk 
Havalimanı'nın yanında bulunan askeri birlikten yakıt, akaryakıt takviyesi için kamyon çıkıyordu. 
Bize denk geldi. Belediye Başkanı ve Kaymakam bunlara şahittir. Onu da durdurduk, askerler bize 
silah çekti, benim ruhsatlı silahım var, biz onlara silah çektik. Orada bayağı bir sıkıntılar yaşadık. 
Sonra onları şeyi içeri almak zorunda kaldılar, o tankeri içeri almak zorunda kaldılar ve orayı da 
kapattık biz. Sonrasında oradan sabaha karşı her şey daha böyle bir normale döndü, çıktık geldik. 
Şimdi bu konu ile ilgili görseller, videolar ve haberler, ulusal kanallara çıktı bu yaptığımız direniş, 
kendi zabıta müdürleri sayfamız var WhatsApp’ta, da oradan da paylaştık, taten tüm Türkiye'ye 
yayıldı bu, ama ilk biz yaptık bunu ve tüm Türkiye'ye yayıldı. Sonra büyüklerimiz tarafından ciddi 
takdirler edildik, işte önümüzün açık olduğu bilmem ne şekilde takdirler edildik, o zamanlar güzel 
kahramandık ama 27 Temmuz sabahı demokrasi nöbetinden sonra evimize geldiğimizde Özel 
Hareket Timleriyle evimizi bastılar. Neyse, şimdi ben şunu soruyorum, ben nasıl bir örgüt 
üyesiyim veya Anayasa düşmanıyım ki, Anayasal düzen düşmanıyım ki böyle bir şey yapıyorum, 
ben bu yaptıklarımla mevcut Anayasal düzeni koruyor muyum yoksa mevcut Anayasal düzeni 
yıkmaya mı çalışıyorum, mevcut hükumeti koruyor muyum yoksa bunu yıkmaya mı çalışıyorum? 
Ben bunu kendi kendime çok sorguladım ama şunu düşünüyorum; eğer benim bu yaptıklarım 
doğru ise ki doğru olduğuna ben inanıyorum, doğru ise beni cezalandırmak için neden bunları 
yaptın der gibi bir sene yatıran zihniyetin sorgulanması gerektiğini düşünüyorum. Çünkü ben bu 
konuda kendimin çok net olduğunu biliyorum. Ben hiçbir örgütün üyesi değilim. Bunlarla hiçbir 
zaman işim olmadı, Bank Asya’nın önünden geçmedim, Bylock’um yok, çocuklarım ve ben 
dershanelerine gitmedim, ki ben bunlarla mücadele etmiş bir insanım, işte en basiti 15 Temmuz’da 
yaptıklarımız bunlar zaten dosyada var, avukatlarımız zaten söyleyecek, muhtemelen sizde de 
vardır. Kesinlikle örgüt üyeliğini, Anayasal düzeni yıkmayı, onun yanında başka suçlar işlemeyi 
veya Hrant Dink rahmetliyi öldürme suçlamalarını veya iştirak etme suçlamalarının hiçbirini kabul 
etmiyorum. Ki zaten bu da delillerle ortada, olay yerinde değilim. Bunu ben söylemiyorum, 
Savcının istediği HTS kayıtları, baz sinyal bilgileri, görev defteri, görev kağıdı, bunlar söylüyor. 
Yani siz bizzat aslında Savcının kendisi söylüyor, kendi kendini yalanlıyor aslında da, 
velhasılıkelam bizim hayatımızdan çalınanlar oldu, maddi manevi ciddi sıkıntılar yaşadık. Diğer 
şey de, şimdi Muharrem Demirkale ile alakalı konuşuldu, benim adım geçti, aslında şunu 
söyleyeyim size; Savcılık yapmak istediği kaçak inşaata benim imzaladığım, bir şekilde 
imzaladığım ifadeyi yapı harcı olarak kullandı. Herkese ufak tefek bir şeyler konularak bu kaçak 
inşaatın yapı taşlarından biri olması sağlanmaya çalışıldı. Son paragrafta Muharrem Demirkale ile 
ilgili şöyle bir şey yazılmış oraya, işte Muharrem Demirkale ve Yavuz Karakaya gibi FETÖ'cü 
subayların bu işi yaptığına inanıyorum. Bu benim sözlerim değil, benim sözlerim aynen şu şekilde, 
bana sorulanı da söyleyeyim size, şimdi bu olay FETÖ'cülerin yaptığı bu olayla bazı atamaların 
bilmem ne bunlar anlatıldı bize. Ben de kısmen katıldığımı söyledim ama Muharrem Demirkale ve 
Yavuz Karakaya ile ilgili söylenen şey şu idi, ben o zamana kadar ne yaptıkları ne ettiklerini de 
bilmiyorum ki ayrıldıktan sonra da zaten bir defa bile herhalde telefon görüşmemiz yoktur kendisi 
ile, Genel Komutanlıkta Harekat Merkezini işgal etti, emniyetin Daire Başkanı mıydı Şube Müdürü 
mü bir şey söylediler, onun ve şoförünün kafasına sıktı, oradan darbeyi yönetti, sonrasında da 
yaralı olarak ele geçirildi. Bana söylenen şey buydu, ben o zamana kadar ne yaptığını ne ettiğini de 
bilmiyorum. Ben de aynen şunu söyledim; eğer sizin söyledikleriniz doğru ise o zaman cezasını 
çeksin. Söylediğim şey bu ama oraya aktarılan şey çok farklı bir şey. Sonra Mustafa Küçük’ün 
meselesine geleceğim, ASAF’ın telaş olayına. Şimdi sorulan şey şuydu; böyle bir olay olduğunda 
nasıl tepki verirsiniz? Ben de aynen şunu söyledim; sansasyonel olaylar olduğunda ister BÖF’te 
olsun ister ASAF’ta olsun ister ASOF’ta olsun fark etmez, İstanbul ilinde olan sansasyonel olan 
eylemlerde ister istemez bir telaş olur. Çünkü bizim bağlı olduğumuz komutanlıklar bizden bilgi 
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ister, ki zaten başımızdaki amirler de işte haber yok mu, oraya ulaşın buraya ulaşın şeklinde olur. 
Bu bir telaş olabilir o dönem içerisinde, söylediğim şey bu. Ben geleli 4 ay olmuş bu cinayet 
işlenmiş, ben dört ayda kendi timimdeki adamların adını dahi bilmiyordum, sadece 
unsurumdakileri biliyordum ki telefon görüşmelerime baktığınızda da HTS kayıtlarına o unsurdaki 
insanlarla görüşmüşüm zaten. Ben o zaman Mustafa Küçük’ün adını dahi bilmiyordum. Oraya 
Mustafa Küçük nasıl geldi, nasıl psikoloji bozuldu, oraya girdi ben onu anlamış değilim, bunların 
bu şekilde düzeltilmesini istiyorum. Abi meselesine gelince Şeref Ateş ve Yavuz Karakaya’ya abi 
der miydi şeklindeydi o soru bize, ben de ona ya hatırlamıyorum ama galiba bir tanesine bir iki 
defa abi dediğimi duymuştum şeklinde söylemiştim. Şunu da eklemiştim geçen ifademde de 
söyledim mahkemeye çıktığımda; ama bu abiyi istihbarat vizyonu amacı ile mi söyledi, kendinden 
yaşça büyük olduğu için mi söyledi, astsubaylıktan geçme oldukları için astsubayken kendinden 
kıdemli olduğu için mi söyledi, yoksa örgütsel bir bağdan dolayı mı söyledi bunu ben bilemem 
diye söyledim. Kendisi de zaten çıktı, vizyon gereği söylediğini söyledi. Onun haricinde ilk 
mahkemeden kalan bir benim bir ve tek olarak bu davada yargılananlardan ayın 2’sinde çıktığım 
mahkemeden kalan bir imza meselem var, her hafta pazartesi günleri imza atıyorum. Bunun 
kaldırılmasını istiyorum. Onun haricinde de beraatimi talep ediyorum. Saygılar sunuyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Müdafi burada mı?
SANIK YUSUF BOZCA MÜDAFİİ AV.HÜSEYİN ÇOBANOĞLU SÖZ ALDI: Sayın 

Başkan biz müvekkilin beyanlarına katılıyoruz. Başlangıç ve sonuç bölümü dışında müvekkilin 
ismi iddianamede toplam beş yerde geçiyor. Bunlardan birinde kendisinin de belirttiği üzere HTS 
kayıtları, baz ve sinyal bilgileri ve güvenlik kamera görüntüleri doğrultusunda olay yerinde olduğu 
iddia ediliyor. Diğerinde olay yerinde bulunan araçlardan birinin şoförü olduğu iddia ediliyor, diğer 
üç yerde de yaptığı sözde teşhise atıf yapılıyor. Olay yerinde olmasına ilişkin kendisi belirtti 
öncelikle görevlendirme defterinde, o güne ait görevlendirme defterinde müvekkilin görev yeri 
Bakırköy, Büyükçekmece ve Küçükçekmece olarak belirlenmiş. HTS kayıtlarında baz verdiği 
yerler sırasıyla Maslak’ta İl Jandarma Komutanlığında başlıyor,  sırasıyla Seyrantepe, Alibeyköy, 
Esenyurt, Avcılar ve Büyükçekmece hattı. Bu itibarla görev defteri ve HTS kayıtları uyumlu ve 
cinayetin işlendiği yerle de uzaktan yakından hiçbir ilgisi yok. Olay yerinde bulunan araçlardan 
birinin şoförü olması iddiasına gelince, burada kendisi ayrıntıları ile açıkladı, olay yerinde fotoğrafı 
bulunan aracın ne araç modeli, ne plaka kodu dizilimi, ne de rengi o tarihte jandarma istihbarat 
görevlilerine tahsis edilen araçlarla uyuşmamaktadır. Bu itibarla dosyada bulunan bütün deliller 
değerlendirildiğinde müvekkilimin Hrant Dink cinayetinin planlanması, yönetilmesi veya 
sonrasında delillerin gizlenmesi süreçlerinde herhangi bir sorumluluk ya da ihmali 
bulunmamaktadır. FETÖ örgütü üyeliği iddiasına gelince de, sadece 15 Temmuz'da yaptığı, 
yürüttüğü faaliyet müvekkilin FETÖ Terör Örgütü üyesi olmadığını göstermektedir. Kendisi 
Esenyurt’ta FETÖ’ye karşı Fetullahçı kalkışmaya karşı çok etkin bir direniş örgütlemiştir. Bu 
itibarla biz diğer bir kısım sanığın, sanık ve müdafinin talebi gibi öncelikle müvekkil yönünden bu 
dosyanın safahatı düşünülünce dosyanın tefrikini talep ediyoruz ve müvekkilin beraatine karar 
verilmesini talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Yusuf Bozca, Hacı Mahmut ve Hacer oğlu, Kadirli 1973 
doğumlu. Osmaniye, Kadirli, Yukarı Bozköy nüfusuna kayıtlısın. Adli sicil ve arşiv kaydın yok. 

SANIK YUSUF BOZCA: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Hazırlık ifadendeki bazı beyanları kabul etmiyorsun, teşhis 

tutanağını kabul etmiyorsun.
SANIK YUSUF BOZCA: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Mustafa Küçük’e ilişkin beyanını tavzih ettin, keza Muharrem 

Demirkale ve Yavuz Karakaya’ya ilişkin daha önce alınan beyanlarını kabul etmiyorsun. Şu an 
verdiğini ifade mi doğru?

SANIK YUSUF BOZCA: Evet. Geçen duruşmada da benzer şeyler söylemiştim zaten, 
sadece emniyettekini...

MAHKEME BAŞKANI: Savcı Bey soru var mı?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Şeyi soracağım sadece, bu 
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fotoğraf teşhis tutanağının veya ifadeleri verdikten sonra okumadın mı? Altını imzaladın sonuçta.
SANIK YUSUF BOZCA: Evet, onu okumadım. Çünkü fotoğraf tutanağı yapılırken bana 

gönderilen avukat çocuğunu emzirmeye gitmişti, bunu emniyet kameralarından isterseniz 
görebilirsiniz. O teşhis avukat yokken yaptırıldı. İkincisi...

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Avukatın imzası var.
SANIK YUSUF BOZCA: Evet var. Zaten o imzaladı diye ben imzaladım. Yani önce ona 

imzalattılar, ondan sonra ben imzaladım hatta bunu bir okumamız gerek mi diye söyledim. Avukat 
da bana şunu söyledi; ya dedi çıktıda şey değişmez,  çıktı zaten orada alınmadı, kendi tekrar 
geldikten  sonra bu ifade tamamlandı, bir flasha aldılar gittiler bir yerden çıktı aldılar, bir 10-15 
dakika sonra flashla gelindi, çıktılar şu şekilde ben size göstereyim yani eğer isterseniz kamera 
kayıtlarından görürsünüz. Şimdi şöyle güzel bir sıralama yapılmıştı, imzaların olduğu bölümler alta 
gelecek şekilde, avukatım burayı imzaladı, dedim neden böyle, sonra emniyetteki o polisler bana 
söylediği şey şu; kardeşim senin ifadende sana suçlama dahi yok, sana suçlama dahi yapmadık, biz 
bir an önce bu ifadeyi götüreceğiz, bu gece bile seni buradan salabiliriz ki orada kaldığımız süre 
göz alındığında ve şartlar, oldukça cazip gelmişti. Avukat imzaladı, o imzaladıktan sonra ben 
imzaladım. Ben kendi ifademe yaklaşık tutuklandıktan altı ay sonra ulaşabildim. O avukat bir daha 
gelmedi zaten, en son altı ay sonra geldi, altı ay sonra geldiğinde de ben onu kovmak zorunda 
kaldım. Sonrasında avukat arkadaşlarımız bize kendi ifademizi altı ay sonra getirdi. Ben bunu 
gazetelerden okuduğumda zaten şaşırmıştım ve cezaevinden bir de dilekçem var dosyada olması 
gerekiyor, yaklaşık bundan bir sene veya biraz daha fazla öncesinde, cezaevinden yazmıştım, "Bu 
teşhis bu şartlarda yapıldı, ben bu teşhisi kabul etmiyorum" şeklinde ve ifade ile ufak tefek şeyler 
ceza evinden yazmıştım ben zaten.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Mesleki hayatın boyunca hiç adli 
kolluk görevinde bulundun mu? Karakollarda çalıştın mı, ifade almalarda falan çalıştın mı?

SANIK YUSUF BOZCA:  Doğuda karakolda çalıştım ama jandarmacılık yapmadık. Yani 
doğuda biliyorsunuz zaten pek asayiş olayları olmuyor, genelde terör olayları olduğu için, ki 
karakolumuz basılmıştı zaten, bakabilirsiniz Siirt Baykan Yarımca Karakolu oraya da 
bakabilirsiniz. Yani şeyim olmadı adli kolluk görevi olarak çalışmadım.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA:  Sorum yok Başkanım başka.
MAHKEME BAŞKANI: Hakim Bey, soru var mı? Mikrofona.
MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Şu kolluk ifadenin 4. sayfasındaki son soruda 

cevaben Demirkale ile ilgili demişsin ki, "Bu adliyede görev yapan savcılarla, savcılardan Zekeriya 
Öz'le, TSK bünyesinde görev yapan paşalarla sürekli irtibat halindeydi" Bu paşalar kimler biliyor 
musun?

SANIK YUSUF BOZCA: Yok, o paşaların kimler olduğunu bilmiyorum.
MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ:  Görüştüğünü nereden biliyorsun?
SANIK YUSUF BOZCA: Şöyle; bazen şeylere şahit oluyorduk, telefon görüşmelerine; 

"Ya şu paşa ile görüşüldü" şeklinde, yani duyma bu, şahitliğim, gidip bununla görüştü şeklinde 
şahitliğim yok. Sadece duyma ki kendisi söyledi zaten Zekeriya Öz ile görüşmelerini anlattı 
herhalde, diğerleri ile de irtibatlarını söyledi.

MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Fazlı Gezici, Emre Cingöz, Hacı Şefik Şimşek, 
Ali Kepir, Muharrem Demirkale’ye yakın kişiler demişsin. Demirkale’nin özel ilgi gösterdiği 
işlerini yaparlardı. Bu özel ilgi gösterdiği işler nelerdi?

SANIK YUSUF BOZCA: Hemen söyleyeyim, işte benim anlatmaya çalıştığım size 
başından beri bu harç olarak kullandığım ifade, ufak tefek böyle kelimeler eklenmesi çıkarılması 
ile farklı anlamlar yüklenen şeyler. Özel işlemleri...

MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Kabul etmiyor musun?
SANIK YUSUF BOZCA: Söyleyeceğim, orada dikkat ederseniz kanunsuz hukuksuz özel 

işlemler falan demiyor. Sadece özel işlemlerden bahsetmiş. Mesela ben size söyleyeyim şimdi, o 
dönem içerisinde kendileri de beyan etmişti KCK’ya takmıştı, KCK’ya takmıştı, bu konuda bizde 
çok sıkıştırıyordu. Bu şeye de, KCK klasörüne de Emre Cingöz ve ekibi bakıyordu. Biz bunun ile 
ilgili ne çalışma yaparsak yapalım, mesela bir dinleme alacağız KCK ile irtibatlı olan birisi var, 
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bunu bu unsura devrediyorduk, çünkü o yapılanmayı ortaya çıkarmaya çalışıyordu. Ben bunu o 
ifade esnasında da söyledim oraya ama buraya geçenler özel işler şeklinde kaldığı için...

MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Oradaki dinleme ile ilgili kısım bununla mı 
alakalı o zaman?

SANIK YUSUF BOZCA: Evet.
MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Dinleme için de özellikle bunları kullanırdı 

demişsin. 
SANIK YUSUF BOZCA: Kesinlikle bununla alakalı, çünkü adam KCK’nın tüm 

Türkiye’deki yapılanmasını çıkarmaya çalışıyordu. Şimdi bizde mesela özel bir dinleme ekibi yok. 
Her unsur kendi dinlemesini kendisi yapıyor. Bu görev verildiği için de kendince idealist bir 
adamdı, zaten kıl bir adamdı, yüzüne karşı da söylüyorum bizi bayağı sıkıştırıyordu da, hani 
komutan olarak çok da çalışmak konusunda çok memnun değildim onu söyleyeyim, kendisi de 
söyledi zaten cezalar verdiğini bana, şimdi ama oradaki mesele bu yani.

MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ:  Çelişkiyi bu şekilde gideriyorsun o zaman.
SANIK YUSUF BOZCA: Evet. 
MAHKEME ÜYESİ SONAT GÜVENÇ: Tamam Başkanım, başka soru yok.
MAHKEME BAŞKANI: Müdafilerden var mı soru? 
SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV. METE 

GENÇER SÖZ ALDI: Yusuf Bey ifadenizde belirttiniz, daha önce de belirtmiştiniz, ben az önce 
de söylediğiniz mahkemeye verdiğiniz bir dilekçe var, daha doğrusu Savcılığa diye hatırlıyorum. 
Ocak 2017’de yazdığınız yazıda şunu belirtmişsiniz, ifade sırasında avukatınızın çocuğunu 
emzirmek için yanınızda olmadığını, işte bu imzayı hızlıca attığınızı belirtmişsiniz, bir de şundan 
bahsedilmiş orada; ben ifadeden önce üç dört kez ifadeye gidiyorum diye çıkarıldım, mülakatlar 
yaptırıldı en son ifade tutanağı da hiç okumadan imzaladım. Bu mülakatlar vesaire ne idi emniyette 
size yaptırılan?

SANIK YUSUF BOZCA: Emniyette genelde bunlar geceleri oluyordu. İşte gecenin bir 
yarısı geliyordu iki tane görevli, hadi mülakata diyordu, kelepçeleniyorduk, gidiyorduk mülakata. 
Böyle bir masanın olduğu, başında bir iki tane görevlinin olduğu ve işte soruların sorulduğu, 
notların alındığı bir şey yani tahmin edersinizdir herhalde o dönem içeresinde nasıl olabileceğini.

SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV.METE 
GENÇER: Orada dosya ile ilgili size bir bilgi veriliyor muydu veya herhangi bir yönlendirme 
yapılıyor muydu neydi durum?

SANIK YUSUF BOZCA : Yok, yok şöyle dosya ilgili bir bilgi falan verilmiyordu, yani ne 
ile suçlandığımızı dahi bilmiyorduk ki. Neyle suçlandığımızı dahi bilmiyorduk, biz şeye çıktıktan 
sonra öğrendik, ifadede bakarsanız zaten yine suçlama yok bana. Ben oraya çıktıktan sonra 
öğrendim yani, gerçi ilk duruşmada da suçlama yoktu, neden buradasın, neden bunu yaptın, silahı 
mı verdin, peşinden mi gittin, takip mi ettin, azm mı ettirdin falan, hiçbir şey yoktu ki, ilk 
mahkemede de yoktu. İkinci mahkemede de yoktu tutuklandığım mahkemede. Ya suçlama 
yapılmadan tutuklandım ben, 345 gün suçlama yapılmadan tutuklanıp yattım ben yani.

SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV.METE 
GENÇER: Sadece teyit için soruyorum Emre Cingöz için...

SANIK YUSUF BOZCA: Değil, diğerleri de değil, İstanbul İl Jandarma Komutanlığından 
hiç kimse değil. 

MAHKEME BAŞKANI: Sanıklardan var mı sorusu olan? Buyur. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SÖZ ALDI: Merhaba Yusuf. Kaderde burada da 

görüşmek varmış. Şimdi terör faaliyetlerinde kaç yıl görev yaptın, terör istihbarat faaliyetlerinde 
yani?

SANIK YUSUF BOZCA: 2006-ayrılana kadar 2013 Kasım veya Aralık.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yani 6-7 yıl civarında.
SANIK YUSUF BOZCA:Yani yaklaşık.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam. Hiç ifade aldın mı bu arada, yani bir 

teröristin ifadesini aldın mı?
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SANIK YUSUF BOZCA: Bulundum.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yani bulunmuşsundur, sormuşsundur, değil mi? 

Bulunduk, beraber bulunduk. Bu hani burada geldiğimde zaten şok oldum o iddialarla ilgili, Allah 
korusun öyle bir şey yapmadım, bunu yapanlar belli iddianamemizde böyle bir şeyimiz yok, zaten 
söylemiştim 3,5 satır benim iddianamem. Şimdi farzımuhal darbenin bir numarası bendim, ben 
planladım, lideri ben olacaktım, Genelkurmay Başkanı ben olacaktım farzımuhal. Hrant ile ilgili ne 
sordular benim ile ilgili? Hrant ile ilgili meselem neydi yani?

SANIK YUSUF BOZCA: Hrant ile ilgili hiçbir şey sormadılar, sadece sizin, az önce 
söylediğim gibi tekrara gerek yok, orada çeşitli faaliyetlere katıldığınız, Şube Müdürünün, Şube 
Müdürü mü, Daire Başkanı mı şoför ile beraber kafasına sıktığınız, orayı idare ettiğiniz şeklinde.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ama Hrant’tan tutuklanıyoruz biz.
SANIK YUSUF BOZCA: Evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet anladım. Sana da abiciğim der miydim 

zaman zaman?
SANIK YUSUF BOZCA: Evet, evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Derdim değil mi? İsmimle ilgili, şimdi bu 

mülakata meselesi daha önce ben SEGBİS’den izlediğimden de aslında usulsüz şeyler bunlar 
poliste.

SANIK YUSUF BOZCA: Evet.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hele hele şu anda KHK ile yönetilen bir ülkede 

zaten bunu fazlası ile her şekilde yaşadık. Hele biz darbeci görünümde zaten en ağırlığıyla yaşadık 
bunu. Şimdi şunu merak ediyorum özellikle, burada arkadaşlar da söyledi, benim ismimle ilgili 
özellikle, ne yaptılar sana?

SANIK YUSUF BOZCA: Şimdi az önce söylediğim gibi yani sizin bu işin içerisinde 
olduğunu, sizin artık bir kurtuluşunuzun olmadığını, darbe konusunda kurtuluşunuz olmadığını 
ama Hrant Dink ile alakalı sizin ile ilgili herhangi bir şey sorulmadı bana.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Halbuki bu bir darbe soruşturması değildi. 
Mazlum bir adamın öldürülmesi var, cinayet soruşturması, tamam. Sana ceza verdin mi? 
Söylemiştin az önce ama verdim.

SANIK YUSUF BOZCA: Evet verdiniz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ne yönde vermiştim ceza olarak hatırlıyor musun?
SANIK YUSUF BOZCA: Sanırsam göz hapsi miydi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: 4 gün göz hapsi vermiştim, ben öyle hatırlıyorum. 
SANIK YUSUF BOZCA: Ben de öyle hatırlıyorum.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ödül verdim mi?
SANIK YUSUF BOZCA: Ödül de verdiniz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Genel Komutanlıktan ödül verdirdin mi sana?
SANIK YUSUF BOZCA: Yok, o zaman...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yakalanan teröristlerle ilgili.
SANIK YUSUF BOZCA: Yok değil, değil, o zaman biz hatta orada ters düşmüştük.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam, bir de şunu soracağım; FETÖ’nün ilk 

kurşunu demişsin ya, oradaki yönlendirmelerden dolayı mı bunu söyledin?
SANIK YUSUF BOZCA: Şimdi bakın, ben az önce de söyledim, o şeyi paragrafı nereden 

geldiğini anlayabilmeniz için iddianamenin, hemen söylüyorum size, ben buraya çıkardım, 
kaynağını merak edenler için söylüyorum, 101... Pardon... Sanırsam 101, 102, 103 şu an 
bulamadım oradaki paragrafları okursanız, aşağı yukarı o iki-üç sayfanın özetinin olduğunu çok net 
göreceksiniz.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Yönlendirme mi yapıldı, onu kast ediyorum ben?
SANIK YUSUF BOZCA: Şimdi ben zaten şu şekilde, bana savcının bu şekilde düşündüğü 

soruldu, ben de kısmen katılıyorum dedim. Söylediğim şey bu. Yani onlar benim ağzımdan çıkmış 
şeyler değil zaten bakarsanız çok kitabi terimler olduğunu da göreceksiniz. Yani ifadenin genelinde 
köylü ağzı kullanılmışken son paragrafta ki herhâlde kopyala yapıştırda bir hata yapmışlar altına da 

 
 

 

 

 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 15/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

iki satır yanlışlıkla genelde hep tek satır aralık boş bırakılmış, en son yerde iki satır aralığı boş 
bırakılmış. Oradaki benim sadece bunu onaylamam yani kısmen takılıyorum demem. Ki bu işi 
FETÖ'cülerin yaptığı kısmına ben katılıyorum.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Burada çok şükür biz bu ülkede başta burada 
İstanbul halkına da hizmet ettik, kanın dökülmesine engel olduk, değil mi hep birlikte?

SANIK YUSUF BOZCA: Evet çok, çok büyük...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Sen de Niyazi de diğer arkadaşların da bu işlerde 

başarılı çalışmanızı yaptınız. Bu yaptığınız çalışmalarda biz polis ile işbirliği yaptık mı?
SANIK YUSUF BOZCA: Defaten yaptık. Birkaç tanesi...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Faydasını gördük mü?
SANIK YUSUF BOZCA: Çok gördük, bizden önceki...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yaralanan oradaki abi diyeceğim ama cemaat 

abileri değil, Özel Harekâtçı abilerimizi o sakat halinde şehit olanları gömdük ama ziyaret ettik mi?
SANIK YUSUF BOZCA: Ettik. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Teşekkür ediyorum.
SANIK YUSUF BOZCA: Defaten, isterseniz örnek de verebilirim tarih tarih, polis ile 

yaptığımız ortak...
MAHKEME BAŞKANI: Başka sorusu olan var mı sanıklardan? SEGBİS soru var mı? 

Tamam kapat kaydı. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 16:11 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 16/03/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına karar 

verildi. 15/03/2018

Başkan 165580
 (e-imza)

Üye 137439
  (e-imza)

Üye 217443
  (e-imza)

Katip 144150
 (e-imza) 


